
Novi papež Frančišek I. se 

je vsem zbranim zahvalil za 

sprejem, najprej pa je skupaj 

z množico molil za svojega 

predhodnika Benedikta XVI. 

»Bratje in sestre, dober večer,« 

so bile prve besede novega 

papeža Jorgeja Maria Bergo-

glia iz Argentine, ki so nalete-

le na vesel odziv množice. Po 

molitvi za prejšnjega papeža 

je papež Frančišek I. prosil 

zbrane še za molitev zase, 

nato pa je v skladu s tradicijo 

podelil blagoslov urbi et orbi 

(mestu in svetu). Pred tem se 

je papež tudi pošalil na račun 

svoje izvolitve, ko je dejal, da 

so ga kardinali „šli iskat na ko-

nec sveta“. Ob koncu je vsem 

prisrčno zaželel lahko noč in 

prijeten počitek.

Papež si lahko sam izbere 

ime, pod katerim bo vodil 

Rimskokatoliško cerkev. Med 

najpogostejšimi imeni, ki so 

jih izbrali papeži, so Janez 

(tako se je imenovalo 21 vr-

hovnih poglavarjev Cerkve), 

Gregor (16), Klemen in Be-

nedikt (14), Leon in Inocenc 

(13) ter Pij (12).

Bergolio je prvi papež v zgo-

dovini, ki si je nadel ime Fran-

čišek, po svetniku Frančišku 

Asiškemu, mojstru ponižnosti 

in utemeljitelju frančiškanske-

ga reda menihov, ki je živel 

kot puščavnik in razglašal lju-

bezen do vseh živih bitij (velja 

Slabo uro potem, ko je zbra-

ni množici na Trgu sv. Petra v 

Rimu izvolitev novega papeža 

najavil bel dim iz Sikstinske 

kapele in zvonjenje zvonov, 

je sloviti „habemus papam“ 

najprej povedal kardinal pro-

todiakon Jean Louis Tauran. 

Potem pa je vernike na balko-

nu bazilike v skladu s stoletno 

tradicijo pozdravil tudi novo 

izvoljeni, že 266 papež, prvi, 

ki ni iz Evrope, pa tudi prvi 

papež iz vrst jezuitov, ki sicer 

sploh ni veljal za enega od 

favoritov. Papež je bil tokrat 

izvoljen presenetljivo hitro; 

morda je k temu, kot je pisal 

italijanski časnik Corrirere 

della Sera, pripomogla tudi 

precej preprosta hrana, ki so 

je bili deležni kardinali. Ti so 

se namreč v času konklava 

morali zadovoljiti z juhami, 

kuhano zelenjavo, majhnimi 

ražnjiči in špageti ...

Z urejanjem okrasnega vrta 

in okolice hiš ter oken in bal-

konov bo letos bolje malo po-

čakati. Tako so povedale tudi 

dijakinje programa Hortikul-

turni tehnik Biotehniške šole 

Ptuj z učiteljico strokovnih 

predmetov Jerico Korpar, ki 

smo jih zmotili pri delu v ste-

klenjaku s sadikami zelenjave 

in rož enoletnic v turniškem 

parku. Setev so sicer začeli 

že februarja, ko so posejali 

rdečo ptujsko čebulo, takoj 

za tem pa že rože enoletnice 

in zelenjavo. V teh dneh so 

že začeli presajanje enoletnih 

okrasnih rastlin in balkonske-

ga cvetja. Z njimi bodo zasa-

dili svoje površine, okrasne 

grede in kolekcije enoletnic. 

Njihovo delo bodo tudi letos 

lahko občudovali obiskovalci 

letošnjega sejma Flora v Celju, 

ki je vrata odprl danes in na 

katerem sodelujejo s štirimi 

ekipami cvetličarjev ter prvič 

z ekipo vrtnarjev.
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Ptuj � V pričakovanju pomladi

S sajenjem rož enoletnic ne kaže hiteti
Zima se še kar noče posloviti; nazadnje je sneg natrosilo včeraj in pokril je prvo spomladansko cvetje. Še zvončkom je bilo letos težko 
pokukati izpod snega.

Rim � Izvoljen nov poglavar Rimskokatoliške cerkve

Frančišek I., papež »s konca sveta«
V torek zvečer, drugi dan konklava in v petem glasovanju, je 115 kardinalov, med katerimi je bil tudi slovenski kardinal 
Franc Rode, izvolilo novega papeža. Novi poglavar Rimskokatoliške cerkve je 76-letni Argentinec Jorge Mario Bergo-
glio, ki si je izbral ime Frančišek I.

pe
tk

ov
a

iz
da

ja

Foto: www.pz-news.de

Novi papež Frančišek I.

Kmetijstvo
Podravje � Kdo je 
kriv, da Klemenčič ni 
uspel na razpisu?

� Stran 9

Po naših občinah
Kidričevo � Občina 
in župan se ne držita 
danih obljub

� Stran 3

Po naših občinah
Dornava � 
Podtalnica zaliva 
kanalizacijske jaške

� Stran 24

Šport
Nogometni klub  
Aluminij � 
Namesto Bojana 
Flisa Edin 
Osmanović, ob njem 
Kliton Bozgo

� Stran 11

65 LET65 LET

tudi za zavetnika naravovar-

stvenikov). Papež Frančišek I. 

se je rodil 17. decembra 1936 

v Buenos Airesu kot eden iz-

med petih otrok italijanskega 

železniškega delavca in njego-

ve žene. 11. marca 1958 se je 

pridružil jezuitom, 13. decem-

bra 1969 pa je bil posvečen v 

duhovnika. 28. februarja 1998 

je bil imenovan za nadškofa 

Buenos Airesa. Kardinal je po-

stal 21. februarja 2001, velja pa 

za skromnega in konservativ-

nega človeka.

Z izjemo prejšnjega pape-

ža velja pravilo, da prvi mož 

Rimskokatoliške cerkve vlada 

do svoje smrti. To pa je lahko, 

kot kaže zgodovina, različno 

dolgo. Uradno je imel najkraj-

ši pontifikat papež Urban VII., 

ki je papeževal le 13 dni (od 

15. do 27. septembra 1590), 

neuradno, saj ga ni na sezna-

mu papežev, pa sicer izvoljeni 

papež Štefan (23. do 27. ma-

rec 752), ki je umrl tri dni po 

izvolitvi, še pred škofovskim 

posvečenjem. Najdaljši ponti-

fikat doslej pa je učakal papež 

Pij IX., ki je cerkev vodil kar 31 

let, 7 mesecev in 23 dni (od 

leta 1846 do 1878).
STA, SiM



omrežje v roku 6 mesecev od 
izgradnje. V finančnem delu 
je bilo povedano, da so bili 
stroški odvajanja odpadnih 
voda za 64.000 evrov višji od 
prihodkov, ki so znašali čez 
135.000 evrov, pri čiščenju 
voda pa so bili stroški za okoli 
5700 evrov večji od prihod-
kov.

„Vidimo, da cene ne pokri-
vajo stroškov, zato lahko pri-
čakujemo spremembo cene. 
Elaborat o tem je že narejen. 
To za občino Sv. Tomaž ne 
pomeni velikih sprememb, a 
povzročitelj bo v bodoče mo-
ral poravnati stroške na vseh 
gospodarskih javnih službah. 
Vsekakor pa ne bo drastične-
ga povišanja,“ je zagotovil Hri-
beršek. Razliko bodo tokrat 
pokrile vse tri občine iz prora-
čunov za 2013.

Sneg stopil denar 
za investicije

Svetniki so potrdili tudi pro-
jekt za modernizacijo 1100 
metrov ceste v Koračicah in 
Savcih. V prvem primeru je 
vrednost investicije 91.350 
evrov, financirala se bo iz 
občinskega proračuna in se 
bo začela graditi že kmalu. V 
Savcih pa gre za 1000 metrov 
dolg odsek mimo ribiškega 
doma proti mlinu. Župan 
meni, da gre za pomemben 
odsek za tomaževski turizem, 
saj se je marsikateri popotnik 
tukaj izgubil v blatu. Kako 
bo s sredstvi, bo jasno konec 
aprila, saj bi za gradnjo želeli 
nameniti državna sredstva, 
vrednost investicije pa znaša 
95.907 evrov.

Pogovarjali so se tudi o zim-
ski službi, ki je to zimo odlič-
no delovala, a je stala 100 % 
več od načrtovanega. Tako bo 
treba pri rebalansu zagotoviti 
skoraj 30.000 evrov, ki jih lah-
ko vzamejo le pri investicijah.

Svetnike je zanimalo tudi, 
kako napredujejo dejavnosti 
okoli izgradnje vrtca. Direk-
torica občinske uprave Zinka 
Hartman je povedala, da so že 
dobili sklep o financiranju v 
višini do 800.000 evrov, čaka-
jo pa še na sklep po 23. členu, 
iz katerega bi želeli za vrtec 
nameniti še 90.000 evrov. 
Razpisan je bil tudi že izbor 
izvajalca, a so ga morali razve-
ljaviti, ker še vedno čakajo na 
sklep države.

Za kulturne dejavnosti 
bodo v občini namenili preko 
6000 evrov, ki jih bodo lahko 
prejela društva. Na podro-
čju športa pa je na voljo čez 
20.000 evrov, ki bodo razde-
ljeni med športna društva. Žu-
pan je poudaril, da jim je letos 
še uspelo zagotoviti enako ve-

lika sredstva kot lani, kako pa 
bo v prihodnje, pa je v veliki 
meri odvisno od dogajanja v 
državi.

Direktorica CSO 
podala odstopno 
izjavo

Potrdili so tudi spremembe 
statuta Zdravstvenega doma 
Ormož, ki so bile bolj formal-
ne narave, dotaknili pa so se 
tudi težav delovanja ambulan-
te pri Sv. Tomažu. Štirje mladi 
Tomaževčani študirajo medi-
cino in verjetno se bo zasedba 
ambulante ustalila šele takrat, 
če se bo kateri od njih odločil 
za delo v domačem kraju. Sve-
tnik Mirko Lovrec je povedal, 
da bodo morali za delovanje 
ambulante nekaj narediti tudi 
krajani sami, tako da se bodo 
v večji meri odločali za upo-
rabo storitev pri Sv. Tomažu. 
Do takrat pa lahko le čakajo, 
da bodo mladi zdravniki ob 
pomanjkanju delovnih mest 
spoznali, da pač ne morejo do-
biti vsi zaposlitve v kliničnem 
centru.

Svetnica Mateja Hržič, čla-
nica skupščine CSO, pa je od-
govorila na vprašanje o tem, 
kakšna je situacija v domu, saj 
je Marjana Goričana zmotilo 
poročanje o tem, da je podje-
tje dobilo znak odličnosti, po 
drugi strani pa se sliši, da naj 
bi bilo marsikaj narobe: „CSO 
posluje pozitivno, je polno 
zaseden. Drugo vprašanje pa 
so odnosi. Nekaj se je sicer 
že spremenilo, nekaj se bo še 
moralo, ker še vedno krožijo 
anonimna pisma, dobila sem 
jih kar nekaj z ene in druge 
strani. Težko je reči, kaj ni v 
redu. V. d. direktorice Janja 
Špindler je te dni podala od-
stopno izjavo. Do 23. aprila 
še ostaja v Domu, potem pa 
bo odšla, zato je bil objavljen 
razpis za novega direktorja. 
Vprašanje pa je, ali se bodo 
odnosi po izvolitvi novega di-

rektorja uredili. Morda je pro-
blem v tem, ker je Dom deset 
let deloval brez direktorja, saj 
je direktor Marko Rozman le 
dvakrat na teden prihajal iz 
Ljubljane v Ormož in verjetno 
ni bilo pravega nadzora.“

Hržičeva je še povedal, da 
je bilo v Sloveniji decembra 
okoli 200 prostih postelj v 
domovih za starejše, zato se 
med tovrstnimi institucijami 
na trgu bije pravi bolj za sta-
novalce. Ministrstvo je posla-
lo domovom tri predloge za 
oblikovanje cene oskrbnine 
in sicer – po prvi različici naj 
bi se oskrbnina povečala za 
nekaj centov in s tem bi ormo-
ški dom pridobil 500 evrov 
na mesec, ali znižanje cene, 
kar bi pomenilo za dom 1900 
evrov mesečno manj. Članice 
skupščine so potrdile tretjo 
varianto, ki predvideva, da 
bodo cene ostale nespreme-
njene do marca 2014.

Tudi župan Mirko Cvetko 
je povedal, da ga je obiskalo 
kar nekaj zaposlenih in da 
meni, da je glavni problem 
prepozno urgiranje. Razpis 
za novega direktorja bi se po 
njegovem mnenju moral zgo-
diti že avgusta lani, ko se je 
dala še enkrat priložnost Janji 
Špindler.

Bog, pomagaj!
Pod točko razno so opozori-

li tudi na novo vaško fontano, 
kot v šali imenujejo težave, ki 
jih imajo z vodo pri novem 
pločniku. Z izvajalci so se že 
dogovorili za odpravo proble-
ma zalednih vod, takoj ko bo 
to mogoče.

Svetniki so izrazili zahtevo 
po boljši komunikaciji med 
svetniki in občino, radi bi bili 
prej in natančneje seznanjeni 
z dogajanjem, radi pa bi se 
tudi obširneje pogovorili o 
sodelovanju občine in župni-
je v zvezi z odprtimi nepre-
mičninskimi vprašanji, ki so 
se odprla v zadnjem letu. O 
tem, kako in za kakšna vpra-

šanja poskušajo najti rešitve, 
smo v Štajerskem tedniku že 
poročali. Ob tej priložnosti 
smo povprašali župana, kako 
daleč so dogovori, glede na to, 
da je tomaževski župnik Ma-
tija Tratnjek v nedeljo preko 
oznanila, ki so ga prejeli ver-
niki ob obisku maše, sporočil, 
naj se glede reševanja vsega 
skupaj obrnejo na Nadškofijo 
Maribor in si tam najdejo so-
govornika. V oznanilu občini 
tudi sporoča, katere doku-
mente naj vse pripravijo. Ker 
so menda na zborih občanov 
govorili tudi o zamenjavi žu-
pnika, v nadaljevanju oznanila 
župnik občino ali občane po-
uči, da se lahko zamenjava žu-
pnika zahteva na Nadškofiji. S 
tem menda ne bi smeli imeti 
težav, saj naj bi imeli nekateri 
s tovrstnim početjem precej 
izkušenj še izpred let. V prete-
klih dneh pa naj bi bila tako v 
javnost posredovana informa-
cija, da župnik septembra od-
haja. To govorico je župnik v 
oznanilu ovrgel. Ker je menda 
očitno, da občini ni do reše-
vanja odprtih vprašanj, „bodo 
utihnili in jim pustili mir – 
lahko delajo, kot so navajeni“. 
V nadaljevanju še prosi, da se 
mu pusti duševni mir, da bo 
lahko opravljal svoje pastoral-
no delo, pravna vprašanja pa 
menda naj rešuje naslednji žu-
pnik ali Nadškofija.

Župan Mirko Cvetko pravi, 
da je občina dala pisni pre-
dlog, kako želijo odprte zade-
ve rešiti. Odgovora župnije 
niso dobili. Razbrali pa so 
ga lahko iz oznanila: „Iz tega 
oznanila je mogoče razbrati, 
da se ta vprašanja ne želijo 
rešiti, puščajo se nerešena, 
rečeno je celo, naj se pogo-
varjamo z Nadškofijo in si tam 
najdemo sogovornika. O vsej 
zadevi sem obvestil Nadškofi-
jo in prosil za njihovo pravno 
pomoč, da najdemo pameten 
dialog, ki bo vsa ta lastninska 
vprašanja pripeljal do razu-
mne rešitve. Mi smo si priza-
devali zadevo rešiti korektno, 
saj vprašanja niso takšna, da bi 
jih bilo treba reševati kje dru-
gje. Naše jasno stališče je, da 
smo pripravljeni odkupiti ze-
mljišče, na katerem je športno 
igrišče, in pripravljeni smo 
plačati najemnino za prosto-
re, v katerih je občinska upra-
va. Bili smo le mnenja, da je 
predlog štirikratnega poveča-
nja cene najemnine visok, in 
predlagali, naj o tem še enkrat 
razmislijo. Kar se pa tiče jav-
nega dobra v centru Sv. Toma-
ža, pa smo dali jasno vedeti, da 
ga ne nameravamo razdirati, 
ker se je takšna ureditev 120 
let obnesla zelo dobro. Poko-
pališče je bilo leta 2008 brez-
plačno preneseno na občino, 
za kar imamo transparentno 
vodene postopke in z naše 
strani ni bilo kršeno nobeno 
pravilo. Kako pa so stvari z 
vidika Rimskokatoliške cer-
kve, pa ni vprašanje za mene. 
Mi z župnijo nismo podpisali 
kupoprodajne pogodbe, am-
pak pogodbo o brezplačnem 
prenosu.“

Viki Ivanuša

Sprejeli so Odlok o ob-

činskih cestah, ki prinaša 

pomembne spremembe na 

področju odgovornejšega 

ravnanja s cestami. Odlok 

sicer povzema že obstoječi 

in veljaven zakon, tako da 

ne prinaša popolne novosti, 

novo je le to, da bodo kršitelji 

sedaj lahko kaznovani od treh 

instanc – inšpektorjev, redar-

jev in policije. „Naš namen ni 

kaznovanje občanov, ampak 

opozarjanje, da je s cestami 

treba ravnati kot dober gospo-

dar. Doslej smo bili večkrat 

priča neodgovorne rabe cest, 

oranja dobesedno do ceste. 

Da bi se izognili morebitnim 

nesporazumom, bomo na vse 

naslove v naši občini poslali 

tudi podroben razumljiv opis 

dejavnosti, ki se jih ne sme iz-

vajati na in ob cestah. Ob krši-

tvah bomo predvsem opozar-

jali, obstaja pa tudi kazen, ki je 

lahko visoka do 1000 evrov,“ 

pojasnjuje župan Mirko Cvet-

ko.

Svetniki so se seznanili tudi 

s poročilom nadzornega od-

bora o opravljenem nadzoru, 

ki ga je predstavila predse-

dnica NO Karolina Žajdela. 

Povedala je, da pri pregledu 

poslovanja občine za izbrane 

investicije niso ugotovili no-

benih nepravilnosti.

Bogdana Kolbl, Elizabeta 

Muhič in Ludvik Hriberšek so 

podali poročila o več javnih 

službah, ki jih izvaja Komu-

nalno podjetje Ormož. Pri po-

ročilu o odvajanju in čiščenju 

odpadnih voda je Hriberšek 

povedal, da imajo v centru Sv. 

Tomaža že več let rastlinsko 

čistilno napravo, zato je prva 

greda že precej zamašena in 

bi želeli v letošnjem letu za-

menjati rastline. Opozoril je 

tudi na občinski odlok, ki pra-

vi, da bi se uporabniki morali 

priključiti na kanalizacijsko 
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Prodam le(d)vico
Nedolgo tega so najprej v Bosni in Sr-

biji, nato pa še na Hrvaškem poročali o 

grozljivih primerih prodaje človeških or-

ganov, povečini ledvic. Zgodbe, ki so jih 

ob oglasih objavljali ponudniki, so bile 

grozljive. Od tega, da so v obupu denar 

potrebovali za preživetje svoje družine, do tega, da so jih 

pokopale obresti ali so iskali sredstva za zdravljenje svo-

jih lastnih otrok. Ne glede na to, kaj si mislimo o takih 

podvigih in idejah, dejstvo je, da v takšno skrajno početje 

lahko človeka prisilita le gromozanski obup in stiska. V 

tem pa se nahaja vedno več ljudi, kot kaže, tudi pri nas. 

Na neki spletni strani se je tudi v Sloveniji pojavil ponu-

dnik, ki je povsem resno želel prodati svojo ledvico. Ponu-

jal naj bi jo za nekaj več kot 20 tisočakov.

Pri nas je to sicer zaenkrat, vsaj kolikor je javno zna-

no, osamljen primer takšne ponudbe, a črni trg prodaje 

človeških organov po vsem svetu naj bi bil zelo donosen 

posel. Medtem ko eni v brezupu, depresiji in brezizhodni 

situaciji prodajajo še tisto malo, kar jim je ostalo – svoje 

telo ali del tega –, drugi mastno služijo. Tako kot zmeraj.

A fascinantno požrtvovalne in žalostne zgodbe posa-

meznikov, ki so se za svojo družino pripravljeni odreči 

tudi delčku sebe, lovcem na denar najbrž ne sežejo do 

srca.

Žalostno je, da smo prispeli do točke, ko prav nič več ni 

sveto in ko se ljudje morajo zatekati k brezupnim pote-

zam, ki jih terjajo ti težki časi.

Naša zakonodaja sicer jasno opredeljuje prepoved tr-

govanja s človeškimi organi, a več kot jasno je, da se to – 

tudi v luči finančne stiske – dogaja in da se očitno vedno 

hitreje seli v Evropo.

Ne gre za neko novo odkritje in se je dogajalo tudi prej, 

a primeri, ko ljudje prostovoljno in zgolj za denar ponu-

jajo svoje organe, postajajo vedno pogostejši. Ko takšna 

zgodba pride v javnost, nas strezni, spomni, da nikoli 

ne vemo, kaj se dogaja za zaprtimi vrati. Da so ljudje, 

ki bi za denar prodali delček sebe, lahko tudi med nami 

in da je lahko tudi na videz popolno življenje le prazna 

embalaža. Prazna notranjost pa je v obupu za povpreč-

no življenje pripravljena ponuditi marsikaj, tudi zadnji 

košček sebe …
Dženana Kmetec

Uvodnik

Sv. Tomaž � 17. redna seja občinskega sveta

Majhna občina, veliko dogajanja
Svetniki in svetnice občinskega sveta občine Sv. Tomaž so v torek opravili 17. redno sejo, na kateri so obravnavali 13 točk dnevnega 
reda. Pod točko razno so se pogovarjali o več aktualnih temah in sejo zaključili v pičlih dveh urah.

Foto:Viki 

Ludvik Hriberšek, Elizabeta Muhič in Bogdana Kolbl so se pridru-
žili svetnikom na 17. redni seji in podali več poročil o izvajanju 
gospodarskih javnih služb.



Med 21 stanovalci indu-

strijskega naselja 1 v Kidriče-

vem, ki živijo v desetih stano-

vanjih v lasti občine Kidriče-

vo sta tudi Olga in Roman 
Malek, ki trdita, da občina 

Kidričevo, oziroma njen žu-

pan, ne skrbi za vse občane 

enako, saj se danih obljub 

ne drži. Zaradi propadajoče 

stavbe, ki naj bi jo zgradili še 

pred drugo svetovno vojno, 

se je nakopičilo kar precej 

težav.

„Poglejte sami, v kakšnem 

stanju je stavba, ki je stara 

vsaj 80 let, vsa je propada-

joča, stene so na več mestih 

razpokane, omet odpada, ker 

nima nobene izolacije, pa so 

prostori vlažni. Zaradi vsega 

tega je življenje v tej zgradbi 

zelo neprijetno in nezdravo, 

če že ne nevarno,“ nam je ob 

našem, obisku ves obupan 

povedal Roman Malek.,

Na dejstvo, da postaja bi-

vanje v propadajoči zgradbi, 

polni vlage, razpok in špranj, 

vse bolj nevzdržno, so že 

pred leti opozorili Občino 

Kidričevo, ki je lastnik zgrad-

be. Po večletnih prizadeva-

njih so vendarle dosegli, da je 

pred petimi leti občina ven-

darle dala zamenjati povsem 

dotrajana vrata in okna, saj je 

skozi stara pihalo. Na prigo-

varjanje stanovalcev, da to ni 

dovolj, pa so v lanskem letu 

sanacijo stavbe sicer nadalje-

vali, a dela niso dokončali.

„Na občini so popustili 

šele, ko sem jih v začetku 

lanskega leta obvestil, da 

si je najina starejša hčerka 

v eni od številnih lukenj v 

podu zlomila gleženj in jim 

zagrozil, da jih bom zaradi 

tega prijavil inšpektorjem. 

Potem so pričeli tudi obno-

vo podov in moram pohva-

liti zasebnika iz Jablan, da je 

to delo korektno opravil. A 

po sanaciji podov se je spet 

vse za nekaj časa ustavilo.“

Na prigovarjanje stanoval-

cev so v drugi polovici leta 

sanacijska dela sicer ven-

darle nadaljevali, a obnovi-

li so le polovico stanovanj 

in stavbe: „Ne vem, zakaj, 

a prenovo sten, zamenjavo 

ploščic in električne nape-

ljave so opravili le v pritlič-

nih stanovanjih ter v enem 

manjšem stanovanju v nad-

stropju, našega stanovanja, v 

katerem stanuje petčlanska 

družina, niso prenovili. Ko 

sem se ponovno odpravil 

na občino in jih vprašal, za-

kaj so prenehali delati, mi 

je direktor občinske uprave 

Damjan Napast odgovoril, 

da zato, ker ni denarja. Ko 

pa sem mu zagrozil, da bom 

prisiljen poklicati novinarje 

in jih seznaniti z nakopiče-

nimi nepravilnostmi, ki se 

dogajajo, pa mi je jezno od-

vrnil, da se potem midva ni-

mava več kaj pogovarjati.“

A stanovalce skrbi, saj so 

se pojavile nove, prav tako 

zelo nevarne pasti. Velike 

težave imajo zaradi propada-

jočega skupinskega balkona 

na pročelju zgradbe, ki je 

dolg vsaj 12 m in širok 4,5 

m in je na več mestih razpo-

kan, ker pa je ponekod že 

tudi brez ograje, je za stano-

valce in vse druge, ki hodijo 

pod njim, že resno nevaren. 

Na spodnjem delu so sicer 

razpoke zalili z malto, a bal-

kon je potreben temeljite 

sanacije.

„Tudi na ta nevaren bal-

kon, ki si ne zasluži tega 

imena, smo večkrat obvestili 

odgovorne na Občini Kidri-

čevo, vendar ostaja vse pri 

obljubah, češ da trenutno za 

to ni dovolj denarja, da bodo 

zadeve že uredili. Kaj pa če 

se komu kaj zgodi, poglejte, 

ves je razpokan, omet od-

pada. Povem vam, da bodo 

potem imeli z menoj še ve-

liko opraviti. Zaradi tega bi 

od župana ali od direktorja 

občinske uprave radi dobili 

odgovor na to, kje so sred-

stva, ki so bila namenjena 

za sanacijo celotne hiše. Ker 

smo izvedeli, da je bil izvaja-

lec sanacijskih del zasebnik 

Stanko Fideršek, brat občin-

skega svetnika Milana Fider-

ška, me osebno zanima, ali je 

bil za to delo izbran na ustre-

znem razpisu ali le po VIP-li-

niji. Verjemite mi, nimam nič 

proti županu, ampak vsi po 

vrsti ugotavljamo, da nima 

do svojih občanov pravega 

odnosa, da na nas gleda zvi-

ška in nas včasih tudi žali.“

Da je res tako, so nam v po-

govoru zatrdili tudi nekateri 

drugi stanovalci te zgradbe, 

vendar se niso želeli izposta-

vljati, mi pa smo vprašanja, 

ki so jih zastavili stanovalci, 

postavili kidričevskemu žu-

panu Antonu Leskovar-
ju. Na vprašanje, kdaj in ali 

bo občina sploh obnovila 

vsa stanovanja ter preosta-

lo polovico stavbe in ali bo 

opravila tudi izolacijo fasa-

de, je župan odgovoril: „V 

preteklih letih je občina na 

omenjenem naslovu obnovi-

la celotno strešno kritino in 

zamenjala stavbno pohištvo. 

V letu 2012 smo v objekt vlo-

žili dodatna sredstva v višini 

50.000 evrov, s katerimi smo 

sanirali hodnike, kopalnice 

in večino stanovanj. Z oblju-

bo o izolaciji in fasadi stavbe 

nisem seznanjen in trenutno 

nimamo planiranih sredstev 

za izvedbo oziroma meni-

mo, da je sanacija prostorov 

(kopalnic) prioriteta.“

Stanovalce zanima tudi, 
kje so sredstva, ki naj bi 
bila že lani namenjena za 
sanacijo celotne hiše?

„Občina ima v lasti tudi 

druga stanovanja, ki so po-

trebna prenove, ampak v 

letu 2012 je občina večino 

sredstev vložila v obnovo 

prostorov na naslovu Indu-

strijsko naselje 1. V letošnjem 

letu gre večina sredstev v za-

gotovitev boljših življenjskih 

pogojev na naslovu Tovarni-

ška 13 in 14, kjer prav tako 

obnavljamo stanovanja in 

skupne kopalnice.“

Stanovalci trdijo, da je 
izvajalec gradbenih del 
Stanko Fideršek, brat sve-
tnika Milana Fiderška, 
zato sprašujejo, ali je bil 
izvajalec izbran v skladu 
z zakonodajo na razpisu 
ali le prek VIP-linije?

„Izvajalec je bil 
izbran v skladu z 
zakonodajo.“

Sprašujejo tudi, kdaj 
bodo tudi stanovalci in-
dustrijskega naselja ali 
taborišča obravnavani 
enakovredno kot drugi 
občani občine Kidriče-
vo?

„Menim, da se za vse obča-

ne občine Kidričevo enako 

trudimo. Pri omenjenem 

naselju so se v preteklosti 

vlagala minimalna sredstva, 

ki niso zadoščala za prepre-

čitev propadanja. Žal smo 

omejeni s sredstvi, ampak 

načrtujemo intenzivna vla-

ganja in v enakih vrednostih 

v prihodnjih letih.“

Zakaj pa so stanovalci 
industrijskega naselja 
izgubili avtobusno po-
stajališče, da morajo peš 
do postaje pri Talumu ali 
v Apačah, na vsako stran 
po 1 km?

„Z izgradnjo novega avto-

busnega postajališča v indu-

strijskem naselju se odpira 

možnost za vzpostavitev po-

stajališča tudi za redno lini-

jo. Z izvajalcem avtobusnih 

prevozov se bomo poskusili 

dogovoriti za vzpostavitev 

postajališča.“

Kdaj bo občina poskr-
bela za izgradnjo hitro-
stnih ovir v industrij-
skem naselju, saj otroke 
dnevno ogroža več sto 
vozil delavcev Boxmar-
ka?

„Moram reči, da za pobu-

do za postavitev hitrostih 

ovir slišimo prvič in bo po-

sredovana v obravnavo pri-

stojnemu odboru.“

Kdaj pa bodo tudi otro-
ci iz industrijskega nase-
lja deležni kakšnih igral, 
ki jih imajo otroci v nase-
lju dovolj?

„Pobudo bomo predali 

v obravnavo pristojnemu 

odboru, vendar se pojavlja 

problem primerne lokacije 

za postavitev igral.“
M. Ozmec

Kidričevo � V nekdanjem taborišču se sprašujejo, ali so drugorazredni občani

Ogorčeni, ker se občina in župan ne držita danih obljub
Stanovalci iz Industrijskega naselja Kidričevo, ki živijo v poslopju nekdanjega štaba taborišča Šterntal, so nas opozorili na težave, ki jih pestijo zaradi dotrajano-
sti prek 80 let stare zgradbe ter neuresničenih obljub občine Kidričevo, zato se vprašujejo, ali so drugorazredni občani.
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Foto: M. Ozmec

Tako žalosten je pogled na poslopje nekdanjega štaba taborišča Šterntal, v katerem danes živi 21 
stanovalcev, saj so prenovili le polovico propadajoče zgradbe.

Foto: M. Ozmec

Olga in Roman Malek sta ogorčena, saj so njuno petčlansko dru-
žino na občini pozabili.

Foto: M. Ozmec

Težave imajo tudi zaradi propadajočega skupinskega balkona, ki 
je dolg vsaj 12 m in je na več mestih razpokan, ponekod pa tudi 
brez ograje.

Foto: M. Ozmec

Ker je 80 let stara fasada brez izolacije, so stanovanja polna vla-
ge in plesni, tako da propada tudi pohištvo.



Kolegij je obsegal osem 

točk dnevnega reda. Glavna 

razprava se je ponovno sukala 

okrog gradnje OŠ dr. Ljudevi-

ta Pivka. Potem ko so nekateri 

rešitev prostorske problema-

tike te šole videli v Dijaškem 

domu, jih je stroka prepri-

čala, da je najboljša rešitev 

novogradnja. Dijaški dom je 

bil zgrajen kot stanovanjski 

objekt in ne kot šolski objekt, 

finančno gledano pa je med 

obnovo in novogradnjo je 

»le« 500.000 evrov razlike. Po 

mnenju nekaterih županov bi 

se na dobre 4,2 milijona evrov 

ocenjeno investicijo dalo še 

oklestiti.

Tudi po tej seji o tej inve-

sticiji še ni nič odločeno. Več 

bodo vedeli, ko jim bo Račun-

sko sodišče predočilo, ali je 

pogodba o pogojih in načinu 

sofinanciranja gradnje OŠ dr. 

Ljudevita Pivka »zakonita«, to-

rej pripravljena tako, da se bo 

lahko nemoteno in skladno z 

vsemi predpisi izvedla etapna 

gradnja. V tem trenutku je fi-

nančna konstrukcija nedore-

čena, vsebina pogodbe pa naj 

bi bila v nasprotju z zakonom 

o izvrševanju proračuna, pa 

čeprav je informacija, ki so jo 

dobili župani, obsegala gradi-

vo, iz katerega so lahko dobili 

večino odgovorov na pogosto 

zastavljena vprašanja o tej gra-

dnji. V ponedeljek pa so preje-

li tudi osnutek pogodbe o po-

gojih in načinu sofinanciranja 

novogradnje OŠ dr. Ljudevita 

Pivka s telovadnico, iz katere-

ga so razvidne zakonske pod-

lage za sofinanciranje občin. 

Ta predvideva 40,93-odstotni 

delež sofinanciranja 15 ob-

čin, kar znaša 1,759 milijona 

evrov, MO Ptuj v višini 21,21 

odstotka ali 911.830 evrov od 

predvidene višine v novelira-

nem investicijskem projektu, 

ki znaša 4,298 milijona evrov. 

Ministrstvo za šolstvo pa naj 

bi glede na osnutek te pogod-

be zagotovilo 1,627 milijona 

evrov. Skladno z vloženimi 

finančnimi sredstvi posame-

zne občine se bodo določili 

tudi solastniški deleži, v obči-

nah pa želijo vedeti tudi, kako 

bo z državnim deležem v tem 

projektu, na koga bo odpadel 

oziroma kako ga bodo delili.

Še vedno razhajanja 
glede višine 
investicije in načina 
financiranja

Na seji je v. d. direktorja 

uprave MO Ptuj Ivan Vidovič 

župane pozval, da na sejah sve-

tov občin sprejmejo ustrezne 

sklepe in podprejo novogra-

dnjo OŠ dr. Ljudevita Pivka s 

telovadnico, saj razpolagajo z 

vsemi potrebnimi dokumenti 

za to odločitev, da bi lahko 

čim prej zagnali projekt.

V MO Ptuj so odločeni, da 

pristopijo h gradnji še letos, 

je med drugim povedal ptuj-

ski župan Štefan Čelan. Iz 

sklepa o priznani višini sred-

stev iz proračuna ministrstva 

za izobraževanje, znanost, 

kulturo in šport za sofinanci-

ranje novogradnje izhaja, da 

je investicija raztegnjena na 

obdobje od leta 2012 do 2016. 

V MO Ptuj razpolagajo tudi s 

pogodbo, v kateri je predvi-

dena ta dinamika sofinancira-

nja, v enem od sklepov pa je 

tudi zapisano, da ministrstvo 

ne prevzema odgovornosti 

in obveznosti za investiranje 

v letih 2015 in 2016, da je to 

odvisno od sprejetega držav-

nega proračuna. Pogodbo so 

poslali na Računsko sodišče, 

od katerega zahtevajo pisni 

odgovor, ali je zaradi takšnih 

določil pogodbe sploh mogo-

če pričeti investicijo. Doseda-

nja praksa kaže, da so imeli 

vsi tisti, ki so doslej delali 

tako, velike težave. Dokler ni 

jasnega odgovora, v MO Ptuj 

investicije ne bodo začeli ozi-

roma je ne morejo, dokler jih 

občine ustanoviteljice ne po-

oblastijo, da nastopa kot inve-

stitorica v imenu vseh občin 

do države in v razmerju do 

drugih organov v postopkih 

pridobivanja potrebnih dovo-

ljenj. V MO Ptuj se zavzemajo 

za fazno gradnjo, tako kot se 

je v preteklosti že gradilo.

Ravnateljica OŠ dr. Ljude-

vita Pivka Dragica Emeršič 

je zbranim še enkrat položila 

na srce, da nujno potrebuje-

jo nove prostore. Zaveda se, 

da je čas do selitve še daleč, s 

skupnimi močni pa bodo na 

koncu le pridobili nove pro-

store.

Janez Jurgec, župan občine 

Cirkulane, je v svoji razpra-

vi spomnil, da je bil sklep o 

novogradnji OŠ dr. Ljudevi-

ta Pivka sprejet v povezavi s 

prodajo počitniške kolonije 

Biograd na morju, da se za to 

gradnjo namenijo sredstva od 

te prodaje. Podatkov o tem, 

kako je s tem oziroma ali bo 

do prodaje prišlo, sredstva pa 

se bodo investirala v novogra-

dnjo te šole, ni. Zanimalo pa 

ga je tudi, kje je denar od naje-

mnin, ki jo za to šolo plačujejo 

občine. Glede na stanje v šoli 

dvomi o »vrnitvi« najemnin 

vanjo oziroma so bila vlaganja 

tako mala, da se ne poznajo. 

Nikoli pa ni bil proti temu, da 

se izboljšajo pogoji učencem 

in tudi delavcem te šole, ker je 

to potreba, ki je v tem okolju 

prisotna že 15, 20 let. Toliko 

časa se pobira tudi najemni-

na, a je vsako leto izpuhtela.

Ptujski župan Štefan Čelan 

je povedal, da gre za vpraša-

nja, o katerih so na kolegijih 

županov Spodnjega Podravja 

že večkrat govorili, tokrat so 

jih podali v strnjeni obliki, 

vključno s podatki o porabi na-

jemnin v obdobju 2001/2012. 

V tem času je bilo plačanih za 

več kot 318.000 evrov naje-

mnin, od tega odpade na MO 

Ptuj 89.685 evrov, na ostale 

občine pa 228.730 evrov.

»V občini Dornava smo svo-

je poglede o tej investiciji že 

povedali, najmanj, kar bi pri-

čakoval, so jasna stališča vseh 

občin, da se bo vedelo, kdo je 

za, kdo je proti,« je dejal župan 

Rajko Janžekovič, ki bi priča-

koval tudi podatke o tem, ko-

liko je bilo za sanacijo objekta 

pridobljenih sredstev od za-

varovalnice po toči leta 2008. 

»Nekoga bi morali zamenjati, 

če v MO Ptuj niste bili sposob-

ni pridobiti sredstev za obno-

vo ostrešja od zavarovalnice 

in posebnega sklada na mini-

strstvu za šolstvo za obnovo 

prizadetih šolskih objektov 

po toči,« je dejal. Občini Dor-

nava je uspelo s tako prido-

bljenimi sredstvi obnoviti 

poškodovano podružnično 

šolo na Polenšaku. Sicer pa ga 

zanimajo jasni odgovori ob-

čin glede investicije v OŠ dr. 

Ljudevita Pivka, »da ne bomo 

samo eni črne ovce v skupini 

črnih ovc«. »Iz zavarovalnine 

smo prejeli le za opeko,« je 

povedal ptujski župan.

Kaj se dogaja
z Biogradom

Župan občine Markovci 

Milan Gabrovec je povedal, 

da so sredstva za investicijo v 

novogradnjo OŠ dr. Ljudevi-

ta Pivka vključili v proračun 

za letos in prihodnje leto. 

Ocenjuje pa, da je investicija 

bistveno precenjena, ocena 

projektanta je bistveno pre-

visoka. Veliko je nadstandar-

dnih stvari, poiskati bi bilo 

treba še kakšno oceno, po 

njegovem bi jo bilo mogoče 

občutno znižati. Prepričan 

pa tudi ni, da je merilo števi-

lo prebivalcev za prispevek 

oziroma soudeležbo v tej in-

vesticiji pravo. V občinah na 

Ptujskem pa tudi pričakujejo 

jasne odgovore glede prodaje 

počitniške kolonije Biograd 

na morju. Če bi jo uspeli pro-

dati, bi lahko v večjem delu 

tudi pokrili to investicijo.

Z edino pravno osebo, ki 

se je javila na razpis o prodaji 

te kolonije, je bila sklenjena 

kompromisna rešitev, ki je 

tudi v večini skladna z med-

narodnim pravom. Dokler pa 

ni čistega zemljiškoknjižnega 

stanja, nepremičnine ni mo-

goče prodati, je povedal ptuj-

ski župan. Počitniška kolonija 

Biograd na morju je brez ure-

jenega zemljiškoknjižnega 

stanja. Geodetski kataster 

Republike Hrvaške se ne uje-

ma z zemljiško knjigo občine 

Biograd na morju. Dokler to 

ni urejeno, gre za stanje, ki 

se ureja že 20 let, prodaja ni 

mogoča. S potencialnim kup-

cem se je MO Ptuj dogovorila, 

da bo to stanje uredil, a mu to 

do danes ni uspelo. Dokler 

Hrvaška ne bo vstopila v EU, 

tako dolgo se bo ta stvar za-

vlačevala.

Po neuradnih podatkih cir-

kulanskega župana naj bi bila 

ta zadeva urejena. Želel pa 

bi imeti tudi dokumentacijo 

o tej zadevi, ki bo povedano 

potrdila, ustno podane infor-

macije so premalo.

Za vloge, ki sta jih za ureja-

nje te prodaje dala MO Ptuj 

in hrvaški kupec, po besedah 

Janeza Merca nihče ne odgo-

varja. Govorimo o molku or-

gana. V zemljiški knjigi piše, 

da gre za Počitniški dom ob-

čine Ptuj, pravne osebe, ki je 

ni bilo, potrebno bo nasled-

stveno urejanje zadeve. Drugi 

problem je plomba na našem 

premoženju. Patingu iz Varaž-

dina, ki je potencialni kupec, 

je hrvaško ministrstvo za pra-

vosodje sicer dalo zeleno luč 

za brisanje te plombe, a je v 

zemljiški knjigi niso pripra-

vljeni brisati. Zaradi tega je 

sprožil tudi že nekaj sodnih 

postopkov proti državi in 

proti občini Biograd na mor-

ju. Stanje na terenu je povsem 

drugačno od tistega v zemlji-

ški knjigi, na našem zemljišču 

so zgradili cesto, pločnik, 

opravljeni so bili tudi še ne-

kateri drugi posegi, za katere 

ni bil dan noben podpis. MO 

Ptuj ima s počitniško kolo-

nijo Biograd stalne stroške, 

mesečno plačuje komunalno 

nadomestilo za te objekte in 

davek za neizkoriščene poči-

tniške zmogljivosti, je še po-

vedal Merc.

Videmski župan Friderik 

Bračič je prepričan, da gre pri 

OŠ dr. Ljudevita Pivka vendar-

le za skupni projekt občin na 

Ptujskem, razlikujejo se le v 

pogledih na načine, kako ga 

izpeljati. Razrez za sofinanci-

ranje je že izdelan, četudi še 

ni ponudnika za izgradnjo, in 

bi bila znana cena. Na način, 

kot je sedaj predstavljen, ni 

možno priti oziroma izpeljati 

tega projekta. MO Ptuj naj na-

jame kredit, predlaga Bračič, 

občine pa bodo svoje deleže 

odplačevale z najemnino. Ta-

kih projektov za širše okolje 

je v MO Ptuj nekaj, zadolževa-

nje pa obremenjuje maso MO 

Ptuj, je odgovoril ptujski žu-

pan. Obseg možnega zadolže-

vanja MO Ptuj se krči na račun 

teh investicij za potrebe šir-

šega okolja, kot so na primer 

investicije v vrtce, v ptujskih 

vrtcih je 30 odstotkov otrok 

iz drugih občin, okoljske in-

vesticije. V MO Ptuj rešitvi s 

kreditom v tem primeru ne 

nasprotujejo, vendar ga mora 

najeti katera od drugih občin. 

Videmski župan je tudi mne-

nja, da bi moral biti razrez za-

radi različne razvitosti občin 

drugačen.

Nekateri župani so razmi-

šljali tudi o možnostih »prese-

litve« te šole iz Ptuja, a druga 

lokacija šole zaradi bližine in-

stitucij, ki jih osebe s prilago-

jenim programom potrebuje-

jo, ni mogoča.

Tudi po ponedeljkovi seji 

kolegija županov Spodnjega 

Podravja glede gradnje OŠ dr. 

Ljudevita Pivka ni bil storjen 

kakovosten korak naprej, ki 

bi vodil k pravim in hitrim 

odločitvam na sejah svetov 

občin in k skorajšnjemu za-

četku gradnje. Samo vpraša-

mo se lahko, kako dolgo bodo 

ob takšnih razpravah še lahko 

»obdržali vrabca v rokah«.
MG
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Ptuj � S seje kolegija županov Spodnjega Podravja

Sedaj je na potezi Računsko sodišče
V sejni sobe Mestne hiše na Ptuju je bila 11. marca deveta seja kolegija županov Spodnjega Podravja, ki se ga je udeležilo sedem župa-
nov in drugih predstavnikov občin na tem območju, pa tudi novi poslanec DZ Andrej Čuš.

Foto: Črtomir Goznik

Župani občin na Ptujskem in njihovi predstavniki še vedno niso dokončali razprave o novogradnji OŠ dr. Ljudevita Pivka s telovadnico, 
razhajajo se glede višine investicije in načina financiranja.



Zaradi težav z mikrofoni v 

sejni sobi so sicer 12. izredno 

sejo v sredo, 13. marca, začeli s 

polurno zamudo, a so jo kma-

lu nadoknadili, saj so na pre-

dlog župana Milana Gabrov-

ca soglasno potrdili vse štiri 

predlagane sklepe, tako da so 

sejo končali v dobrih sedmih 

minutah. In tako so po skraj-

šanem postopku potrdili pre-

dlog o določitvi mreže javne 

zdravstvene službe na primar-

ni ravni v občini Markovci, ki 

je oblikovan na podlagi dolo-

čil Zakona o zdravstveni de-

javnosti. Tako bodo lahko po 

uveljavitvi odloka ponovno 

objavili javni razpis za pode-

litev koncesije za opravljanje 

lekarniške dejavnosti. Določi-

tev mreže javne zdravstvene 

službe na primarni ravni je 

namreč podlaga za sprejem 

koncesijskega akta lekarniške 

dejavnosti, slednji pa podlaga 

za javni razpis za podelitev 

koncesije. V povezavi s tem so 

potrdili tudi predlog odloka o 

predmetu in pogojih za dode-

litev koncesije za opravljanje 

javne službe lekarniške de-

javnosti na območju občine. 

Pred kratkim so jih namreč 

z Inštituta za lokalno samou-

pravo opozorili, da je pristojni 

inšpektor sprejel odločitev, da 

je podlaga za objavo javnega 

razpisa tudi na področju po-

delitve koncesije za opravlja-

nje lekarniške dejavnosti kon-

cesijski akt. Sklep občinskega 

sveta o izvedbi javnega razpisa 

ne zadostuje, saj ne predstavlja 

splošnega akta občine. Večina 

občin v Sloveniji je sicer pode-

ljevala koncesijo le na podlagi 

sklepa občinskega sveta in na 

njegovi podlagi objavljenega 

javnega razpisa, kar pa se je 

izkazalo za pomanjkljivo.

Na pobudo nosilca kmetij-

skega gospodarstva so potrdili 

tudi predlog odloka o širitvi 

območja stavbnih zemljišč za 

poselitvena območja P 13-S4 

Sobetinci. Širitev obsega 1476 

m2 zemljišč in predstavlja 

funkcionalno zaokrožitev ob-

stoječe kmetije. Zemljišče je 

potrebno zaradi graditve hle-

va za rejo prašičev, gnojišča, 

strojne lope, silosa in drvarni-

ce. Pobudnik si je predhodno 

pridobil pozitivno mnenje 

Kmetijsko svetovalne službe, 

iz podatkov o načrtovanih ka-

pacitetah hleva je razvidno, da 

kapacitete ne bodo presegale 

praga za posege, za katere je 

potrebna presoja vplivov na 

okolje v skladu z Uredbo o 

vrstah posegov v okolje. Potr-

dili so tudi predlog sklepa o 

ustanovitvi služnostne pravi-

ce, pri čemer gre za ureditev 

dostopa in parkiranja največ 

dveh osebnih vozil na nepre-

mičnini v Markovcih, in sicer 

na neoznačenem parkirišču 

na vzhodni strani občinske 

stavbe, v korist vsakokratne-

ga lastnika nepremičnine. Ob 

koncu pa je župan Milan Ga-

brovec vse svetnike in občane 

povabil na svečano odprtje 

novega otroškega vrtca v Mar-

kovcih, ki bo v petek, 15. mar-

ca, ob 17. uri.
-OM
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Markovci � Izredna seja občinskega sveta

Po polurni zamudi končali v sedmih minutah
Na 12. izredni seji sveta občine Markovci so potrdili odlok o določitvi mreže zdravstvene službe in odlok o podelitvi koncesije za opravljanje lekarniške dejavnosti, 
potrdili pa so tudi sklep o širitvi območja stavbnih zemljišč ter o ustanovitvi služnosti.

Foto: M. Ozmec

Župan Milan Gabrovec je vse svetnike in občane povabil na slovesno odprtje novega vrtca v Markov-
cih, v katerega so se malčki in vzgojiteljice že preselili.

Ampak tudi to je turizem, 

odgovarja Klasinc, ki bo na 

tem položaju v prvi vrsti me-

nedžer; skupaj s kolektivom 

se bo trudil, da bi bili zavodi 

in ostale dejavnosti, ki sodijo 

pod okrilje ŠOU, kar najboljši 

tudi v poslovnem smislu. To 

pa so zavodi K6/4, ki se ukvar-

ja z alternativno kulturo, pod 

svojim okriljem pa ima tudi 

veliko gostinske dejavnosti 

in prireditev, kjer je že v pr-

vih dneh prišlo do korenitih 

sprememb zaradi neuspešne-

ga poslovanja, Radio Študent, 

Študentska svetovalnica, Štu-

dentska založba Beletrina, ki 

izvaja tudi projekt Dnevi vina 

in poezije na Ptuju, Zavod Šolt, 

ŠOU hostel Celica, ki je eden 

najbolj znanih mladinskih 

hostlov v Evropi in na svetu 

ter ima letno 20 tisoč nočitev 

ter se ukvarja tudi z gostinsko 

dejavnostjo, ŠOU Šport, ki pri-

pravlja velike prireditve, med 

drugim tudi Ljubljanski tek 

na grad, Socialni inkubator in 

ostale dejavnosti, med drugim 

ŠOU Vizija (TV), časopis Tri-

buna. ŠOU Ljubljana letno iz-

vede več velikih prireditev, ki 

jih obišče 10 tisoč ljudi in več.

Nova direktorska zgodba 

Andreja Klasinca se je začela s 

prijavo na razpis ŠOU Ljublja-

na. V igri je bilo v začetku dva-

najst kandidatov, po prvem 

izboru jih je ostalo pet, v za-

dnjih dveh izborih je ostal kot 

edini kandidat, ki se je moral 

predstaviti raznim komisijam, 

sestavljenim iz študentskega 

parlamenta, končna predstavi-

tev pa se je odvila pred celim 

študentskim parlamentom 

Univerze Ljubljana, ki ga sesta-

vlja 45 študentov in zastopa 

kar 52 tisoč študentov. Zelo je 

vesel, da je bil izbran, prvič se 

je tudi zgodilo, da je bil novi 

direktor izbran z vsemi glaso-

vi. Delo je začel prvega marca 

letos.

»Za novi izziv sem se odločil 

tudi zato, ker je po določenem 

obdobju, ki ga preživiš v ne-

kem okolju, le-tega dobro za-

menjati. Še vedno pa ostajam 

Ptujčan, srce puščam na Ptuju, 

še vedno ostajam povezan z 

mestom, delam tudi na pro-

jektih za Ptuj; med njimi so 

Rimske igre, ki jih še naprej 

vodim. Želim pa si, da bi tudi 

na novi funkciji lahko prispe-

val nekaj za Ptuj, mu pomagal 

po najboljših močeh. Po dva-

najstih letih vodenja Term je 

bilo treba nekaj narediti, eno 

'menjavo' tudi zaradi nadaljnje 

gradnje kariere in vsega. Od-

ločitev je bila osebna, veseli 

me, da je prišlo do takšnega 

kontakta s študenti. Res pa je, 

da sem z njimi sodeloval že v 

prejšnji službi, preko nekate-

rih projektov. Že takrat sem 

jim razlagal, da potrebujejo 

pri vodenju ŠOU menedžerja, 

ki na vse skupaj gleda nevtral-

no. Tudi študentski parlament 

je sestavljen iz več strank, niso 

sicer kot stranke v parlamen-

tu, ni pa enoglasno, tudi tu je 

potreben konsenz, zato sem 

vesel, da sem dobil podporo 

oziroma soglasje vseh, ki ga 

sestavljajo.«

Študentska organizacija 

Univerze Ljubljana je zelo ve-

lika organizacija. Pod okriljem 

ima osem zavodov in več de-

javnosti. Svoj proračun ima 

centralna družba (ŠOU) kot 

tudi vsi zavodi in dejavnosti. 

Po obsegu gre za trikrat večjo 

organizacijo, kot so bile Ter-

me Ptuj, ki jih je vodil prej in 

ki so pod njegovim vodstvom 

zelo napredovale, tako na po-

dročju investicij kot oblikova-

nju kakovostnega turističnega 

proizvoda. V centrali je 15 

redno zaposlenih, v zavodih 

jih je skupaj okrog 100, ob 

študentskem parlamentu in 

študentskih ministrih. Vizija 

je združiti razpršeno družbo 

v eno celoto, ki bo na trgu 

nastopala uglašeno, poudar-

ja Klasinc. To bo delo prvih 

mesecev, ob tem pa bodo 

potekale tudi vse aktivnosti 

za pridobitev evropskih sred-

stev za določene projekte. Že 

sedaj se je treba pripraviti na 

novo finančno perspektivo v 

letih 2014/2020. Te aktivnosti 

bodo potekale v vseh osmih 

zavodih in stalnih dejavno-

stih. Tretji segment, ki bo tudi 

najtežji, ki ga doslej v tolikšni 

meri ni bilo, pa je tržni del, 

ustvarjanje prihodkov na trgu. 

Za to se bodo morali truditi 

vsi zavodi, doslej so bili v veli-

ki večini odvisni od same ma-

tere, Študentske organizacije 

Univerze Ljubljana, ki večino 

denarja za svoje delovanja 

pridobiva iz naslova koncesij 

za študentsko delo. To bo kar 

velik zalogaj, priložnosti za to 

pa je veliko, da zavodi ustvari-

jo tudi del prihodka na trgu. 

ŠOU je zelo prožna organizaci-

ja in fleksibilna, ki trenutno še 

ni tako povezana med seboj, 

s povezanostjo bo pridobila 

sinergijo in tudi moč na trgu. 

ŠOU ima pod svojim okriljem 

tudi študentsko prehrano za 

vseh 52 tisoč študentov. Gre 

za tripartitni projekt, katerega 

vrednost na letni ravni je več 

kot 15 milijonov evrov. 

»Pravi menedžerji moramo 

videti priložnosti in moramo 

imeti tudi vizije za naprej. 

Lahko rečem, da me je novo 

delo že posrkalo vase. Prepri-

čan sem, da bomo lahko že 

v prvem letu skupnega dela 

naredili velike korake za na-

prej,« pravi Andrej Klasinc, ki 

je že pri pisanju vizije izhajal 

iz tega, da je treba ŠOU vodi-

ti. V bistvu gre za eno firmo, 

ki jo je treba urediti. Vizijo so 

študentje zelo dobro sprejeli. 

To, da se vsaki dve leti menja 

študentski parlament, ki je v 

zadnjih devetih letih zamenjal 

že šest direktorjev, četudi so 

bili imenovani za štiriletno 

obdobje, ga v pripravah na 

razpis in novi izziv ni oviralo, 

še manj pa prestrašilo, pravi. 

Po dveh letih bo pripravljen 

na ponovno soočenje s par-

lamentom, njegovo delo ni 

politično, njegovo delo je 

stroka in so rezultati, številke. 

Odpravnina, ki je ob nastopu 

direktorskega mesta v ŠOU 

Ljubljana najbolj odjeknila, je 

neke vrste varovalo (ki pa ni 

bilo izplačano) pred tem, da 

vsak ne bo sprožal postopka, 

ki bo Študentsko organizacijo 

nekaj stal, in da se takšnih ko-

rakov ne dela kar tako. Klasinc 

pričakuje, da bodo zastavljeno 

vizijo uspeli realizirati, mladi 

so tisti, v katere zaupa in mu 

dajejo potrebno energijo. Mla-

di so se tudi sami odločili, da 

javno objavijo zneske odprav-

nine, še preden je bil izbran 

kot kandidat, ker želijo delati 

transparentno. V prejšnjih le-

tih so se ti podatki skrivali.

Andrej Klasinc se tako kot 

nekaj drugih Ptujčanov vsak 

dan vozi v Ljubljano. To mu 

tudi omogoča, da ostaja po-

vezan s Ptujem in njegovimi 

projekti. Občutek pa je, da 

se ptujski turizem v zadnjem 

obdobju ponovno vrača v ob-

dobje pisanja turističnih ela-

boratov; napisanih bo veliko, 

zmanjkalo pa bo časa za turi-

stične akcije, mesto pa je vse 

bolj prazno. Ljudje smo tisti, 

ki delamo turizem, turizem 

je akcija, poudarja. V tem tre-

nutku veliko preveč govorimo 

o projektih, zelo malo pa je 

akcije.
MG

Foto: Črtomir Goznik

Andrej Klasinc, novi direktor ŠOU v Ljubljani

Ptuj � Pogovor z Andrejem Klasincem 

»Tudi to je turizem ...«
Ptujčan Andrej Klasinc, dolgoletni direktor Term Ptuj, na čelu tega največjega ptujskega turističnega podje-
tja je bil dvanajst let, je od prvega marca letos direktor Študentske organizacije Univerze v Ljubljani. Potem 
ko si je po sporazumnem odstopu z mesta direktorja Term Ptuj vzel nekaj časa za premislek o novih izzivih, 
ki naj bi bili tudi v prihodnje povezani s turizmom, je njegova nova služba marsikoga v prvem trenutku izje-
mno presenetila.



Kot je pojasnila županja ob-
čine Majšperk Darinka Fakin, 
je prvo izredno sejo občinskega 
sveta, ki je bila v ponedeljek, 
4. marca, sklicala zaradi spre-
menjenih pogojev razpisa mi-
nistrstva za infrastrukturo in 
prostor, za katerega je bil rok za 
prijavo 7. marec. In ker so se z 
omenjenimi projekti želeli pri-
javiti za sredstva iz omenjenega 
razpisa so na seji potrdili inve-
sticijsko dokumentacijo za vse 
štiri omenjene projekte. Projekt 
energetske sanacije Zdravstve-
nega doma Majšperk je ocenjen 
na okoli 56.368 evrov, od tega 
pričakujejo iz razpisa okoli 
30.000 evrov, preostalih 26.000 
evrov pa naj bi zagotovila obči-
na. Z realizacijo tega projekta 
naj bi pričeli še letos, končali 
pa predvidoma septembra leta 

2015. Projekt energetske sa-

nacije objekta podružnice OŠ 

Majšperk na Ptujski Gori je oce-

njen na dobrih 73.000 evrov, 

pri čemer pričakujejo iz razpisa 

dobrih 40.000 evrov, preostalih 

33.000 evrov pa naj bi zagotovi-

la občina. Za projekt energetske 

sanacije objekta podružnice OŠ 

Majšperk v Stopercah pa naj bi 

odšteli dobrih 96.000 evrov, od 
tega pričakujejo dobrih 56.000 
evrov iz razpisa, slabih 40.000 
evrov pa naj bi zagotovila Obči-
na Majšperk.

Nekaj povsem novega pa je 
projekt izgradnje kogenera-
cijske naprave v kotlovnici OŠ 
Majšperk, ki je ocenjen na okoli 
111.000 evrov, za kar naj bi obči-
na najela bančni kredit. OŠ Maj-
šperk je bila zgrajena leta 2005. 
Čeprav se ogrevajo na utekoči-
njen naftni plin, plačujejo za 
ogrevanje dobrih 4.100 kvadra-
tnih metrov uporabnih površin 
letno prek 30.000 evrov. In ker 
poleg tega plačujejo letno do-
brih 20.000 evrov za porabljeno 
električno energijo, so se odlo-
čili, da bodo v šolski kotlovnici 
vgradili kogeneracijsko napravo 
za proizvodnjo električne ener-
gije, s čimer želijo doseči bistve-
no zmanjšanje stroškov porabe 
električne energije in prodajo 
električne energije v omrežje. 
Za soproizvodnjo toplotne in 
električne energije naj bi upo-
rabili plinski Ottov motor z no-
tranjim izgorevanjem, ki ima na 
gredi vgrajen sinhroni ali asin-

hroni generator.
-OM

Majšperk � Prva izredna seja sveta

Za energetsko sanacijo
Svet občine Majšperk je na prvi izredni seji potrdil identifikacije dokumentov za ener-
getsko sanacijo zdravstvenega doma v Majšperku in podružničnih osnovnih šol na Ptuj-
ski Gori in v Stopercah, pa tudi za izgradnjo kogeneracijske naprave v OŠ Majšperk.
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Svet je majhen

Kako rešiti EU
Potem ko smo si končno malo od-

dahnili pred gospodarsko krizo, ki 

je skoraj politično uničila Evropsko 

unijo v prejšnjih štiriindvajsetih 

mesecih, se moramo zelo verjetno 

počasi pripraviti na naslednji val. 

Vse kaže, da prihaja nova faza 

nestabilnosti oziroma težav, ki jih 

bodo tokrat verjetno povzročile dejansko same članice 

in neurejenost medsebojnih odnosov. Vsaj do volitev 

za EU-parlament v prvi polovici leta 2014 lahko napo-

vedujemo izredno živahno obdobje.

Italija se nahaja šele na začetku daljšega obdobja 

nestabilnosti, Slovenija ji bo verjetno sledila zaradi 

notranjepolitičnih razkolov in zaradi še zdaleč nesa-

nirane ekonomije. Grčija, Madžarska in Portugalska 

že imajo svoje težave. V drugi polovici leta pa bomo 

verjetno priča najtežjemu trenutku; ta bo prišel takoj 

po edini točki zadovoljstva za Bruselj, ki jo bo predsta-

vljal vstop Zagreba med članice, in to so nemške voli-

tve. Lahko se zgodi, da Angela Merkel zmaga, a ne bo 

imela možnosti za vladanje, ker bodo iz parlamenta 

zelo verjetno izpadli zavezniki liberalci. Evropa bi po 

nevihtah, ki jih je komaj preživela zaradi gasilskih 

ukrepov, sedaj potrebovala daljše obdobje stabilnost, ki 

bi dalo voditeljem držav članic možnost, da uskladijo 

preoblikovanje začasnih ukrepov in najdejo pravilne 

odgovore za pomanjkanje demokratičnega nadzora 

znotraj sistema. Žal kaže, da bodo zadeve tekle precej 

bolj nepredvidljivo.

Znotraj omenjene slike je vsaj spodbudno vedeti, da 

sta se Washington in Bruselj po dolgih letih začela po-

novno pogovarjati o zelo pomembnem projektu, ki je 

že nekaj časa ostajal pozabljen v predalu: skupni trg 

ZDA – EU. Potem ko ni na vidiku večjih širitev, ki bi 

omogočile rast BDP zaradi gospodarskega zaostanka, 

glede na visoko povprečno starost prebivalstva, glede 

na nefleksibilnost evrosistema ter težave postmoderne 

industrializacije, ki zahteva visoko specializiranost, 

Evropska unija čim prej potrebuje nov zagon. Nov 

zagon pa mora nujno pomeniti tudi preoblikovanje 

geopolitične moči na svetovnem odru. Gospodarsko 

pasivna Unija brez dejanske skupne politične suvere-

nosti pomeni počasen propad naših držav in civiliza-

cije. Skoraj enake težave imajo tudi v ZDA. Glede na 

dejstvo, da so si Evropejci in Američani kulturno in 

zgodovinsko najbližji narodi, so skoraj usojeni poiska-

ti skupne rešitve. Zelo verjetno so glede na zadnje izku-

šnje na obeh straneh Atlantskega oceana razumeli, da 

se je popolnoma nespametno spoprijemati s finančno 

vojno in s tem poglabljati težave in sta končno obudili 

projekt o skupnem trgu, ki se je prvič začel izoblikovati 

v času vladanja Georgea G. Busha na podlagi ugotovi-

tev, da je ob počasnem, vendar neizogibnem izgublja-

nju vpliva Washingtona na mednarodnem odru in ob 

vzhajajoči sili Kitajski ter drobljenju mednarodnega 

ravnovesja moči edina možnost za »zahod« tesnejša 

povezava med sorodnimi narodi. Če bo Azijo v nasle-

dnjih desetletjih obvladala Kitajska, si zaradi učinko-

vitosti gospodarskega tržnega sistema, ki ostaja edino 

sredstvo, s katerim si lahko zagotovimo napredovanje 

naše blaginje, ne smemo dopustiti, da bi Evropo za-

jela stalna recesija oziroma stagnacija. Pogovori, ki 

so večinoma tekli na relaciji Berlin – Washington, so 

padli v pozabo ob zmagi Barracka Obame, ki v Uni-

ji ni videl več politične prioritete. Sledila je gospodar-

ska in finančna kriza. Na obeh straneh Atlantika so se 

ukvarjali s preživetjem. A trinajstega februarja letos je 

na novo izvoljeni predsednik ZDA Obama izjavil, da 

pozdravlja ponovne pobude o skupnem trgu. Očitno 

strokovnjaki vedno bolje razumejo, da nas ne čaka 

nič dobrega, če ne bomo začeli sinergijsko sodelovati. 

EU je štiristomilijonski trg. Še bolje bi bilo, če postane 

sedemstomilijonski ter končno odpravi vse carinske in 

davčne zidove, ki bremenijo sodelovanje in predsta-

vljajo le oviro pri blagovni izmenjavi.

Skupni trg je lahko dejansko edini projekt, ki reši EU 

pred počasnim propadom in zagotovi nov desetletni 

zagon gospodarstva in mednarodnega sodelovanja. 

Unije ne bodo rešila birokratska pravila, ampak le ve-

liki projekti, ki jih lahko državljani občutijo, kot so bili 

na primer v preteklosti skupna valuta in Šengenska 

meja.
Laris Gaiser

Ljutomer � Že letos brez izpostave soboškega davčnega urada

Zakaj tako?
Na področju davčnega poslovanja se v prleški prestolnici 
obeta sprememba, ki jo je te dni napovedala Davčna upra-
va Republike Slovenije (Durs), saj namerava v letošnjem 
letu ukiniti davčno izpostavo v Ljutomeru in ustanoviti le 
davčno pisarno.

Ljutomerska izpostava spa-
da pod davčni urad s sedežem 
v Murski Soboti, pokriva pa 
štiri občine – ob ljutomer-
ski še križevsko, veržejsko in 
razkriško. Omenjene občine 
so se že odzvale z ostrim pro-
testom na Generalni davčni 
urad v Ljubljano, kjer so žu-
panja (Olga Karba) in župani 
(Branko Belec, Slavko Peto-
var in Stanko Ivanušič) med 
drugim zapisali, da imajo s 
tovrstnimi racionalizacijami 
slabe izkušnje, ko se je naj-
prej ukinila izpostava, za tem 
pa tudi pisarna (inšpekcijske 

službe, geodetska uprava …). 
Ljutomerska izpostava sobo-
škega davčnega urada posluje 
v najetih prostorih v stavbi na 
Miklošičevem trgu, iz gene-
ralnega davčnega urada v Lju-
bljani, ki deluje pod okriljem 
finančnega ministrstva, pa kot 
razlog za ukinjanje navajajo ra-
cionalizacijo. Toda v občinah 
na območju upravne enote 
Ljutomer so prepričani, da ra-
cionalizacija ni dovolj močan 
argument za zapiranja izpo-
stave, saj bi lahko poslovala z 
manjšimi stroški, kot nastajajo 
sedaj. Več prostorov poslovne 

stavbe v Ljutomeru je namreč 
praznih, stroški, ki jih pokriva 
država, pa kljub temu nastaja-
jo (najemnina, elektrika, kur-
java …). Ob tem so župani v 
protestnem pismu še zapisali, 
da se kot pristojni na lokalni 
ravni zavedajo pomembnosti 
učinkovite in racionalne javne 

uprave, zato jo tudi po najbolj-
ših zmožnostih uresničujejo. 
Selitev služb v Mursko Soboto 
pa bi za občane prleških občin 
UE Ljutomer pomenila le še 
dodatno obremenitev, kot so 
predvsem prevozni stroški in 
izguba dragocenega časa.

NŠ

Foto: NŠ

Ljutomerska izpostava soboškega davčnega urada posluje v naje-
tih prostorih v stavbi na Miklošičevem trgu.

Sveta Ana � Učni vinograd haloških vinogradnikov

Med 226 cepljenkami so tudi redkosti
Člani društva vinogradnikov in sadjarjev Haloze so se preteklo soboto, 2. marca,  množično zbrali pri Sv. Ani nad Bor-
lom, kjer imajo svoj učni vinograd.

Pred dvema letoma so vino-
grad zasadili s starimi sortami, 
nekoč značilnimi za Haloze. 
Med 226 trsnimi cepljenkami 
so tudi redkosti, kot so: ranfol, 
lipovina, portugizer, kozji ziz 
in peteršilasta žlahtnina. Za 
posebnost pa velja laški rizling, 
ki so ga dobili iz opuščenega 
vinograda, ki so ga nekoč za-
sadili zadnji prebivalci borlske 
graščine.

Dvoletni vinograd so člani 
društva skupaj porezali, pri-
sluhnili strokovnim nasvetom 
podpredsednika Zvonka Arnej-
čiča in si izmenjali izkušnje. Pi-
jačo je rezačem stregel društve-
ni kletar Milan Žumbar, ki skrbi 
tudi za okoli 200 litrov društve-
nega vina.

Po krajši predstavitvi rezi sa-
dnega drevja so se vinogradniki 
lotili še rezi potomke 400 let 
stare trte, žametne črnine z ma-
riborskega Lenta. Rez je opravil 
častni gost, skrbnik mariborske 
trte in mariborski mestni vini-
čar Stane Kocutar. Pomagal mu 
je župan občine Cirkulane Janez 
Jurgec. Med drugim smo lah-
ko izvedeli, da raste v Sloveniji 
uradno okoli 1.800.000 potomk 
stare trte, neuradno pa še več – 
za vsakega Slovenca ena. V Kul-
turnem programu ob rezi trte 
so sodelovali Kopači Kulturno-
turističnega društva Klopotec 
Soviče – Dravci, na harmoniko 
pa je zaigral in zraven zapel mla-

di glasbenik Nejc Kralj.
mf

Foto: Majda Fridl

Znanja za dobro rez vinograda ni nikoli dovolj.

Foto: M. Ozmec

Majšperški svetniki so potrdili projekt za energetsko sanacijo 
objekta podružnične šole v Stopercah.



V letu dni Janševe je bilo 

narejenega precej dobrega 

za izhod iz krize. Sprejetih je 

bilo nekaj konkretnih ukre-

pov, med njimi zakon o urav-

noteženju javnih financ, zelo 

boleč in nepriljubljen ukrep, 

ki pa je bil potreben, da bi 

se stabilizirale javne finance. 

Vsi ukrepi so bili sprejeti v 

soglasju s sindikati, sami pre-

dlogi so bili še bolj radikalni. 

Decembra lani je bila spreje-

ta pokojninska reforma, ki bo 

imela vrsto pozitivnih učin-

kov. Tudi evropska pogajanja 

za novo finančno perspekti-

vo, ki so se končala pred ne-

kaj tedni, so bila za Slovenijo 

uspešna. Glavni namen je bil, 

da Slovenija ohrani status 

neto prejemnice iz Bruslja, 

da dobimo več, kot damo, 

kar nam je tudi uspelo, ozi-

roma uspelo je celo izboljšati 

ta status. Sprejeta je bila tudi 

reforma trga dela. Upati je, da 

bo preko te reforme in od-

pravljanja administrativnih 

ovir mladim omogočeno čim 

več zaposlitev za nedoločen 

čas in da bomo v naše kraje 

privabili čim več tujih investi-

torjev, ki bodo odpirali nova 

delovna mesta. V tem času 

se veliko govori o državnem 

holdingu, ki naj bi zagotovil 

transparentnejše in odgovor-

nejše upravljanje državnega 

premoženja, in slabi banki.

Andrej Čuš se je dotaknil 

tudi poročila protikorupcij-

ske komisije, ki zelo obreme-

njuje Janeza Janšo, pri pri-

pravi katerega je bila kršena 

ustava, so povedali ustavni 

sodniki in ugledni strokov-

njaki s področja prava, prav 

tako tudi veljavna zakonodaja 

na področju dela te komisije. 

V vsaki normalni državi bi 

moral imeti vsak človek pra-

vico do zagovora, le v Slove-

niji to ni bilo mogoče. »Gar-

min koalicija, ki smo ji priča, 

je nastala samo zato, ker je 

Gregor Virant eno leto ra-

čunal tako, letos pa je pričel 

računati drugače. Skrbi nas 

lahko, kako bo ta programsko 

neusklajena koalicija delova-

la v prihodnje. Na reševanje 

aktualne problematike imajo 

zelo različne poglede. Strah 

me je, da bomo v prihodnje 

najslabše spet potegnili dav-

koplačevalci. Doslej se je pri 

oblikovanju nove vlade govo-

rilo samo še o deljenju pre-

moženja, funkciji kadrov, o 

programu pa ni bilo kaj dosti 

slišati.«

Andrej Čuš si bo skušal 

kar najbolj prizadevati za iz-

boljšanje položaja mladih, za 

razvoj celotnega Spodnjega 

Podravja in regionalizacijo 

Slovenije. V tem letu Janševe 

vlade je bilo sprejetih tudi 

več dobrih ukrepov za mlade, 

vsak dijak oziroma študent 

ima subvencionirano meseč-

no vozovnico. Preko projekta 

Prvi izziv je bilo porabljenih 

preko 22 milijonov evrov 

evropskih sredstev, s pomo-

čjo katerih je bila omogoče-

na prva zaposlitev več kot 

3000 mladim diplomantkam 

in diplomantom. Povečal se 

je tudi krog upravičencev do 

subvencionirane šolske pre-

hrane. Brezposelnost mladih 

je velik in globalen problem, 

tega se zavedajo tudi v Bru-

slju, zato bo EU v naslednji fi-

nančni perspektivi namenila 

šest milijard evrov preko jam-

stvene sheme za reševanje te 

problematike. Do teh sred-

stev bodo upravičene regije, 

kjer je brezposelnost mladih 

nadpovprečna. Med te sodi 

tudi SV Slovenija. Prizadeval 

si bom, da bo tega denarja 

na naše območje prišlo čim 

več, je poudaril Čuš. Pripra-

vljena pa je tudi zakonodaja, 

ki bo končno okrepila poklic-

no izobraževanje. Trenutna 

strukturna izobrazba mladih 

Slovencev bo velik strukturni 

problem v naslednjih desetle-

tjih, zato je treba okrepiti tudi 

poklicno izobraževanje. Za-

kon o štipendiranju bo znova 

vrnil štipendije dijakom in 

uvedel deficitarne štipendije 

za vse, ki se bodo izobraže-

vali za poklice, po katerih bo 

večje povpraševanje na trgu 

delovne sile. V letu 2011 je 60 

odstotkov državne pomoči in 

podpore šlo v osrednjo slo-

vensko regijo, preostali del 

Slovenije pa je dobil 40 od-

stotkov te pomoči. To je ne-

sprejemljivo, da center, ki se 

ponaša s 130-odstotno razvi-

tostjo, pobere toliko, Spodnje 

Podravje in Prekmurje, ki sta 

na 60 do 70 odstotkih razvo-

ja, pa se morata zadovoljiti z 

veliko manjšo državno pomo-

čjo. Prizadevati si bo treba za 

skladnejši in enakomernejši 

razvoj regij kot tudi vseh ob-

čin v Sloveniji. Čuš upa, da bo 

»nova vlada iz centra« na tem 

kaj naredila, skrbi pa dejstvo, 

ker bo večina ministrov iz 

Ljubljane in okolice. Tudi to 

je zaskrbljujoče. 

Andrej Čuš je v dobrem 

mesecu, odkar je poslanec 

Državnega zbora, že obiskal 

nekaj občin, z župani preosta-

lih občin se bo srečal kmalu, 

ker želi kar najbolj spoznati 

območje Spodnjega Podrav-

ja, ki ga bo predstavljal. Iz-

haja iz Ptuja, za poslanca je 

bil izvoljen v Slovenskih go-

ricah, v DZ pa je nadomestil 

poslanca, ki je bil izvoljen na 

haloškem območju. Proračun 

za leti 2013 in 2014 je sprejet, 

nekatere možnosti pa so od-

prte pri rebalansih. Na ob-

močju Spodnjega Podravja je 

odprtih nekaj infrastruktur-

nih projektov, ki jih bo treba 

dokončati, na primer cesto 

skozi Podvince, treba pa je 

izboljšati tudi pogoje za pod-

jetništvo.
MG
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Ptuj � Prva tiskovna konferenca Andreja Čuša

Za čim razvitejše Spodnje Podravje
Andrej Čuš, ki je poslanski mandat v DZ začel pred dobrim mesecem, je 11. marca na Ptuju pripravil svojo 
prvo tiskovno konferenco, na kateri je povzel aktivnosti druge Janševe vlade v preteklem letu, se dotaknil 
poročila protikorupcijske komisije in predstavil cilje svojega dela kot poslanca.

Foto: Črtomir Goznik

Andrej Čuš je 11. marca pripravil svojo prvo tiskovno konferenco, 
na kateri je sodeloval tudi ustanovitelj stranke SDS na Ptuju Mi-
roslav Luci.

Kot zmeraj je tudi tokratni 

Kino vrtiček potekal v pozitiv-

nem, zabavnem in zanimivem 

otroškem vzdušju. Pričel se je 

z ogledom nizozemskega filma 

Žabe in paglavci, v katerem se 

je pomlad prebujala sočasno 

z našo. Ogledu je kot vsako-

krat doslej sledila ustvarjalno-

poučna delavnica. Najmlajši 

gledalci ptujskega Mestnega 

kina, za katere Center intere-

snih dejavnosti vsak mesec 

pripravi Kino vrtiček, so se o 

prebujajoči naravi pogovarjali 

z biologinjo Andrejo Senčar.

Malčki so se z njo pogovarja-

li o žabicah, paglavcih in osta-

lih živalih kot tudi o nevarno-

stih, ki v naravi prežijo nanje. 

Spraševali so se tudi, kako jim 

lahko pomagamo preživeti, ob 

koncu pa ustvarjali svoje prave 

pravcate žabice. Z Leo Kole-

dnik, ki vodi številne kreativ-

ne delavnice v CID, so ustvar-

jali razne izdelke, ki so nas 

spomnili, da dolgo pričakova-

na pomlad resnično že trka na 

naša vrata. Vsak udeleženec je 

izdelal tudi svojo žabo in si jo 

odnesel domov. 

Žabice so sicer odskakljale 

in tisti, ki so jih zamudili to-

krat, jih bodo težko ulovili. A 

možnosti bo še veliko, za male 

gledalce ptujskega kina in lju-

bitelje Kina vrtička namreč 

tudi v prihodnjih mesecih pri-

pravljajo množico zanimivih 

dogodkov.
Dženana Kmetec

Ptuj � Kino vrtiček

Žabe in paglavci
Marčevski Kino vrtiček je dišal po pomladi. Po ogledu filma Žabe in paglavci so se naj-
mlajši gledalci ptujskega kina podali na pot kreativnosti in ustvarjali zabavne izdelke, 
vsak pa si je domov odnesel svojo žabico.

Foto: CID

Takšni izdelki so nastajali v soboto v ptujskem kinu. 

Ob odprtju razstave je bila 

predsednica DPD Svoboda 

Kidričevo Majda Klemenčič 
Vodušek vesela in ponosna, 

saj je mlada umetnica Rebeka 
Pšajd že nekaj let tudi članica 

njihove likovne sekcije. Likov-

na pedagoginja na OŠ Borisa 

Kidriča v Kidričevem Irena 
Tušek, ki je mentorica likovne 

sekcije kidričevske Svobode, 

je pojasnila, da so razstavlje-

na dela nastala kot produkt 

diplomske naloge, v kateri je 

Rebeka Pšajd pod mentorskim 

vodstvom profesorja Ludvika 

Pandurja raziskovala prispe-

vek kolaža v slikarstvu. Vse 

slike so sestavljene iz koščkov 

listov, ki jih je najprej naslika-

la z raznimi odtenki akrilnih 

barv, nato pa lepila na karton-

sko podlago, tako da je dobila 

želeni motiv.

Kot je povedala Rebeka 

Pšajd, je svojo slikarsko pot 

pričela že v zgodnjem otro-

štvu: „Skozi odraščanje sem 

s pomočjo dobrih učiteljev 

spoznala različne slikarske 

tehnike, med katerimi mi je 

najbližje pastel. Spoznala sem 

tudi različna ročna dela, ki so 

skupaj z umetnostjo del moje-

ga vsakdana. Po končani gim-

naziji sem se vpisala na študij 

likovne pedagogike na Peda-

goški fakulteti v Mariboru.“

Ker so kulturni dogodek 

posvetili tudi praznovanju 

mednarodnega dneva žensk, 

je recitatorka Anita Medved 

vsem ženskam namenila pe-

sem Neže Maurer Še nisem 

Ciganka, udeleženci odprtja, 

med katerimi je bil tudi župan 

Anton Leskovar, pa so lahko 

uživali tudi ob petju mlade 

sopranistke Natalije Tumpej. 

Razstava del Rebeke Pšajd bo 

v prostorih kidričevske šole 

odprta še do konca meseca.
-OM

Kidričevo � Likovna razstava Rebeke Pšajd

Paleta kolažev z motivi
V prostorih Osnovne šole Borisa Kidriča so v sredo, 6. marca, odprli likovno razstavo 
Rebeke Pšajd, članice likovne sekcije DPD Svoboda Kidričevo, diplomantke Pedagoške 
fakultete v Mariboru, ki se je v svojem diplomskem delu posvetila kolažu.

Foto: M. Ozmec

Mlada slikarka Rebeka Pšajd, diplomantka PF v Mariboru (v sredini), pred svojimi kolaži.



gaj, saj je projektantska ocena 

vrednosti izgradnje vrtca kar 

1,7 milijona evra. Simulacija, 

kakšen naj bi bila, je že nare-

jena, občinsko upravo pa čaka 

še najpomembnejše: zagoto-

viti bo treba sredstva. Teh še 

namreč nimajo, a Vindiš je pre-

pričan, da bodo uspeli na raz-

pisih in da bo kmalu Destrnik 

dobil primerne prostore tudi 

za najmlajše občane. „Spremlja-

mo razpise in čakamo, kdaj bo 

kakšen, na katerega se bomo 

lahko s to investicijo prijavili. 

Z občinskim proračunom bi 

bilo to investicijo zelo težko ali 

nemogoče izpeljati,“ še pravi 

destrniški župan.

A kljub temu je optimist, saj 

so prvi koraki na poti do nove-

ga vrtca že narejeni. Ureditev 

poslovne cone namreč pred-

stavlja velik napredek tudi 

za izgradnjo šestoddelčnega 

nizkoenergetskega vrtca, sim-

bolično naj bi temeljni kamen 

zanj položili ob občinskem 

prazniku maja letos.

Malo pred tem, predvidoma 

konec aprila, pa bo odprta tudi 

poslovna stavba, ki je zgrajena 

tik ob Volkmerjevem domu. 

Z vsemi temi investicijami 

bo podoba te slovenskogori-

ške občine povsem spremenje-

na, kar je določenim občanom 

zelo všeč, saj predstavlja mode-

ren videz in veliko uporabnih 

površin, drugi pa se nostalgič-

no spominjajo časov, ko je de-

strniški breg imel precej manj 

stavb. Kakorkoli, tudi največji 

kritiki priznavajo, da Destr-

nik ostaja ena najbolj razvitih 

slovenskogoriških občin, med 

manjšimi občinami najbrž tudi 

v nacionalnem merilu.

Dela tečejo
Ob vseh načrtih za priho-

dnost so določene investicije 

na Destrniku že v teku. Tako 

se že zaključuje investicija pod 

osnovno šolo, kjer bo urejenih 

57 parkirnih mest, kanalizacija, 

pločnik v dolžini 480 metrov, 

javna razsvetljava, urejena pa 

bo tudi hortikulturna podoba 

na tem območju. 

Kot pojasnjuje Vindiš, je ta 

investicija izpeljana s sredstvi, 

ki so si jih zagotovili od Agen-

cije za kmetijske trge in razvoj 

podeželja, zaključena bo konec 

maja, uradno odprtje pa se na-

črtuje ob občinskem prazniku.

V izdelavi je tudi projektna 

dokumentacija za ureditev 

infrastrukture (kanalizacija, 

javna razsvetljava in cesta) v 

Drstelji, kar bo podlaga za pri-

dobitev dodatnih nepovratnih 

sredstev za občino. „Izbrali 

smo tudi že ponudnika za iz-

delavo projektne dokumenta-

cije,“ pojasnjuje Vindiš, ki so 

mu nedolgo tega nekateri sve-

tniki očitali, da z izvedbo tega 

projekta zavlačuje. „S svojimi 

dejanji pa dokazujem ravno 

nasprotno,“ se je še pohvalil 

Vindiš.

V teku pa je na Destrniku še 

en razpis, in sicer za pripravo 

projektne dokumentacije za 

izvedbo investicije na obmo-

čju Svetinci–Gomilci ter Ločki 

Vrh.

Kot kaže, bo tudi to leto na 

Destrniku zaznamovano s šte-

vilnimi precej pomembnimi 

investicijami, ki bodo olajšale 

življenja približno 2600 obča-

nov.
Dženana Kmetec

Minuli teden so se člani Ga-
silske zveze (GZ) Trnovska 
vas - Vitomarci sestali na redni 
skupščini, ki jo je letos gostilo 
Prostovoljno gasilsko društvo 
Vitomarci.

Najpomembnejša točka so 
bile redne volitve, na katerih 
so člani odločili, da bosta v no-
vem petletnem obdobju biške 
in vitomarške gasilce vodila 
predsednik, VGČ II. st. Manfred 
Jakop, in poveljnik, VGČ Andrej 
Arnuga.

Ob imenovanju novega pa 
so se zahvalili še dosedanjemu 
predsedniku. Delo, prizadev-
nost in spoštovanje so Alojzu 
Fekonji dokazali na prav pose-
ben, gasilski način: podelili so 
mu naziv častnega predsednika 
gasilske zveze Trnovska vas - Vi-
tomarci.

S soglasno izglasovanim skle-
pom o podelitvi naziva Fekonji 
so njegovi gasilski kolegi doka-
zali, da velja za spoštovanega in 
zglednega gasilca. Prav vsi člani 
obeh prostovoljnih gasilskih 
društev Biš in Vitomarci, ki se-
stavljajo gasilsko zvezo, so se 
strinjali s tem, da se dosedanje-

mu predsedniku podeli naziv 
častnega gasilca.

Še več, o tem, ali si Fekonja, 
zasluži ta naziv ali ne, sploh ni 
bilo debate.

Kot je bilo izpostavljeno, je 
Fekonja v svojem več kot 40-le-
tnem delovanju na področju 
gasilstva postavil zelo visoka 
delovna, strokovna in moralna 
merila. Gre za gasilca, ki ima na 
področju zaščite in reševanja ve-
liko izkušenj, bodisi kot predse-
dnik društva in zveze bodisi kot 
poveljnik.

„V osemdesetih in devetdese-
tih letih je bil v takratni skupni 
občini Ptuj v OGZ Ptuj član pred-
sedstva, član poveljstva in tudi 
predsednik nadzornega odbora. 
Svoje obsežno strokovno znanje 
je vedno pripravljen deliti in ga 
podati na primeren in razumljiv 
način. Bil je mentor številnim 
sedaj aktivno delujočim vodil-
nim kadrom znotraj podravske 
regije, ki jih je učil abecede tak-
tike in drugih gasilskih veščin. 
Vedno je pripravljen pomagati, 
prisluhniti svojim mlajšim kole-
gom, jim svetovati na prijazen, 
strokoven in nevsiljiv način. Ve-

dno je odprt in dojemljiv za no-
vosti v gasilstvu, hkrati pa ceni 
gasilsko zgodovino in ji daje 
primerno mesto. Kot vodilni 
funkcionar na operativnem po-
dročju je zelo zgodaj spoznal in 
to tudi še vedno poudarja, da je 
dober gasilec lahko le izobražen 
in strokovno usposobljen in le 
takšen lahko opravi vse naloge 
uspešno, odgovorno in pred-
vsem varno do sebe in do obča-
nov, ki jim pomaga pri reševa-
nju. Rezultat tega so kadrovsko 
izpopolnjene operativne enote 
v zvezi, sedem višjih gasilskih ča-
snikov in predavateljev, številne 
gasilske specialnosti in inštruk-
torji. To se pa odraža na vitalno-
sti in delovanju obeh društev, ki 
sta tako usposobljeni opravljati 
tudi najzahtevnejše naloge s po-
dročja preventive ter zaščite in 
reševanja,“ o delu Fekonje pravi 
novoizvoljeni predsednik Man-
fred Jakop.

Da obvlada veliko veščin, je 
dokazal večkrat. Med drugim 
je bil uspešen tudi ekonomsko 
gledano, njegovo delo je namreč 
povezano s številnimi pridobi-
tvami gasilskih vozil, gradnjami 
in obnovami gasilskih domov. 
Kot pravi njegov naslednik, je 
kot vodja gasilcev uspel kot gasil-
ski funkcionar biti dober pogaja-
lec tudi z lokalno skupnostjo.

„Nikoli pa ni popuščal pri stan-
dardih, ki veljajo in zagotavljajo 
varno izvajanje operativnih na-
log svojih operativcev. Je nosilec 
mnogih odlikovanj društva, GZ 
in GZS. Njegov pozitiven odnos 
do gasilstva ter energija, ki jo iz-
žareva in prenaša na druge, sta 
med gasilce pripeljala mnoge 
mlade, ki z veseljem opravljajo 
gasilske naloge. Gasilci obeh ob-
čin smo ponosni, da imamo to-
variša in prijatelja Alojza Fekonja 

ob sebi,“ še dodaja Jakop.
Dženana Kmetec

Ta teden je dobil sklep, da 

bo občina Destrnik za ureditev 

poslovne cone v Janežovskem 

Vrhu dobila skoraj 401 tisoč 

evrov, del tega denarja pa bo 

namenjen tudi za postavitev 

temeljnega kamna za vrtec.

„Moja želja je, da ljudje kdaj 

kaj lepega preberejo o naši ob-

čini in da vedo, da na občini 

delamo. Moj predhodnik Franc 

Pukšič mi je večkrat očital, da 

sem nesposoben, a mu tokrat 

sporočam, da je bila njegova 

bojazen odveč. Vse zastavljene 

projekte sem uspel izpeljati 

pravočasno in zagotoviti po-

trebna sredstva,“ pravi Vindiš, 

ki je funkcijo župana občine 

Destrnik nastopil pred nekaj 

manj kot letom dni.

Kot pravi, je najbolj pono-

sen, da mu je uspelo zagotovi-

ti 400.927 evrov nepovratnih 

sredstev s Ministrstva za go-

spodarski razvoj in tehnolo-

gijo. Gre za sredstva, ki bodo 

namenjena ureditvi poslovne 

cone Janežovski Vrh, ocenjena 

vrednost celotne investicije pa 

je 685.424 evrov. V sklopu tega 

se bo komunalno opremila po-

vršina v izmeri 0,63 ha, urejeno 

bo vodno zajetje, narejena po-

vezovalna cesta, 20 parkirišč, 

javna razsvetljava, dovozna pot 

ter povezava na plinovod, ka-

nalizacijo, vodovod ... 

Poslovna cona bo umeščena 

pod poslovno stavbo, ki se gra-

di na Destrniku, v neposredni 

bližini šole in Volkmerjevega 

doma. Kar je zelo pomembno, 

je to, da bodo v sklopu tega 

projekta položeni tudi temelji 

za vrtec, ki ga Destrničani še 

kako potrebujejo. Trenutno je 

ta lociran v šoli, a so prostori 

za to dejavnost neprimerni in 

so le nujna rešitev za vse starše, 

ki bi sicer morali svoje otroke 

v varstvo voziti po drugih ob-

činah.

„To bo pa velik korak naprej 

pri izvedbi te investicije,“ pravi 

Vindiš, ki se je še kot svetnik 

zavzemal, da se vrtec zgradi 

čim prej. Ob tem, da bo polo-

žen temeljni kamen, občina za 

to investicijo že pridobiva tudi 

gradbeno dovoljenje in pripra-

vlja investicijsko dokumentaci-

jo za razpise. Gre za velik zalo-

Destrnik � Investicije tečejo

Bodo končno dobili tudi vrtec?
Čeprav so nekateri županu občine Destrnik Vladimirju Vindišu večkrat očitali, da ne dela dobro, da se pre-
dolgo uvaja in da bo občina zaradi njega ob veliko denarja, se je ta tokrat pohvalil s projekti, za katere je 
zagotovil državna sredstva. 
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Foto: arhiv občine

Računalniški izris vrtca na Destrniku. Nad njim je poslovna stav-
ba, ki bo odprta konec aprila.

Trnovska vas � Častni predsednik gasilske zveze

Pravi gasilec – že 40 let
Gasilska zveza Trnovska vas - Vitomarci je dobila novega predsednika. Petletni mandat 
je dobil Manfred Jakop, ki bo nadomestil Alojza Fekonjo. Slednjemu pa so se gasilci za 
več kot 40-letno delo v gasilstvu zahvalili na poseben način, podelili so mu naziv častne-
ga predsednika.

Foto: Miran Arnuga

Na sliki od leve: poveljnik GZ Andrej Arnuga, častni predsednik GZ 
Alojz Fekonja, predsednik GZ Manfred Jakop in tajnik GZ Rajko 
Vrečar



Klemenčičeva jeza izvira 

izpred dobrih šestih let, nabi-

rati pa se je začela že prej, pri 

prvem razpisu kmetijskega mi-

nistrstva za sofinanciranje na-

ložb v kmetijstvu: „Na tisti prvi 

razpis smo se prijavili z vlogo 

za ureditev večjega rastlinjaka 

na 50 arih, saj smo se že takrat 

ukvarjali s pridelavo vrtnin, 

predvsem čebule in paprike. 

Na razpisu nismo bili uspe-

šni, kot mi je bilo pojasnjeno, 

zaradi pomanjkanja sredstev,“ 

začenja svojo plat pripovedi 

Klemenčič.

Plačal 1450 evrov 
za vlogo, dobil nič

Potem Klemenčič nadaljuje: 

„Leta 2007 smo se prijavili na 

razpis ministrstva za prestruk-

turiranje dejavnosti na kmeti-

jah, ki so se ukvarjale s pride-

lavo sladkorne pese. Bili smo 

veliki pridelovalci sladkorne 

pese, na kmetiji je bilo tudi 

ogromno specialnih strojev od 

setve do žetve za to kulturo. Te 

stroje smo potem itak mora-

li prodati, za drobiž, saj se je 

pridelava sladkorne pese z re-

formo ukinila. Takratni razpis 

je bil namenjen prav temu, da 

se pomaga pridelovalcem slad-

korne pese pri preusmeritvi v 

druge kulture oziroma dejav-

nosti. Bil sem prepričan, da 

bom z vlogo na ta razpis uspel, 

vendar se je pokazalo drugače. 

Še danes sem prepričan, da je 

krivda na strani svetovalca, ki 

je izpolnjeval mojo vlogo, s ka-

tero bi lahko bil v nasprotnem 

primeru upravičen do 60.000 

evrov sofinanciranja. Poleg 

tega sem za izpolnitev vloge, 

od katere potem nisem imel 

nič, razen zavrnitve, plačal 

svetovalni službi 1450 evrov! 

Če bi se obnašal tako kot naša 

svetovalna služba, že dolgo ne 

bi več kmetoval! Kolikor mi 

je znano, sta bila na tem raz-

pisu uspešna le dva od petih 

vlagateljev, za katera je vlogo 

naredila svetovalna služba na 

ptujskem KGZ. Medtem ko so 

bili po drugi strani uspešni vsi 

tisti, ki jim je vloge takrat izpol-

nil Branko Valenko iz ptujske 

kmetijske zadruge! Za mene 

je to jasen dokaz, kdo je spo-

soben in kdo ne. Ne bom trdil, 

da so nesposobni kar vsi sveto-

valci po vrsti, ampak tisti, ki so, 

naj si poiščejo drugo službo ali 

pa se usposobijo za delo, za ka-

terega so plačani!“

„Zelo sem 
razočaran nad 
delom svetovalcev!“

Kljub temu da je od neuspe-

šne kandidature minilo že šest 

let, jeza v Stanku Klemenčiču 

še vedno vre: „Trdim, da na 

razpisu nisem padel zaradi ne-

ustrezne izobrazbe; kot je bilo 

javno rečeno, napaka je bila pri 

svetovalcu! Takrat mi je bilo si-

cer pojasnjeno, da sem izgubil 

točke pri vlogi zaradi tega, ker 

naj ne bi prijavil svojih otrok, 

ki se štejejo kot potencialna 

delovna sila. Z veseljem bi to 

naredil, če bi vedel, čeprav je 

imel sin takrat 14 let. To je bila 

svetovalčeva napaka, ne moja!“

Sicer pa Klemenčič udri-

ha tudi čez ostalo delo sveto-

valcev na KGZ Ptuj: „Na naši 

kmetiji že leta in leta ni bilo 

nikogar od njih, pristojnega 

svetovalca Horvata pa sploh še 

nikoli! Zelo sem razočaran nad 

njihovim odnosom in delom! 

Verjamem, da v času subven-

cijske kampanje naredijo več 

tisoč vlog, lahko tudi sedem ali 

osem tisoč, ampak na terenu 

pa ne delajo niti z 2000 kme-

tijami. Itak je res, da pri dobrih 

kmetijah niti nimajo kaj delati, 

saj kmetje vedo sami, kako in 

kaj je prav in so seznanjeni z 

novostmi.“

Zadnji očitek Klemenčiča 

pa je namenjen obveznemu 

plačevanju članarine Kmetijski 

zbornici: »To članstvo bi mora-

lo biti prostovoljno, ne obve-

zno. Del tega našega denarja 

gre potem tudi za delo nespo-

sobnih svetovalcev. Verjamem, 

da bi zbornica lahko preživela 

s prostovoljnimi prispevki čla-

nov, kmetov nas je dovolj!“

Ne glede na to, da na razpi-

su ni uspel, je Klemenčič nato 

brez sofinancerskega deleža 

iz kmetijskega ministrstva, 

uspešno preusmeril kmetijo v 

pridelavo drugih kultur in na-

kupil potrebno mehanizacijo: 

„Edino, kar potrebujem sveto-

valce, je za izpolnjevanje vlog 

za subvencije, kar itak plačam, 

in pa za mnenje, ki je potrebno 

za pridobitev gradbenega do-

voljenja za kmetijske objekte. 

To je vse.“

Brodnjak: 
Klemenčičeva vloga 
je bila zavrnjena, 
ker ni prijavil svojih 
družinskih članov!

Razočaranje in jeza nad de-

lom svetovalne službe sta po 

mnenju vodje ptujske sveto-

valne službe Ivana Brodnjaka 

razumljiva, ne pa tudi popol-

noma upravičena: „Verjamem, 

da je vsak kmet, ki dobi zavr-

njeno vlogo, zelo razočaran. 

Tudi nam, svetovalcem, nika-

kor ni vseeno, zato smo tudi 

že pred časom opozorili kme-

tijsko ministrstvo, naj kriterije 

in pogoje razpisov javlja prej, 

da si potencialni vlagatelji 

lahko pripravijo vso potrebno 

dokumentacijo. To sporno vlo-

go Stanislava Klemenčiča sem 

izpolnjeval takrat sam. Šlo je 

za razpis, ki je dvignil precej 

prahu in veliko kritike, saj je 

bil odprt le tri dni! Časovna 

stiska je bila velika, ena takšna 

vloga ima po 60, 70 strani. A 

ni bila težava v tem. Vloga ni 

bila uspešna, ker Klemenčič 

ni prijavil svojih družinskih 

članov, partnerke in sina! To bi 

moral storiti sam, na to sem ga 

tudi opozoril, saj jaz namesto 

njega tega ne morem narediti. 

Osebno sem lahko le izpolnil 

rojstne podatke v vlogi, pri 

čemer sem se res zmotil v da-

tumu rojstva njegovega sina, 

vendar to ni vplivalo na nič. 

Klemenčič namreč ni prijavil 

svojih družinskih članov, zato 

je bila njegova vloga ovržena 

že v prvi fazi kot neustrezna 

oziroma ni izpolnjeval pogo-

jev. Če bi bila vloga popolna in 

bi s tem ustrezala pogojem raz-

pisa, pa je vprašanje, do koliko 

denarja bi bil upravičen. Žal se 

je zgodilo, kar se je, vendar v 

tem primeru ni krivda na moji 

strani. Sicer smo potem posku-

šali narediti vse, da bi vlogo 

rešili, a se ni dalo rešiti nič. Žal 

mi je takšnih primerov, a kot 

rečeno, krivda v tem primeru 

gotovo ni bila naša.“

Glede ostalih kritik na delo 

ptujske svetovalne službe pa 

Brodnjak pravi tako: „Naši 

svetovalci z veseljem in vedno 

obiščejo kmetije, ki si tega 

svetovanja želijo ali imajo ka-

kšna vprašanja. Tisti, ki tega 

ne želijo ali pa so prepričani, 

da svetovalcev na kmetiji ne 

potrebujejo, pač kmetujejo po 

svoje. Ne vem, zakaj bi potem 

svetovalci pri kmetu, ki zna 

kmetovati in je zadovoljen s 

svojim znanjem in uspehi, tra-

tili čas. Je veliko drugih kmetij, 

kjer smo potrebni.“
SiM
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Podravje � Nezadovoljstvo nad delom ptujskih svetovalcev

Kdo je kriv, da Klemenčič ni uspel na razpisu?
Stanislav Klemenčič, uspešen kmetovalec iz Nove vasi pri Ptuju, ki gospodari kar na 80 hektarjih kmetijskih površin, pretežno zasejanih s koruzo, pšenico in oljno 
ogrščico, je nad delom ptujske svetovalne službe oziroma vsaj nekaterih svetovalcev zelo nezadovoljen, kar je javno povedal tudi na okrogli mizi o kmetijstvu, ki 
je bila pred časom v Trnovski vasi.

Foto: Črtomir Goznik

Stanislav Klemenčič, uspešen kmetovalec iz Nove vasi pri Ptuju, 
je prepričan, da je krivda za neuspešno vlogo na enem od prete-
klih razpisov kmetijskega ministrstva pri svetovalcu, ki mu je vlo-
go izpolnil, sicer pa je razočaran nad delom ptujskih svetovalcev 
nasploh.

V pozivu Pribožič poja-

snjuje: „Za vzpodbudo dela 

na področju razvoja namaka-

nja v Podravju imajo poleg 

kmetovalcev odločilno vlogo 

tudi lokalne skupnosti, ki bi 

organizacijsko na svojih ob-

močjih pomagale in vzpodbu-

jale aktivnosti v smeri razvoja 

novih namakalnih sistemov. 

Gotovo imamo v porečju Dra-

ve in tudi pritokov ter morda 

posameznih vodnih akumu-

lacij kar veliko možnosti ra-

zvoja namakalnih sistemov. 

Vir vode je torej zagotovljen. 

Prav tako imamo primerne 

kmetijske površine za razvoj 

zelenjadarstva in posameznih 

poljedelskih kultur, ki jih je 

treba namakati za doseganje 

optimalnih pridelkov. Imamo 

tudi organizacije (Kmetijske 

zadruge, podjetja, posame-

zne podjetnike in kmetije), ki 

morajo postati nosilci razvoja 

pridelave in večanja oskrbe z 

domačimi pridelki.“

Zdaj je čas za 
začetek načrtovanja

Pribožič ob tem opozarja, da 

je namakanje razvojna prilo-

žnost v novem programskem 

obdobju, ki bo trajalo do leta 

2010 in je tik pred vrati, saj se 

začenja že naslednje leto: „Dej-

stvo je, da bo v novem pro-

gramskem obdobju namenje-

na finančna podpora razvoju 

oz. investicijam v namakalne 

sisteme. V Podravju bi na tem 

področju morali biti pravoča-

sno pripravljeni z izdelanimi 

programi in organiziranimi 

namakalnimi območji. Torej 

je sedaj čas, da se na nivoju 

lokalnih skupnosti začne v tej 

smeri pripravljati in eviden-

Podravje � Razvoj namakanja kmetijskih površin do leta 2020 

Pribožič poziva k sodelovanju občine
Na državni ravni je januarja 2013 začela delo Delovna skupina za razvoj namakanja v kmetijstvu do leta 2020. Na prvem januarskem 
sestanku je bi1 sprejet sklep, da se ustanovijo regijske delovne skupine (RDS) na ravni pokrajin. „Za Podravje smo že podali predloge 
za sestavo skupine; zaenkrat gre za strokovne sodelavce iz KGZ Ptuj in Maribor ter predstavnike kmetij, želimo pa si tudi predstavnike 
občin oziroma lokalnih skupnosti,“ je k udeležbi pri formiranju regijske delovne skupine pozval zainteresirane župan Peter Pribožič, 
sicer predsednik RDS za Podravje.

Foto: SM

Predsednik regijske delovne skupine za razvoj namakanja Peter Pribožič opozarja, da je zdaj pravi 
čas za evidentiranje in pripravo načrtov za namakalne sisteme, če hočejo počrpati denar, ki bo za 
to namenjen v novem programskem obdobju 2014 do 2020 (na posnetku gradnja namakalnega 
sistema v Gorišnici).

tirati namakalna območja in 

interes za namakanje!“

Pribožič dodaja, da si s tem 

pozivom želi predvsem tega, 

da bi v občinah evidentirali 

morebitni interes kmetov za 

namakalne sistem in na podla-

gi tega bi se potem lahko začele 

pripravljati osnove programov: 

„Pri tem lahko koristno upora-

bimo dosedanje izkušnje na-

makalnih sistemov v Gorišnici 

in Ormožu, treba pa bo tudi 

opozoriti na pomanjkljivosti 

in ovire, ki so se pokazale, kar 

bomo lahko naredili preko na-

ših predstavnikov v državni 

skupini. Organizirali bomo tudi 

delovna srečanja, na katerih se 

morajo izoblikovati konkretni 

načrti za namakalne sisteme. 

Vsaki obliki izkazanega intere-

sa za namakanje bomo posku-

šali v največji meri nuditi stro-

kovno pomoč. Na nivoju regije 

moramo izkoristiti pridobljeno 

znanje za celovit pristop k izde-

lavi investicijskih programov 

za namakanje. Torej, na kratko: 

zdaj je čas za evidentiranje in 

začetek načrtovanja, da bomo 

pravočasno pripravljeni za pro-

grame investicij v letu 2015 in 

naprej. Pobude in predloge lah-

ko vsi zainteresirani pošljejo 

tudi na naslov: peter.pribozic@

kgz-ptuj.si.“
SiM



Tokrat je bilo še posebej slo-

vesno, saj mineva 200 let od 

Miklošičevega rojstva, zato je 

delegacija Ljutomerčanov, ki 

sta jo vodila podžupan občine 

Janez Vencelj in ravnatelj gim-

nazije Zvonko Kustec, na nje-

gov grob položila cvetje.

Franc Miklošič je bil rojen v 

Radomerščaku pri Ljutomeru, 

Prlekijo pa je zapustil po osnov-

ni šoli. Izobraževalno pot je na-

daljeval v Varaždinu, Mariboru, 

Gradcu in na Dunaju, kjer se je 

ustalil. Leta 1838 je doktoriral 

iz filozofije na graški univerzi, 

dve leti pozneje pa si je doktor-

ski naziv pridobil še iz prava 

na dunajski univerzi. Zaposlen 

Bomo poslušali, bomo brali
Prihodnji teden sta le 

ponedeljek in sreda čisto 
navadna dneva, vsaj kar 
se tiče praznovanj. Vsi 
ostali so zaznamovani: 
torek, 19., je svetovni 
dan pripovedništva, v 
četrtek, 21., je svetovni 
dan lutkarjev, svetovni 

dan poezije, svetovni dan strpnosti, v petek, 22., na dan 
izida številke časopisa, ki ga ravnokar prebirate, je svetov-
ni dan voda, v soboto, 23., je zaznamovan svetovni dan 
meteorologije in v nedeljo, 24., je zabeležen svetovni 
dan tuberkoloze, v ponedeljek, 25., je svetovni dan ma-
ter in do konca marca ni več svetovnih prazničnih dni.

Pripovedovanje, poezija, prvi pomladni dan, pa vreme 
in voda, pa strpnost in zdravje, vse navedeno odlično za-
okrožuje in združuje

pravljičarka in pevka Ljoba Jenče,
ki bo gostja svečanega pričetka bralne značke za odrasle 

2013 v četrtek, 21. marca, ob 19. uri 
v razstavišču Knjižnice Ivana Potrča Ptuj, kamor vas 

z veseljem vabimo na glasbeno-pripovedovalski večer.
Ljoba Jenče, ki živi ob presihajočem Cerkniškem je-

zeru, je ena najbolj prepoznavnih slovenskih ustvarjalk, 
zbirateljic nesnovne kulturne dediščine, varuhinja ljud-
ske pripovedi in ljudske pesmi. V vzajemnem knjižnič-
nem katalogu je najti naslove intervjujev z Ljobo Jenče in 
drugih člankov iz najrazličnejših tiskanih medijev: Petja 
se ne naučimo iz knjig, Za popularizacijo ljudske pesmi, 
Na krilih domišljije: o pravljicah s pravljičarko Ljobo 
Jenče, Med pravljico se prostor zgane, napolni se s priso-
tnostjo svetega, Nenapisana knjiga, Ko v tebi poje pesem, 
Peti je treba, ker je to življenje …

Zadnji monografski avtorski vpis je dvojezična knji-
žna izdaja z zgoščenko z naslovom Slovenija: Odmevi 
večnosti in podnaslovom Pripovedne, obredne in druge 
ljudske pesmi. Domala je to bibliofi lska izdaja, če je so-
diti po formatu in opremi knjige, ki je skrbno vizualno 
opremljena, posebej sivinske fotografi je avtorice in gostu-
jočih glasbenikov dajejo mikaven ilustrativni poudarek 
vsebini knjige in zgoščenki. Uvodoma avtorica razloži, 
ali bolje, ozavešča in vabi bralca – poslušalca, pripovedu-
je o pomenu tovrstnega ljudskega petja in pravi, da se v 
naši tradiciji poje večglasno, brez glasbene, instrumental-
ne spremljave. In še poudari, da sama vidi v teh pesmih 
velik potencial in izziv za nov umetniški izraz za sodobni 
čas. Zato je h glasbenemu sodelovanju povabila posebne 
instrumentaliste, ki so pridali petju lastno čutenje ljud-
skih melodij in izročila. Tako avtorica konča svoj uvodni 
nagovor: »Naši ta stari so naravo ljubili, ljudske pesmi 
peli po svoje in zase. Ali še znamo in upamo – ljubiti 
deželo in peti skupaj?«

Knjiga in plošček prinašata devetnajst pesmi z vseh 
koncev Slovenije in iz zamejstva. Pesmi so natisnjene 
in pete v narečju, a so kratko »prevedene« in razložene, 
kje, kako in kdaj so jih peli. Ob tem so s sliko in besedo 
predstavljeni še instrumentalisti: Uroš Polanc (pozavna), 
Domen Marinčič (viola da gamba), Janes Jocif (portativ, 
psalterij), Nina Volk (oprekelj) in Duško Mamut Bado-
vinac Zupanjič (gonga Sonce in Sedna, fujara). Samo 
poslušanje pesmi deluje prijetno meditativno, kristalno 
čisto, nekako prijetno obredno, vzvišeno in globoko, a 
hkrati so pesmi tako nenavadno blizu. Poslušalec dobi 
občutek nekih pradavnih svetov, a hkrati so ti svetovi do-
mači in blizu, le prisluhniti je treba.

Torej vabljeni k poslušanju, branju, petju in bralni 
znački za odrasle 2013, na prvi pomladni dan!

Liljana Klemenčič

petek � 15. marca 201310 Od tod in tam

Tednikova knjigarnica

Ljutomer � Ljutomerski gimnazijci na Dunaju

Poklon rojaku Francu Miklošiču
Tako kot vsako leto so tudi letos dijaki in profesorji ljutomerske Gimnazije Franca Miklošiča med enodnevno strokov-
no ekskurzijo v avstrijski prestolnici obiskali zadnje počivališče največjega jezikoslovca 19. stoletja, po katerem se 
imenuje srednješolska izobraževalna ustanova v Ljutomeru.

Foto: NŠ

Ljutomerska delegacija ob grobu Franca Miklošiča

Mira Petrovič je v Knjižnici 
Ivana Potrča na Ptuju zapo-
slena od leta 2002 naprej. Po 
izobrazbi univerzitetna zgodo-
vinarka dela v domoznanskem 
oddelku, kjer skupaj s knjižni-
čarko Melito Zmazek skrbi za 
zbiranje, obdelavo in hrambo 
domoznanskega gradiva ter 
vsako leto pripravi več po-
membnih projektov.

Eden največjih, s katerimi 
sta bila delo in trud Petrovi-
čeve posebej izpostavljena, je 
Zapuščina dr. Štefke Cobelj. 
S tem se je ukvarjala več let, 
predstavljen pa je bil v sklopu 
dogodkov Evropske prestol-
nice kulture Maribor 2012. 
Kot pravi Petrovičeva, je bil 
zasnovan iz praktične potre-
be, saj je Cobljeva leta 1989 z 
oporoko knjižnici zapustila 
svojo knjižnico, kar 3054 enot 
gradiva. To je od takrat naprej 
stalo neobdelano, zaradi česar 
je bilo širši javnosti nedosto-
pno. Da bi se to spremenilo, 
so se v knjižnici lotili obdelave 
gradiva v Cobissu. Pripravili so 
tudi razstavo in monografijo, v 
kateri je zajeto delo in življenje 
Cobljeve. V četrtek je bilo v Ce-
lju odprto še zadnje gostovanje 
te razstave, ki je potovala po 

več slovenskih mestih.

Dela je še veliko
Po končanem lanskoletnem 

velikem projektu pa se v ptuj-
ski knjižnici že lotevajo novih 
projektov, med drugim načrtu-
jejo izdajo faksimila iz knjižne 
zbirke Žige Herbensteina Gra-
tae poesteritati. Gre za zelo po-
membno in dragoceno delo iz 
leta 1560, ki pa zaradi poškodb 
na papirju ni več na voljo jav-
nosti. Izdano bo v obliki faksi-
mila, s čimer bo dostopno širši 

javnosti. Ob tem bo izdelan še 
prevod in spremna študija, pri 
pripravi projekta pa sodelujejo 
z več strokovnjaki, med dru-
gim z dr. Matejem Hriberškom 
iz Oddelka za klasično filologi-
jo ljubljanske filozofske fakul-
tete in dr. Dejanom Zadravcem 
iz ptujskega Zgodovinskega ar-
hiva. Dvoletni projekt naj bi bil 
končan prihodnje leto, med-
tem pa se v knjižnici lotevajo 
še nekaj večjih zapuščin, ki jih 
želijo predstaviti širši javnosti.

Po Potrču in Cobljevi bo 
obdelana zapuščina zbirka Ive 
Arharja, tokrat delo vodi Melita 

Zmazek. 

50 tisoč enot 
gradiva na 
domoznanskem 
oddelku

Kot pojasnjuje Petrovičeva, 
je delo v domoznanskem od-
delku zelo pestro in razgibano. 
„Tu nam pride prav znanje ra-
znih poklicnih profilov. Do-
moznanski oddelek dela dosti 
stvari, nikoli nama ni dolgčas. 
Osnovni namen je zbiranje, 

hramba in promocija gradiva, 
ki je pomembno za naše lo-
kalno področje. Pokrivamo 16 
občin in to je naše vsakdanje 
delo. Zbiramo podatke in jih 
obdelujemo v Cobissu. Opra-
vljamo tudi analitično delo, 
popisujemo članke, tudi iz 
Štajerskega tednika in ostalih 
publikacij. Vse to z namenom, 
da obdelamo informacije in jih 
posredujemo tistim, ki jih po-
trebujejo. Ne samo v zgodovin-
skem smislu, ampak tudi z vseh 
drugih področij. K nam prihaja 
veliko dijakov in študentov, saj 
imamo na oddelku okrog 50 ti-
soč enot gradiva. Ob vsem tem 
pripravljamo še domoznanske 
razstave, kjer predstavljamo 
razne teme. Izvajamo projekte 
digitalizacije, ki so v zadnjih 
letih zelo pomembni. Imamo 
že veliko digitaliziranega gra-
diva in smo v tem ena najbolj 
uspešnih splošnih knjižnic. So-
delujemo tudi pri oblikovanju 
vsebin na portalu Kamra, ki 
združuje digitalizirane vsebi-
ne s področja domoznanstva v 
knjižnicah in drugih lokalnih 
kulturnih ustanovah. Pri nas je 
uredništvo za Spodnje Podrav-
je,“ pojasnjuje Petrovičeva.

Ob tem dodaja, sodelujejo 
pri raznih projektih na razvoju 
domoznanstva, tudi s števil-
nimi zunanjimi sodelavci in 

zavodi. 

Oljenka – poplačilo 
za trud

Dobro delo Petrovičeve pa 
je bilo opaženo tudi na Me-
stni občini Ptuj, saj ji je župan 
Štefan Čelan ob kulturnem 
prazniku podelil pomembno 
občinsko priznanje, oljenko.

„To je bilo presenečenje, 

sem pa hvaležna, da je bilo 
delo opaženo. To je res rezul-
tat skupnega dela, vodja je od-
govoren, zmeraj pa sodeluje 
s kolektivom. Svoje priznanje 
štejem kot priznanje knjižnici 
in kolektivu. Na Ptuju se dela 
dosti in dobro, in če si med ti-
stimi, ki so opaženi in dobijo 
pohvalo, je to toliko več vre-
dno, saj je veliko ljudi, ki bi si 
zaslužili oljenko,“ pravi Petro-
vičeva, ki kljub zahtevnemu 
delu najde čas tudi za prosto-
časne aktivnosti. 

Je aktivna v svojem doma-
čem kraju Cirkulane, kjer je 
članica Kulturnega društva 
Cirkulane in igra pri tambura-
ših. Je tudi članica Društva za 
oživitev gradu Borl. „Trudimo 
se, da bi grad oživel in da bi 
se ta problematika reševala. 
Grad je zaprt in lokalni akterji 
se trudimo, da se to spremeni. 
Kar se dogaja sedaj, je najslab-
ša možnost, saj niti ne opazi-
mo, kako stvari propadajo. 
Sploh ni dostopa in ne ve se, 
kaj se tam dogaja. V želji, da 
bi javnost seznanjali s proble-
matiko gradu Borl, smo izdali 
tudi knjigo leta 2010 o gradu 
in njegovem pomenu. Naša 
skrb pa je namenjena tudi 
drugim vprašanjem kulturne 
dediščine Haloz. V letošnjem 
letu se je Sekcija za kulturno 
dediščino Društva za oživitev 
gradu Borl lotila tudi izdelave 
slovarja belanskega govora, to 
je narečnega govora Cirkulan 
z okolico. Gre za projekt, ki me 
trenutno zasebno najbolj oku-
pira,“ pojasnjuje Petrovičeva. 
Kot pravi podobnega slovarja 
v Halozah še ni, zato upajo, da 
bo v dveh letih pripravljen, 
kar bi bilo z vidika ohranjanja 

narečja zelo dobrodošlo.
Dženana Kmetec

Foto: DK

Prejemnica oljenke Mira Pe-
trovič

Ptuj � Pogovor s prejemnico oljenke Miro Petrovič

„Na Ptuju se dela veliko in dobro!“
Med letošnjimi prejemniki oljenk, ki jih podeljuje župan mestne občine Ptuj Štefan Čelan, je tudi Mira 
Petrovič, bibliotekarka, zaposlena v Knjižnici Ivana Potrča na Ptuju. Lani je vodila odmeven projekt, preko 
katerega so predstavili življenje in delo dr. Štefke Cobelj, podpisana pa je še pod mnogimi drugimi, za Ptuj 
izjemno pomembnimi projekti.

je bil v dvorni knjižnici na Du-
naju, bil pa je tudi rektor celo-
tne dunajske univerze.

Miklošičev grob so Ljuto-
merčani obiskali na osrednjem 
dunajskem pokopališču, ki so 
mu ga Avstrijci dodelili zaradi 
njegove slave in veličine. Umrl 
je leta 1891, njegov nagrobni 
spomenik pa je v dokaj klavr-
nem stanju, menda pa se je me-
stna dunajska oblast zavezala, 
da bo v doglednem času Miklo-
šičevo častno grobnico docela 
obnovila.

Po poklonu prleškemu ro-
jaku si je delegacija ogledala 
dunajsko univerzo, na kateri 
je Miklošič študiral, potem pa 
tudi služboval. Pred povratkom 
so si udeleženci ekskurzije 
ogledali še narodno knjižnico 
na Dunaju, ki je bila ustanovlje-
na leta 1623. Zgodovinskega 
pomena je, da omenjena knji-
žnica hrani edina izvoda prvih 
dveh slovenskih knjig Primoža 
Trubarja iz leta 1550 – Katekiz-
ma in Abecednika.

NŠ



Nogometaši Aluminija so 
zadnjo zmago v letošnji sezo-
ni dosegli 7. oktobra lani, ko 
so na domačem igrišču s 3:0 
ugnali velenjski Rudar. Od ta-
krat so v desetih krogih osvo-
jili le še dve točki, remizirali 
so s Koprom doma (18. 11.) 
in s Triglavom v gosteh (25. 
11.). Slab zaključek jesenske-
ga dela so v klubu pripisali 
objektivnim okoliščinam: šte-
vilnim poškodbam in manjše-
mu igralskemu kadru. Bojan 
Flis je tako nadaljeval delo v 
pripravah na spomladanski 
del sezone, v moštvu je prišlo 
do precejšnjih sprememb. V 
pripravljalnem obdobju igre 
sicer niso bile navdušujoče, 
vendar je bilo to zaradi števil-
nih sprememb pričakovano, 
ob tem so Kidričani skoraj 
vse pripravljalne tekme od-
igrali na igriščih z umetno 
travo. Trener Bojan Flis je 
opozarjal na to težavo, obe-
nem pa se je zavedal, da bo 
na pričetku spomladanskega 
dela potrebna hipna prilago-
ditev razmeram na igriščih z 
naravno travo. V prvih dveh 
krogih njegovi ekipi to ni 
uspelo, k čemur so precej pri-
pomogle kar tri izključitve: 
Zajca in Kureža v Velenju in 
Hodžurde doma proti Gorici. 
Zadnji poraz je sodu izbil dno 
in vodstvo kluba je skupaj s 
trenerjem Bojanom Flisom 
sprejelo dogovor o prekinitvi 
sodelovanja. Vodstvo kluba 
se je trenerju Flisu zahvalilo 
za njegov izjemen prispevek 
k rasti kluba v preteklosti in 
mu zaželelo uspešno delo v 
prihodnje.

V NK Aluminij so zaradi pri-
hajajočih težkih tekem hitro 
poiskali novega trenerja, kar 
je postal Edin Osmanović. 
Ta je v preteklosti že vodil 
Aluminij, med letoma 2004 in 

2006, takrat še v 2. ligi. Svojo 
trenersko pot je sicer začel 
pri Rudarju (1995–97), nato 
pa je vodil še Celje (1998–99), 
Gorico (1999–2001), Rudar 
(2001–02), Prevalje (2002–
03), Dravograd (2003–04), 
Aluminij (2004–06) ter Muro 
(2007–10). Največji uspeh do-
slej je dosegel z Gorico, s kate-
ro je v sezoni 1999/00 osvojil 
končno 2. mesto v 1. ligi.

Obenem je prišlo še do ene 
spremembe, saj je mesto po-
močnika trenerja zasedel Kli-
ton Bozgo, ki je v Sloveniji 
največjo slavo doživel v dresu 
Maribora, igral pa je tudi za 
Olimpijo, Muro in Dravo. Na 
ptujskem Mestnem stadionu 
je igral v prvi polovici sezone 
2005/06. V devetih sezonah 
igranja v Sloveniji je Bozgo 
skupno zbral 207 nastopov, 
v katerih je dosegel 109 za-
detkov. Dosedanji pomočnik 
trenerja Flisa, Milenko Po-
točnik bo v Aluminiju ostal 
tudi v prihodnje. V klubu so 
prepričani, »da lahko s svojim 
bogatim znanjem še naprej 
pripomore h kakovosti in ra-
sti novih generacij nogome-
tašev.«

JM

Namizni tenis
V Kidričevem organizi-
rali OT za mladince

Stran 13
Tenis
Krajnc Domiter izgubil v 
finalu pred finalom

Stran 13

Atletika
Domjanova izpolnila še  
normo za mladinsko EP

Stran 12
Rokomet
Bojan Voglar skoraj 
izgubil glas

Stran 12

Karting
V Italiji osvojili dve prvi 
mesti 

Stran 14
Kegljanje
Ženske uspešne v 
derbiju

Stran 14

Urednik športnih strani: Jože 
Mohorič. Sodelavci: David Breznik, 
Tadej Podvršek, Danilo Klajnšek, Uroš 
Krstič, Milan Zupanc, Niko Šoštarič, 
Peter Golob, Ivo Kornik, Simeon Gönc, 
Sebi Kolednik, Janko Bezjak, Franc 
Slodnjak, Uroš Esih, Silva Razlag, 
Janko Bohak, Črtomir Goznik, Matija 
Brodnjak, Aleksandra Jelušič

Rokomet � Finale DP dijakov
V četrtek, 21. marca, bo na Ptuju potekal finale rokometnega dr-

žavnega prvenstva dijakov. Na njem bodo nastopile štiri najuspešnej-
še slovenske srednješolske ekipe, med njimi je tudi ekipa Gimnazije 
Ptuj. Na finalni turnir so se uvrstile same gimnazijske ekipe, ob ptuj-
ski še Gimnazija Koper, Gimnazija Novo mesto in 1. Gimnazija Celje. 
Tekmovanje se bo v dvorani Center pričelo ob 10. uri. 

JM

1. SNL
ZAOSTALI TEKMI: Mura - Olim-

pija 0:4 (0:1), Rudar - Maribor 0:3 
(0:1).

1. MARIBOR 23 17 4 2 53:16 55
2. OLIMPIJA 23 13 4 6 46:23 43
3. DOMŽALE 22 11 3 8 27:22 36
4. LUKA KOPER 23 9 8 6 29:26 35
5. CELJE 23 8 9 6 24:20 33
6. GORICA 23 7 6 10 31:42 27
7. RUDAR VELENJE 23 6 7 10 23:37 25
8. TRIGLAV 22 6 6 10 22:29 24
9. ALUMINIJ 23 6 3 14 21:42 21
10. MURA 05 23 5 2 16 28:47 17

E-mail: sport@radio-tednik.si

Boks � Dejan Zavec

Dokazana veličina

Nogomet � NK Zavrč

Nad Krško tudi s Kelencem

Nogomet � NK Aluminij

Namesto Bojana Flisa Edin 
Osmanović, ob njem Kliton Bozgo

Foto: Črtomir Goznik

Edin Osmanović je med letoma 2004 in 2006 že vodil Aluminij - 
tokrat znova seda na vročo trenersko klop.

Dejan Zavec je pred dobrim 
tednom »praznoval« deseto 
obletnico vstopa v profesio-
nalni boks; prvi dvoboj je imel 
1. marca 2003, ko je v Nemči-
ji premagal Madžara Zsolta 
Totha. Dolgo obdobje, ki pa je 
minilo kot blisk, vmes pa pri-
neslo številne odlične pred-
stave in nepozabne zmage. 
Omenimo samo ptujski dvo-
boj proti Andreyu Yeskinu, 
drugi mariborski dvoboj proti 
Jorgeju Danielu Mirandi, dvo-
boj za naslov svetovnega pr-
vaka proti Isaacu Hlatswayu, 
ljubljanski obračun z Rafalom 
Jackiewiczem …

V nedeljo zjutraj po sloven-
skem času je naš boksarski 
šampion doživel šele tretji po-
raz v svoji karieri. Tretji poraz, 
a šele prvi povsem čist, zaslu-
žen – preprosto, tekmec je bil 
boljši. To je športniku težko 
priznati, treba je potisniti svoj 
ego globoko vase in pogledati 
resnici v oči. Dejan je to storil 
tako, kot pritiče šampionu; 
jasno, brez olajševalnih okoli-

ščin. Bilo mu je težko zaradi 
poraza, zaradi navijačev, ki so 
ga prišli spodbujat tisoče ki-
lometrov od doma, vendar se 
je zmogel soočiti z realnostjo. 
Tudi s to gesto je dokazal svo-
jo veličino!

Tudi navijači so poraz spre-
jeli mirno, brez pretiranega 
čustvovanja. Čeprav se jim je 
Dejan opravičil za poraz, tega 
niso niti najmanj pričakovali. 
Ob snidenju po dvoboju so 
mu hiteli čestitat za predsta-
vo, kot da je postal svetovni 
prvak. Videli so, da se je boril, 
da je poskušal vse, kar je bilo v 
njegovi moči, a tokrat prepro-
sto ni šlo. Ne bodo pozabili 
njegovih prejšnjih predstav, 
ne bodo pozabili njegovega 
prijateljstva, njegove pripra-
vljenosti za snidenje, pogovor, 
stisk roke … To cenijo vsaj tako 
kot njegove zmage in osvoje-
ne naslove. Dejan je do vseh 
še vedno tak, kot je bil pred 
prvim dvobojem proti Zsolta-
nom Tothom. Zato bo njihov 
šampion za vedno!

Jože Mohorič
Naposled se bo ta konec te-

dna le nadaljevalo prvenstvo v 
2. ligi. Prvi krog nadaljevanja 
bi sicer moral biti odigran že 
prejšnji konec tedna, toda vre-
me tega še ni dopustilo. Tudi 
za ta konec tedna vremenska 
napoved ni preveč obetavna, 
toda vodstvo tekmovanja je 
prepričano, da tekme bodo.

Zavrč se bo podal proti ju-
govzhodu, kjer se bo v soboto 
v gosteh pomeril z domačim 

Krškim. V kadru za srečanje 
bo tudi Doris Kelenc, ki se je 
na generalki proti Odrancem 
poškodoval. Prestavitev začet-
ka prvenstva je temu odlične-
mu nogometašu nedvomno 
koristila, saniral je poškodbo 
mišice, tako da bo lahko v so-
boto pomagal svojim soigral-
cem. Pot do zmage ne bo lah-
ka, saj se Krško krčevito bori 
za obstanek. Obenem igrišča 
trenutno še niso v takem sta-

nju, da bi dopuščala razvijanje 
kombinatorne igre, kar sicer 
gojijo pri vodilni ekipi lige. 
Kljub vsemu so cilji Zavrča 
jasni; zmaga je nuja, tri točke 
pa bi bile izjemno dobrodošle 
in najlepše možno povabilo 
gledalcem na derbi naslednji 
petek, ko se bodo varovanci 
Viktorja Trenevskega doma 
pomerili s prvim zasledoval-
cem, ekipo Roltek iz Doba.
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Foto: Matija Brodnjak

Kljub porazu šampion - Dejan Zavec

Mura – Aluminij
V nedeljo se bosta na Faza-

neriji v tekmi 24. kroga merila 
Mura in Aluminij. V doseda-
njih dveh obračunih v tem 
prvenstvu sta ekipi slavili po 
enkrat: Aluminije je v 6. krogu 
slavil v Murski Soboti (1:3), 
Murskosobočani pa v 15. kro-
gu na Kidričevem (0:2). 

Foto: Črtomir Goznik

Kliton Bozgo je največji pečat na slovenskih zelenicah pustil v 
dresu Maribora, nastopil pa je tudi za Muro (na fotografiji), Olim-
pijo in Dravo.



Letošnjo zimsko atletsko 
sezono so zaznamovali me-
talci, kar se je še enkrat več 
potrdilo minuli konec tedna 
v Domžalah na zimskem pr-
venstvu Slovenije v metih za 
starejši mladinski in pionir-
ski kategoriji. Ponovno je bila 
v ospredju mlajša mladinka 
Veronika Domjan, ki je po 
zmagi na državnem prvenstvu 
v metu diska, ki je prvi marče-
vski konec tedna potekalo na 
Ptuju, pričakovano zmagala še 
v mladinski kategoriji. Ptujski 
rezultat 45,74 metra ji je pri-
nesel nastopa na julijskem SP 
za mlajše mladince v ukrajin-
skem Donjecku in na olim-
pijskem festivalu evropske 
mladine v nizozemskem Utre-
chtu. Domjanova je v Domža-
lah orodje zalučala še dobrega 
pol metra dlje, 46,54 metra, 
s čimer si je zagotovila še vo-
zovnico za julijsko evropsko 

mladinsko prvenstvo v Rietiju 
v Italiji.

Poleg Domjanove sta v Dom-

Jeruzalem – Celje 
Pivovarna Laško 1:1

KADETI
JERUZALEM – CELJE PL 26:30 

(12:14)
JERUZALEM: Kuzmič, T. Cvetko; 

Kavčič, Kolmančič 7 (2), G. Horvat, 
V. Lukman 1, D. Kociper 1, Žižek 
Cvetko, Kocbek 4, R. Cvetko 7, 
Štumberger 1, D. Ozmec, Šandor 1, 
Kosi, Topolovec 4.

Praznik rokometa na Hardeku je 
uspel, saj si je derbi kadetske lige 
ogledalo blizu 300 gledalcev, ki so 
videli kakovosten rokomet. Na igri-
šče je stopilo kar 13 igralcev, ki so 
na širšem reprezentančnem spisku 
slovenske reprezentance letnika 
1996. Čeprav se ni izšlo po željah, 
v taboru Ormožanov po tekmi niso 
bili razočarani. Zadnjič na tekmi je 
bilo izenačeno na 20:20. Ormožani 
od 42. do 51. minute niso zadeli 
mreže Celja in gostje so si priigrali 
odločilno prednost. Obe ekipi sta si 
za predstavo zaslužili velik aplavz 
številnega občinstva.

JERUZALEM – DRAVA 48:33 
(23:14)

JERUZALEM: Kuzmič, T. Cvetko; 
Kolmančič 6 (1), Plavec 1, G. Hor-
vat 3, V. Lukman 5 (1), D. Kociper 1, 
Žižek Cvetko 2, Kocbek, R. Cvetko 
9 (1), Štumberger 3, Topolovec 5, 
Kosi 8 (1), Šandor 5.

DRAVA: Mendaš, Rosič; Vaupotič 
3 (1), Lukežič 2, Žmavc 7, Bedrač 1, 
Krajnc 2, Bukvič 2, Hajdinjak 7 (3), 

Tement 1, Petrovič 4, Sok 4.
V zaostali tekmi polfinalne skupi-

ne B kadetske lige so Jeruzalemča-
ni proti Dravi zabeležili pričakovano 
zmago. Odlično so ponujeno prilo-
žnost v zmagovalni ekipi izkoristili 
letniki 1998, ki so skupaj dosegli 
14 zadetkov.

STAREJŠI DEČKI A
JERUZALEM – CELJE PL 25:24 

(13:15)
JERUZALEM: Škrjanec, Caf, Fe-

konja; Lukner, Plavec 5, Grabovac, 
Ulaga, Ciglar, Luci, M. Hebar, Kavčič 
1, G. Horvat 6 (2), Žižek Cvetko 3, 
D. Ozmec 2, Kosi 8, Ž. Kociper.

Derbi, kjer so točke štele dvojno, 
saj obe ekipi lovita uvrstitev na Fi-

žalah uspešno nastopila Me-
lani Hentak v metu kopja in 
Aljaž Ramot v metu kladiva. 

Omenjena trojica se domov 
vrača s kompletom medalj. 
Hentakova je bila druga v metu 
kopja s 42,72 metra, Ramot pa 
tretji v metu kladiva z 41,04 
metra. Omeniti velja še peto 
mesto Sare Jurmič v metu ko-
pja (32,50 metra). 

»Domjanova je izpolnila svo-
je želje in dosegla ter presegla 
vse norme za velika mednaro-
dna tekmovanja. Hentakova 
je v zimski sezoni dala sebi in 
drugim možnost, ki jo lahko 
popelje do norme za evropsko 
prvenstvo za starejše mladin-
ke, kjer bi skupaj z Domjanovo 
predstavljali močan tandem. 
Poleg vsega pa ne smemo po-
zabiti še državnega rekorda 
Domjanove v suvanju krogle, 
ki prav tako predstavlja izpol-
njeno normo za evropsko pr-
venstvo za mlajše mladince,« 
je črto pod zimsko sezono 
potegnil trener ptujskih metal-
cev Gorazd Rajher. »Zimska 
sezona tekmovanj je končana, 
v ponedeljek pa Domjanova 
in Hentakova odpotujeta na 
priprave v Medulin, kjer bosta 
poizkušali nadgraditi delo iz 
zimskega dela in dodati nekaj 
do svojih skrivnih želja,« je še 
povedal Rajher.

Uroš Esih

nal 4, si je ogledalo 150 gledalcev. 
Po delnem izidu 4:0 so domačini 
prevzeli vodstvo s 25:23. Ob pred-
nosti dveh točk so imeli še igralca 
več v polju in sedememtrovko, ki jo 
je zgrešil Tilen Kosi in ponudil novo 
priložnost Celjanom. Ti so zniža-
li na 25:24, na koncu pa imeli po 
zapravljenem napadu domačinov 
celo priložnost za izenačenje. Po 
prikazanem bi si Celjani zaslužili 
vsaj točko, ampak tokrat je bila 
boginja Fortuna na strani ormoških 
rokometašev. Ti so z zmago ohranili 
1. mesto v skupini, pred Brežicami 
Krškim imajo točko prednosti, pred 
Celjem pa tri. Zdaj so Jeruzalemča-
ni glede uvrstitve na Final 4 sami 
kovači svoje sreče.

UK

STAREJŠE DEKLICE A
KRKA NOVO MESTO – MERCA-

TOR TENZOR PTUJ 23:17 (11:8)
MERCATOR TENZOR PTUJ: Ana 

Ambrož 5, Doroteja Lah, Stefani Piv-
ko, Nika Gavez  3, Eva Sirc 2, Pia 
Knaus, Katja Belca, Sara Čagran 5, 
Lara Čagran, Tinka Valenko 2, Nika 
Petkoski Hlevnjak. Trener: Ladislav 
Sabo.

V boju za 7. do 12. mesto so se 
Ptujčanke najprej pomerile z ekipo 
iz Novega mesta. Začele so odlič-
no, saj so povedle s 4:0, vendar so 
domačinke njihovo vodstvo izničile 
ter polčas dobile s tremi goli razlike. 
Gostje so na tekmi zapravile kar pet 
strelov iz sedmih metrov, zadevale 
niso niti iz čistih priložnosti, saj je 
domača vratarka »zaklenila« svoj 
gol in poraz je bil neizbežen.

MLAJŠE DEKLICE A
ŽALEC – ŽRK MERCATOR TEN-

ZOR PTUJ 16:9 (8:5)
MERCATOR TENZOR PTUJ: Tja-

ša Malek P. 3, Ajda Jakomini, Špela 
Topolnik 1, Iva Zidarič, Klara Hliš, 
Nuša Puž 4,Sara Šegula, Nika Be-
drač 1, Nika Vidovič, Anea Bezjak, 
Laura Škrabl, Anja Klukej, Alja Kra-
snič. Trener: Sašo Petek.

V soboto, 9. 3., so mlajše deklice 
A ŽRK Mercator Tenzor gostovale 
pri še neporaženi ekipi iz Žalca. 
Ptujčanke so se odlično borile v 
obrambi in domačinkam dobro 
onemogočale dostop do svojih vrat. 
V napadu pa igra žal ni stekla, saj 
je bilo za igro razpoloženih premalo 
deklet.
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petek � 15. marca 201312 Šport

RK GEN-I Zagorje – 
ŽRK Mercator 
Tenzor Ptuj 33:24 
(14:15)

ŽRK MERCATOR TENZOR PTUJ: 
Križan, Pušnik, Tumpej, Mateša, 
Kac, Žiher, Močnik, Bolcar, Zulič, 
B. Selinšek, Zorec, Ivančič. Trener: 
Nikola Bistrovič

Zadnja zmaga ptujskih roko-
metašic je ponovno poskrbela 
za nasmehe v klubu, tako da 
so se igralke lahko neobreme-
njeno odpravile v Zagorje na 
zaostalo tekmo 19. kroga, kjer 
so se pomerile s favorizirano 
domačo zasedbo. Zmagovalec 
je bil znan praktično že pred 
tekmo, toda gostje so drago 
prodale svojo kožo, odigrale 
eno boljših tekme v zadnjem 
obdobju in dodobra namučile 
ekipo, ki je letos v prvenstvu 
ugnala Krim in uspešno na-
stopala v Evropi. Ptujčanke so 
prvi polčas celo dobile.

Uvod je napeljeval na to, da 
bi se nemara v Zagorju lahko 
zgodila senzacija, saj so osla-
bljene gostje (brez Prapotniko-
ve, M. Selinšek in Borovčakove) 
zaigrale izjemno in nekoliko 
spremenjeni domači postavi 
povzročile ogromno težav. Po 
vodstvu z 0:2 je bilo srečanje 
vseskozi izenačeno ali pa so Bi-
strovičeve varovanke vodile za 
zadetek. Že v 20. minuti je do-
mači strateg Voglar na parket 
poslal najmočnejšo postavo, 
kar pa ni pomagalo, saj je bilo 
ob polčasu 14:15. Ptujčanke so 
sijajno igro nadaljevale tudi v 
drugem delu in povsem zasen-
čile močno favorizirano doma-
čo četo. Trener Zagorjank je 

bil skoraj ob glas, toda njegovo 
vpitje na igralke drugouvršče-
ne ekipe na tabeli ni obrodilo 
sadov. Ptujska obramba je bila 
granitna, dobro pa je šlo tudi 
v napadu. V 45. minuti je bilo 
na semaforju 20:22 in obupani 
Voglar je vzel minuto odmora. 
Šele po njem je pobuda pri-
padla domačinkam, ki so ob 
igralki več (tretjo izključitev 
si je prislužila Močnikova) na-
redile delni izid 6:1 in odločile 
zmagovalca. V končnici tekme 
so pri gostjah, ki jim je priča-
kovano pošla sapa, zaigrale 
tudi mlajše igralke. Od tod tudi 
končna visoka razlika, ki pa je 
glede na prikazano občutno 
previsoka.

Rokometašice Mercatorja 
Tenzorja pa veliko časa za poči-
tek ne bodo imele. Že v petek 
jih čaka novo težko gostovanje, 
v Ajdovščini se bodo pomerile 
z domačim Mlinotestom. Ta je 
v zadnjem času v dobri formi 
in je velik favorit.
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Moškanjci 
Gorišnica – Grča 
Kočevje 
30:29 (13:14)

MOŠKANJCI GORIŠNICA: Bratu-
ša, Petek 2 (1), Zorli, Kovač 1, M. 
Bedrač 4, Valenko 2, Arnuš 2, Ba-
las 3, Pintarič, Lukaček, Vincek 3, 
Anderluh 5, Firbas 5 (2), Preac 3, T. 
Bedrač, Gerčar. Trener: Sebastjan 
Oblak.

GRČA KOČEVJE: Šercer, Mikulin 
7, Andoljšek 15 (5), Zorko, Alukič, 
Tomc 1, Josič 3, Marinčič, Krcič 1. 
Mohar, Atanasov, Štefanič, Žlebič, 
Petek. Trener: Vasily Dubonosov.

SEDEMMETROVKE: Moškanjci – 
Gorišnica 5 (3), Grča Kočevje 5 (5); 
IZKLJUČITVE Moškanjci – Gorišnica 
6, Grča Kočevje 8 minut.

Za rokometaše iz Gorišnice 
je vsaka tekma pomembna, še 
posebej zaradi tega, ker se na-
hajajo med ekipami, ki se bo-
rijo za obstanek. Takšna je bila 
tudi sobotna tekma, ko so igra-
li z ekipo iz Kočevja. Tekme z 
neposrednimi tekmeci je pač 
treba dobiti, da lahko upaš na 
končni uspeh. Gorišničanom 
je to uspelo, vendar je bila pot 
do zmage vse prej kot lahka. 

Ekipi sta se od samega začetka 
do konca srečanja menjavali 
v vodstvu, zato je odločitev 
padla v sami končnici. Nekaj 
sekund pred koncem srečanja 
je Luka Anderluh zadel za vod-
stvo 30:29 in zelo pomembno 
zmago domačih rokometašev. 
Gostje so imeli na voljo še ne-
kaj sekund za izenačenje, ven-
dar jim ni uspelo zadeti. 

Danilo Klajnšek

V soboto je na igrišču z ume-
tno travo na Ptuju potekal zanimiv 
nogometni turnir, na katerem so 
sodelovali nogometaši Podvincev, 
Odrancev in avstrijski petoligaš 
Frannach. Vsaka ekipa se je z vsa-
ko pomerila v polčas dolgem dvo-
boju. Mini turnir je bil organiziran 
na pobudo Podvincev v dogovoru z 
avstrijsko ekipo, predvsem Urošem 
Veseličem in Marcelom Korenom, 
znancema naših nogometnih ze-
lenic, ki branita barve kluba blizu 
Lipnice, ki je na Ptuju na pripravah. 
Spremljali smo zanimive dvoboje, 

slavili pa so igralci Odrancev, ne-
koliko oslabljeni Podvinčani so bili 
tretji.

Rezultati: Podvinci – Frannach 
0:1, Frannach – Odranci 0:6, Od-
ranci – Podvinci 0:0. 

Vrstni red: 1. Odranci, 2. Franna-
ch, 3. Podvinci.

NK Podvinci: Vesenjak, Rok 
Osterc, Marinič, Topolovec, Lah, To-
plak, D. Brumen, K. Brumen, R. Pe-
trovič, Juršek, Požegar, Orovič, Rob. 
Osterc, Šebela, Svenšek. Mulej, Ar-
nuga, Belšak. Trener: Miran Ljubec
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Rokomet � 1. A SRL (ž)

Bojan Voglar skoraj 
izgubil glas

Rokomet � 1. B SRL (m)

Zelo pomembna zmaga 
v boju za obstanek

Nogomet � NK Podvinci

Podvinčani na Ptuju 
pripravili zanimiv turnir

Rokomet � 1. A SRL: Krško mora pasti
Ormožani so zaključek rednega dela sezone opravili z visoko oce-

no, saj so ugnali tista moštva, ki so jih morali – Sviš in Izolo. Z obema 
ekipama se bodo Ormožani srečali še dvakrat v Ligi za obstanek. Da-
nes, v petek, 15. marca, ob 19.30, na Hardek prihaja zadnjeuvrščeno 
Krško, ki je do sedaj zbralo le tri točke. Gre za mlado moštvo, ki je 
sestavljeno iz pretežno domačih igralcev, ki pod vodstvom trenerja 
Sandija Markla napredujejo iz tekme v tekmo. V 22. krogu so bili blizu 
‘skalpa’ nad Trimom in Krčane bo v taboru Jeruzalema treba resno 
vzeti, sicer lahko pride do neugodnega presenečenja. Tega si ekipa 
trenerja Saše Prapotnika nikakor ne sme privoščiti, saj je potrebno 
Ligo za obstanek pričeti z domačo zmago. Žreb je takšen, da si igralci 
Jeruzalema v štirih krogih, kjer bodo imeli tri domače tekme, že lah-
ko zagotovijo obstanek in po tem v miru pričakajo zaključek sezone. 
Razen lažjih poškodb bo trener Prapotnik na tekmi lahko računal na 
vse igralce, tudi na mladega Davorina Levaniča, ki je preležal gripo 
in bo zabeležil prve minute v elitnem razredu. Naslov prispevka izha-
ja iz vojnega filma Bitka na Neretvi (Prozor nočas mora pasti), zato 
od domačih rokometašev pričakujemo borbeno predstavo s srečnim 
koncem.

ku

1. A SRL (ž)
ZAOSTALI TEKMI: Piran Marina 

Portorož – Krim Mercator 22:35, 
Gen-1 Zagorje – Mercator Tenzor 
Ptuj 33:24.

1. KRIM MERCATOR 19 18 0 1 34
2. GEN – I ZAGORJE 18 17 0 1 32
3. ZEL. DOLINE ŽALEC  18 14 0 4 28
4. KRKA  17 12 0 5 24
5. VEPLAS VELENJE 17 10 1 6 21
6. PIRAN PORTOROŽ 19 9 1 9 19
7. MLIN. AJDOVŠČINA 18 6 0 12 12
8. CELJE C. MESNINE 18 5 1 12 11
9. MER. TENZOR PTUJ 18 5 1 12 11
10. A. T. LOGATEC 19 4 0 15 8
11. NAKLO P. TRŽIČ 17 3 0 14 6
12. ANTRUM SEŽANA 18 0 0 18 0
Izven konkurence
ESERCITO ROMA  12 9 0 3 6

1. B SRL (m)
REZULTATI 15. KROGA: Mo-

škanjci Gorišnica – Grča Kočevje 
30:29, Velika Nedelja Carrera Op-
tyl – Mokerc Ig 32:24, Damahaus 
Cerklje – Dol TKI Hrastnik 24:28, 
Škofljica – Slovan 25:39, Grosuplje 
– Šmartno 29:36, Slovenj Gradec – 
Dobova 34:22.

1. ŠMARTNO 15 13 2 0 28
2. SLOVAN 15 12 1 2 25
3. DOL TKI HRASTNIK 15 10 2 3 22
4. SLOVENJ GRADEC 15 10 1 4 21
5. DAMA. CERKLJE 15 8 1 6 17
6. DOBOVA 15 6 1 8 13
7. MOKERC IG 15 5 1 9 11
8. MOŠKANJCI – GOR.  15 5 0 10 10
9. GROSUPLJE 15 4 1 10 9
10. V. NEDELJA C. O.  15 3 2 10 8
11. ŠKOFLJICA 15 3 2 10 8
12. GRČA KOČEVJE 15 3 2 10 8

Atletika � AK CP Ptuj

Domjanovi še norma za 
evropsko mladinsko prvenstvo

Rokomet � Mlajše selekcije

Državno prvenstvo v metih za mladince je postavilo piko na i odlič-
ni zimski sezoni ptujskih atletov. Domjanova je dosegla normo za 
nastop na evropskem prvenstvu v metu diska, Hentakova in Ra-
mot pa sta osvojila kolajni v metu kopja in metu kladiva.

Foto: proviprlek.si

Kadeti Jeruzalema Ormoža in Celja PL so odigrali odlično sreča-
nje, ki je navdušilo več kot 300 gledalcev v dvorani na Hardeku.



1. liga: zmagi za 
Hiše Kager in 
TK Šumarji

REZULTATI 9. KROGA: Hiša Ka-
ger – Trgovine Jager I 2:1 (A. Urbič 
– Majcenovič 9:2, Šabeder –Gobec 
2:9, Urbič/Šabeder – Majcenovič/
Jagarinec 9:7), TK Šumari – TC 
Goja 2:1 (I. Horvat – Glodež 9:8, 
Kosi – Gojčič 4:9, Horvat/Kosi – 
Gregorec/M. Kosi 9:6). Prosta je 
bila ekipa Straf Skorba
 igre  gemi
1. TRGOVINE JAGER I 15  166
2. STRAF SKORBA 13  161
3. HIŠA KAGER 11  135
4. GOYA 8  146
5. ŠUMARI 7  128

Ekipa Hiša Kager je premagala 
ekipo Trgovine Jager I in še enkrat 
več dokazala, da je zelo neugoden 
tekmec. Prvo zmago je dosegel Aleš 
Urbič, ki je gladko premagal Dušana 
Majcenoviča in se tako oddolžil za 
slabo igro v preteklem kolu. Za ekipo 
Jager je izenačil Črt Gobec, ki je tre-
nutno najboljšemu mariborskemu 
igralcu prepustil samo dve točki. V 
igri dvojic sta Aleš in Dejan po pra-
vi drami premagala dvojico Dušan 
Majcenovič in Aleš Jagarinec. V dru-
gi tekmi dneva je ekipa TK Šumarji 
premagala ekipo TC Goya. Prvakom 
lanske lige je edino zmago prispeval 
Gorazd Gojčič, ki je premagal Robija 
Kosija. V tekmi dneva je v podaljša-
ni igri Igor Horvat premagal legendo 
zimske lige Srečka Glodeža. V igri 
dvojic sta dvojica Igor Horvat in Robi 
Kosi premagala dvojico Beno Grego-
rec in Mitja Kosi. 

2. liga: Trgovine 
Jager premagale 
Veterane

REZULTATI 9. KROGA: Trgovine 
Jager II – Veterani 2:1 (N. Križe –
Merc 9:2, Škofič – Pušnik 6:9, Za-
vrnik/Križe – Tumpej/Mazera 9:3), 
Duras Projekt – PSS Ptuj 0:3 (Kos 
– Belšak 5:9, Ljubec – Čeh 4:9, Lju-
bec /Gavez – Belšak/Čeh 4:9), TK 
Skorba Gad – TK Skorba 1:2 (Šlam-
berger – Žitnik 3:9, Intihar – Ules 
9:6, Šlamberger/Dobnik – Hazima-
li/Žitnik 5:9).

 igre  gemi
1. TRGOVINE JAGER II 23  229
2. VETERANI 20  215
3. PSS PTUJ 14  184
4. TK SKORBA  13  167
5. TK SKORBA GAD 10  152
6. DURAS PROJEKT 1  112

V prvi tekmi je ekipa Trgovine Ja-
ger II premagala ekipo Veteranov. 
Nino Križe je premagal Robija Mer-
ca, veliko več dela je imel Dani Pu-
šnik z Marjanom Škofičem, vendar 
je imel na koncu več moči. V igri 
dvojic sta Alfi Zavrnik in Nino Križe, 
ki sta do sedaj še brez poraza, brez 
težav premagala dvojico Ivo Maze-
ra in Boris Tumpej. V drugi tekmi 
je ekipa PSS Ptuj premagala ekipo 
Duras Projekt. Zmago sta priigrala 
Aleš Belšak in Peter Čeh, za pora-
ženo ekipo pa so nastopali Dušan 
Kos, Primož Ljubec in Boštjan Ga-
vez. V lokalnem derbiju med TK 
Skorba Gad in ekipo TK Skorba je v 
prvi igri Franc Žitnik premagal Tina 
Šlambergerja, ki je naredil preveč 
napak. V drugi igri je Albin Intihar 
z domiselno igro premagal Mirana 
Ulesa, ki mu je na koncu zmanjka-
lo športne sreče. V igri dvojic sta 
Franc Hazimali in Franc Žitnik pre-
magala Tina Šlambergerja in Edija 
Dobnika. 
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Saška bar preko 
3000

V 3. krogu je imeniten ekipni re-
zultat dosegla vodilna ekipa Saška 
bar – presegla je mejo 3000 podr-
tih kegljev (vsi štirje igralci so podrli 
več kot 700 kegljev). Najbolj so se 
jim približali igralci ekipe Radio-
Tednik Ptuj, ki so dosegli rezultat 
2806. Iz te ekipe prihaja najboljši 
posameznik kroga, Črtomir Goznik 
(865). Kar štirje dvoboji so se kon-
čali z rezultatom 6:2, najvišjo zma-
go pa so dosegli igralci MO Ptuj. 
Najbolj izenačen dvoboj se je odvi-
jal med ekipama MP Ptuj in Tames.

Rezultati 3. kroga: Gostišče Ir-
šič – Saška bar 2:6, Tames – MP 
Ptuj 4:4, Boxmark Team – Mestna 
občina Ptuj 0:8, VGP Drava – Elek-
tro Maribor 6:2, DaMoSS – Talum 
2:6, SKEI Ptuj – Radio-Tednik Ptuj 
2:6.

1. SAŠKA BAR 3  3005 21 184,4
2. TALUM  3 2531 17 162,4
3. VGP DRAVA  3 2705 15 164,2
4. MP PTUJ  3 2621 15 163,3
5. DAMOSS  3 2420 14 155,2
6. TAMES  3 2633 13 160,6
7. GOSTIŠČE IRŠIČ  3 2503 13 157,8
8. RADIO-TEDNIK  3 2806 11 165,4
9. ELEKTRO MARIBOR  3 2532 9 156,2
10. MESTNA O. PTUJ  3 2431 9 150,8
11. SKEI PTUJ  3 2300 6 145,3
12. BOXMARK TEAM  3 2228 1 137,0

Najboljši posamezniki v sku-
pnem seštevku: 1. Črtomir Go-
znik (Radio-Tednik Ptuj) povprečje 
202,7, 2. Gregor Miložič (Saška 
bar) 194,6, 3. Marko Šamperl 
(Saška bar) 189, 4. Tadej Starčič 
(Saška bar) 182,2, 5. Sebastijan 
Kotnik (Radio-Tednik Ptuj) 180,5, 
6. Zvonko Čerček (MP Ptuj) 177,5, 
7. Robert Kurež (Saška bar) 176,6, 
8. Blaž Ivanuša (VGP Drava) 174,8, 
9. Sašo Vidovič (Saška bar) 174,5, 
10. Franc Malek (VGP Drava) 173,3.

Pari 4. kroga (ponedeljek, 
18. 3.), ob 17.30: Gostišče Iršič – 
SKEI Ptuj, Tames – Mestna občina 
Ptuj; ob 20.00: Elektro Maribor – 
Boxmark Team, Saška bar – Talum, 
Radio-Tednik Ptuj – VGP Drava, Da-
MoSS – MP Ptuj, d. o. o.
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2. OP za člane
Na igriščih ŽTK Maribor je 

potekal drugi odprti turnir za 
člane. Na njem je nastopil tudi 
Urh Krajnc Domiter, ki je 
imel status 2. nosilca. V 1. kro-
gu je bil prost, nato pa je nani-
zal dve zmagi proti igralcema 
domačega kluba: Nejca Sitarja 
je premagal 7:6 (4), 6:0, Marina 
Kegla pa 6:1, 6:2. V polfinalu je 
bil Urhov tekmec še tretji Mari-
borčan, Matej Leljak (ŽTK MB, 
3). V finalu pred finalom je bil 
uspešnejši domačin, ki je slavil 
4:6, 5:7. Leljak je v finalu brez 
težav premagal še klubskega 
kolega Anžeta Kapuna (5.).

OP 8 – 11 let
V organizaciji TK Z sport je 

v Ljubljani potekalo 2. odprto 
prvenstvo v mlajših kategori-

V 13. krogu so padle skoraj vse 
dokončne odločitve. Ekipi MCAPRO 
in NKB Maribor sta si priigrali vsto-
pnici za polfinale in se tako pridru-
žili Adeccu in Pragerskemu. Ekipa 
NKB Maribor je svoj dokončen 
preboj med najboljše napovedala 
z zmago proti ekipi Kidričevega. Za 
dokončno slavje pa je morala poča-
kati še na zaostalo tekmo 12. kroga 
z neposrednim konkurentom, Klu-
bom ptujskih študentov. NKB Mari-
bor so do odločilne prednosti prišli 
v 3. četrtini, izstopala sta Marguč s 
30 in Smaka s 40 točkami. 

Drugi neposredni dvoboj za me-
sto v polfinalu je potekal v Staršah 
med domačo ekipo KK Starše in 
MCAPro. Gostje so odigrali eno bolj-
ših tekem v sezoni, izjemno metali 
predvsem za tri točke in se s tem 
uvrstili na zaključni turnir. 

V nasprotju s 1. ligo se je situaci-
ja v 2. ligi krog pred koncem popol-
noma odprla. Črešnjevec je doživel 
kar dva zaporedna domača poraza 

jah, na katerem so nastopile 
mlade igralke ptujskega kluba. 
Nina Pliberšek je zmagala v 
kategoriji U-10, Eva Magda-
lenc pa je zasedla 3. do 4. me-
sto. V konkurenci U-11 sta na-
stopili Taja Lončarič in Nika 
Strašek: po porazu v uvodnem 
dvoboju glavnega turnirja sta 
kasneje nastopili v tolažilnem 
delu. Taja je bila najboljša, Nika 
pa je izpadla v polfinalu.

Turnir U-14 v 
Ljubljani

V Ljubljani je na igriščih Max 
cluba potekal turnir deklic 
U-14. V finalu sta se pomerili 
Lara Prosenjak (ŽTK Maribor, 
1) in Maruša Plank (Celje, 3). 
Z rezultatom 5:7, 6:1, 6:1 je sla-
vila Mariborčanka. Maruša bo 
v kratkem postala članica ptuj-

skega kluba, s katerim se je že 
dogovorila za sodelovanje. Po 
bratih Goručan bo Plankova še 

tretja igralka celjskega kluba, ki 
bo prestopila v TK Terme Ptuj.
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(Majšperk, Rače) in s tem zapravil 
vso prednost pred ekipo KK Starše 
Čiro. Tako bo prav zadnja tekma 
med tema dvema tekmecema od-
ločila končnega zmagovalca 2. lige. 
Poraženec medsebojnega dvoboja 
bo v okviru zaključnega turnirja 
pomeril s sedmouvrščeno ekipo 1. 
lige za možnost napredovanja.

1. LIGA
REZULTATI 13. KROGA: GG TE 

ŠD Cirkovce – KK Adecco 57:95 
(19:29, 9:21, 22:21, 7:24), NKBM – 
ŠD Kidričevo 86:71 (23:15, 23:18, 
21:21, 19:17), KPŠ – KK Pragersko 
Wave block 75:66 (24:18, 15:15, 
13:17, 23:16), KK Starše – MCA-
PRO 66:84. Zaostala tekma 12. 
kroga: Klub ptujskih študenzov – 
NKB Maribor 80:90 (22:17, 16:22, 
17:25, 25:26).

1. KK ADECCO MARIBOR 14 13 1 27
2. PRAGERSKO WAVE BLOCK 13 8 5 21
3. MCAPRO 13 7 8 20

4. NKB MARIBOR -1 13 8 5 20
5. KLUB PTUJ. ŠTUDENTOV 14 6 8 20
6. KK STARŠE 13 5 8 18
7. ŠD KIDRIČEVO 13 4 9 17
8. GG TE ŠD CIRKOVCE 13 2 11 15

2. LIGA
REZULTATI 13. KROGA: KK 

Črešnjevec – ŠD Majšperk 69:83 
(10:25, 16:22, 16:21, 27:15), KMO 
Dornava – KK Rače 55:65 (11:15, 
16:13, 12:17, 16:20), ŠD Ptujska 
Gora – KK Adecco Oldstars 60:52 
(12:16, 13:12, 21:14, 14:10). Zao-

stala tekma 11. kroga: KK Črešnje-
vec – KK Rače 69:76.

1. KK STARŠE ČIRO  11 9 2 20
2. KK ČREŠNJEVECV 11 9 2 20
3.  RAČE 12 6 6 18
4. ŠD PTUJSKA GORA 11 6 5 17
5. ŠD MAJŠPERK 11 5 6 16
6. KK ADECCO OLDSTARS 12 3 9 15
7. KMO DORNAVA 12 2 10 14

RAZPORED NASLEDNJEGA 
KROGA: 1. LIGA: ŠD Kidričevo – KK 
Starše (petek, 15. 3., ob 20.45 – 
OŠ Kidričevo);

2. LIGA: ŠD Majšperk – ŠD Ptuj-
ska Gora (petek, 15. 3., ob 18.15 – 
OŠ Majšperk), KK Starše Čiro – KK 
Črešnjevec (torek, 19. 3., ob 20.15 
– OŠ Starše).

Danilo Klajnšek

petek � 15. marca 2013   13Šport, rekreacija

1. SNTL (m)
REZULTATI 14. KROGA: Iskra 

Lektrika – Ptuj 5:3, Tempo Velenje 
– Zavarovalnica Maribor 4:5, Krka 
– Kema Puconci II. 4:5, Ilirija – So-
bota 5:0, Edigs Mengeš – Kema 
Puconci I. 1:5

1. KEMA PUCONCI I. 14 14 0 28
2. ZAVAROVAL. MARIBOR 14 13 1 26
3. KRKA 14 9 5 18
4. ILIRIJA 14 7 7 14
5. ISKRA LEKTRIKA 14 6 8 12
6. PTUJ 14 5 9 10
7. EDIGS MEMGEŠ 14 5 9 10
8. KEMA PUCONCI II. 14 4 10 8
9. TEMPO VELENJE 14 4 10 8
10. SOBOTA 14 3 11 6

Iskra Letrika – Ptuj 
5:3 

Tomše – Slodej 0:3, Bressan – 
Pavič 3:2, L. Peršolja – Krušič 3:1, 
Bressan – Slodej 0:3, L. Peršolja 
– Pavič 2:3, Tomše – Krušič 3:0, 
L. Peršolja – Slodej 3:1, Tomše – 
Pavič 3:0.

Ptujski igralci so se v soboto 
mudili na težkem gostovanju v 
Vrtojbi. Za zmago proti eni naj-
bolj perspektivnih ekip v ligi 

Namizni tenis � 1. SNTL (m), OT za mladince

V Vrtojbi ostali praznih rok

Tenis � TK Terme Ptuj

Urh Krajnc Domiter izgubil v finalu pred finalom

Košarka � PARKL

V polfinalu še MCAPRO in NKBM

Najboljši posamezniki v 3. 
krogu: 1. Črtomir Goznik (Ra-
dio-Tednik Ptuj) 865, 2. Blaž 
Ivanuša (VGP Drava) 808, 3. 
Gregor Miložič (Saška bar) 
784, 4. Tadej Starčič (Saška 
bar) 764, 5. Marko Šamperl 
(Saška bar) 754, 6. Franc Ma-
lek (VGP Drava) 736, 7. Jani 
Kramar (DaMoSS) 726, 8. Se-
bastijan Kotnik (Radio-Tednik 
Ptuj) 722, 9. Andrej Trunk (Ta-
mes) 710, 10. Zvonko Čerček 
(MP Ptuj) 705.

(mladinski državni prvaki) sta 
jim tokrat zmanjkali dve točki. 
Bojan Pavič je nepričakovano 
klonil proti italijanskemu mla-
dinskemu reprezentantu Lucu 
Bressanu in Janezu Tomšetu, 
Matic Slodej pa proti Ludviku 
Peršolji. Obe srečanji je izgubil 

tudi Luka Krušič, zato je bil po-
raz neizbežen.

Tesno zmago so zabeležili 
branilci naslova državnih prva-
kov iz Maribora, ki so z rezul-
tatom 5:4 slavili v Velenju. Za 
zmagovalno ekipo je tri točke 
prispeval Gregor Zafoštnik. 

V Kidričevem 3. OT 
za mladince

V nedeljo, 10. 3., je v Kidri-
čevem potekal 3. odprti turnir 
za mladince, na katerem je na-
stopilo 49 fantov 36 deklet. Pri 
fantih so med drugimi nasto-
pili Žan Napast, Darko Hergan 
(oba Cirkovce), Jarnej Masten 
Toplak in Marsel Šegula (oba 
NTK Ptuj), pri dekletih pa Anja 
Bezjak, Katja Krajnc (obe Ptuj) 
in Daniela Tomanič Butkovska 
(Cirkovce). 

Anja in Katja sta se iz svojih 
predtekmovalnih skupin uvr-
stili v glavni turnir. Anja je v 
1. krogu tesno izgubila proti 
Katrini Sterchi (2:3) in osvojila 
končno 17. do 20. mesto. Katja 
je bila v 1. krogu prosta, v 2. 
pa jo je 3:0 ugnala 1. nosilka 
Nina Zupančič (Logatec). To 
je pomenilo končno 9. do 16. 
mesto. Zmago je slavila Zala 
Veronik (Fužinar).

Pri fantih sta iz skupine na-
predovala Žan in Darko, ven-
dar sta nato oba izgubila v 1. 
krogu glavnega turnirja. Prve-
ga je 3:1 premagal Tilen Cvetko 
(Muta), drugega pa 3:2 Andrej 
Najdih Andrin (Kajuh Slovan). 
S tem sta zasedla 17. do 26. 
mesto. V finalu je Patrik Sukič 
(Kema) 3:2 ugnal Ludvika Pe-
rošlja (ISA).
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PARI 10. KROGA (SOBO-
TA, 16. 3.): ob 8.30: Duras 
Projekt – TK Skorba Gad, TK 
Skorba – Trgovine Jager II; ob 
11.45: PSS Ptuj – Veterani.

Badminton � Osnovnošolsko DP: dve prvi 
in tretje mesto prleških učencev

Na osnovnošolskem državnem prvenstvu v badmintonu (Medvode, 
7. marec) so izjemen rezultat dosegli prleški učenci. Arabela Alt iz 
OŠ Stročja vas in Rene Heric (OŠ Veržej) sta z osvojenim 1. mestom 
postala državna prvaka, uspeh pa je s 3. mestom dopolnila Ana Šter-
man (OŠ Veržej). 

NŠ

Dan odprtih vrat in dobrodelni Spinning 
maraton

V fitnes centru Zdravo bodo v soboto, 16. 3., med 16. in 20. uro 
pripravili dan odprtih vrat in dobrodelni Spinning maraton. Zbrana 
sredstva bodo namenjena družini dveh majhnih otrok iz Gajevcev, ki 
je utrpela škodo v jesenskih poplavah.

Informacije: 059 088 124 ali na e-mail: info@fitnes-zdravo.si 

Foto: Črtomir Goznik

Darko Hergan (Šternamtik Cirkovce)

Tenis � Zimska liga Goya

Bovling � Podjetniška liga

Finalistki OP U-14 Max Ljubljana: zmagovalka Lara Prosenjak in 
Maruša Plank; slednja bo odslej nastopala za TK Terme Ptuj.



OŠ Olge Meglič pred 
OŠ Majšperk

V sredo, 6. 3., je v Majšperku v 
telovadnici tamkajšnje OŠ pote-
kalo medobčinsko tekmovanje 
osnovnih šol v košarki za učence 
letnika 2000 in mlajše. Prvouvr-
ščeni ekipi sta se uvrstili v nadalj-

nje tekmovanje.
Rezultat: Majšperk – Olge Me-

glič 35:44, Markovci – Olge Meglič 
21:49, Majšperk – Markovci 35:20.

Končni vrstni red:
1. OŠ Olge Meglič 
2. OŠ Majšperk
3. OŠ Markovci

tp

Letošnje tekmovanje držav-
nega in pokalnega prvenstva 
v kartingu se je v organizaciji 
AKK Sportstil pričelo minuli 
konec tedna v italijanskem Je-
solu. Sicer pa je za letošnje leto 
razpisanih devet dirk, od tega 
naj bi bili dve na Ptuju (9. 6. in 
4. 8.). 

Med 47 tekmovalci so bili v 
Italiji tudi vozniki iz AMD Hajdi-
na in AMD Ptuj. Najboljši rezul-
tat je v R-5 Rotak MAX dosegel 
Vid Pšajd (AMD Hajdina), ki je 

letošnjo sezono začel tako, kot 
je končal lansko – z zmago. Le-
tos tekmuje v močnejšem razre-
du, vendar mu prestop očitno 
ne povzroča težav, saj je zma-
gal v konkurenci za državno 
in pokalno prvenstvo. V istem 
razredu je nastopila tudi Anja 
Vodušek (AMD Ptuj), ki je bila 
na dirki za državno prvenstvo 
tretja, v pokalu pa sedma.

V R-6 je Domen Kerman 
(AMD Ptuj) osvojil 1. mesto v 
obeh tekmovanjih in poskrbel, 

Za slovo od sezone 
zmaga Tomaža: 
Velike Lašče – Tomaž 
Pizzeria Ozmec 7:8 
(4:2)

STRELCI ZA TOMAŽ: Leon Mar 
(3-krat), Damjan Kosi in Miha 
Magdič (po 2-krat), Sašo Kavaš 
(1-krat).

TOMAŽ: B. Starčevič, Krajnc; 
Magdič, Matjašič, Majcen, U. Go-
ričan, Mar, Kosi, Kavaš, Krajnc. 
Trener: Franci Kamenšek

Tomaž je po dolgi črni seriji brez 
zmage (2. 11. 2012) končno našel 
stranko in dosegel četrto prven-
stveno zmago. V gosteh pri Velikih 
Laščah je po pravi golijadi zmago-
viti zadetek za 7:8 dosegel Miha 
Magdič v 39. minuti. Tomaž je se-
zono zaključil na desetem mestu s 
15 točkami. Prvaki 2. SFL so futsa-
lerji Veplasa iz Velenja.

Franci Kamenšek, trener KMN 
Tomaž: »Na tej tekmi šteje le rezul-
tat, ostalo moramo pozabiti, saj 
smo znova delali številne napake. 
V Velikih Laščah smo zaigrali z 
ekipo U18 in z dvema izkušenima 
igralcema. Pred fanti je še veliko 
dela, da bodo napredovali. Deseto 
mesto mi nekaj pomeni, vendar bi 
morali imeti vsaj 10 točk več, da 
bi bil zadovoljen. Na nekaterih tek-
mah smo premagali ‘sami sebe’. 
Tudi v bodoče bo ekipa Tomaža 
igrala v 2. SFL in v konkurenci 
U18.«

UK

V 16. krogu sta bili uspešni obe 
ptujski kegljaški ligi. Dekleta so v 
derbiju kroga premagala Ceršak 
in tako svojo prednost pred za-
dnjima dvema krogoma povečala 
na neulovljive tri točke (v zadnjem 
krogu bodo proste, njihove tekmi-
ce iz Ceršaka pa v predzadnjem). 
Naslov prvakinj jim prinaša napre-
dovanje v 1. B-ligo, kjer so lani že 
igrale. Osvojitev prvega mesta je 
vsekakor velik uspeh za ptujsko 
žensko ekipo.

Po dveh zaporednih minimalnih 
porazih so slavili tudi ptujski ke-
gljači. Visoko so premagali ekipo 
iz Slovenskih Konjic in s tem nare-
dili korak naprej k obstanku v ligi. 
Do konca prvenstva imajo še dva 
dvoboja, in to z ekipama iz dna pr-
venstvene razpredelnice. Najprej 
bodo gostili ekipo Rile servis, v za-
dnjem rogu pa gostujejo v Krškem, 
kjer se bodo pomerili z zadnjo eki-
po v ligi. Za obstanek bosta najbrž 
potrebni dve zmagi.

2. SKL vzhod (ž)
REZULTATI 16. KROGA: Drava 

Deta Center – Ceršak 7:1, Radlje 
– Gašper Korotan 5:3, Komcel – 
Lanteks III. 2:6, Nafta – Ruše 6:2

1. DRAVA DETA CEN. 15 12 1 2 25
2. CERŠAK 15 11 0 4 22
3. LANTEKS III. 14 10 0 4 20
4. RADLJE 14 7 2 5 16
5. RUDAR 14 7 1 6 15
6. GAPŠPER KOROT. 14 6 2 6 14

7. NAFTA 14 3 1 10 7
8. KOMCEL 14 2 1 11 5
9. RUŠE 14 2 0 12 4

DRAVA DETA CENTER – 
CERŠAK 7:1 
(2990 – 2949)

DRAVA DETA CENTER: Fridl 
520, Krušič 529, Plajnšek 482, 
Kolar 460, Kramberger 483, Bom-
bek 518

3. SKL vzhod (m)
REZULTATI 16. KROGA: Drava 

Deta Center – Konjice 6:2, Krško 
– Prepolje 2:6, Pergola – Gašper 
Korotan 7:1, Ceršak – Radenska 
5:3, Rile servis – Ruše 4:4

1. PERGOLA 16 11 1 4 23
2. PREPOLJE 16 10 2 4 22
3. RADENSKA 16 11 0 5 22
4. CERŠAK 16 8 1 7 17
5. RUŠE 16 6 2 6 14
6. KONJICE 16 5 4 7 14
7. GAŠPER KOROTAN 16 7 0 9 14
8. DRAVA DETA CENTER 16 6 0 10 12
9. RILE SERVIS 16 4 4 8 12
10. KRŠKO 16 4 0 12 8

DRAVA DETA CENTER – 
KONJICE 6:2 
(3145 – 3038)

DRAVA DETA CENTER: Murko 
492, Sušanj 527, Golob 514, Čeh 
529, Kozoderc 543, Premzl 540

Danilo Klajnšek

1. SML: Zahovič
priboril Mariboru 
točko v kočnici

REZULTATI 17. KROGA: Aluminij 
– Maribor 3:3, Rudar Velenje – 
Mura 05 7:1, NOGA Triglav – HIT 
Gorica 2:1, Domžale – Šampion 
1:2, Krka – Gummi Miral Jarenina 
7:2, Bravo Publikum – IB Inter-
block 1:1, Jadran Dekani – Koper 
0:7, Celje – Olimpija 2:2

1. MARIBOR 17 13 3 1 49:31 42
2. HIT GORICA 17 13 1 3 61:18 40
3. KOPER 17 13 0 4 61:15 39
4. DOMŽALE 17 10 3 4 42:21 33
5. OLMPIJA 16 9 4 3 32:21 31
6. IB INTERBLOCK 17 7 3 7 39:34 24
7. MURA 05 17 8 0 9 27:39 24
8. ALUMINIJ 17 6 5 6 33:33 23
9. KRKA 17 7 1 9 29:39 22
10. NOGA TRIGLAV 16 7 0 9 27:29 21
11. JADRAN DEKANI 17 6 2 9 24:39 20
12. B. PUBLIKUM 17 5 3 9 23:33 18
13. RUDAR VELENJE 17 4 2 11 22:36 14
14. CELJE 17 4 2 11 22:40 14
15. ŠAMPION 17 4 1 12 19:37 13
16. G. M. JARENINA 17 3 2 12 15:69 11

ALUMINIJ – MARIBOR 3:3 (1:1)
STRELCI: 1:0 Klobučar (5.), 1:1 

Hotič (44.), 2:1 Podbrežnik (59.), 
3:1 Vrbanec (69.), 3:2 Zahovič 
(73.), 3:3 Zahovič (84.)

ALUMINIJ: Cvetič, Kajtna, Dvor-
šak – Špehar, Vrbanec, Planinšek, 
Klobučar, Damše (Podbrežnik), Ž. 
Špehonja, Vujisič ( Kirič), Cafuta, 
Brence (Gerečnik). Trener: Bojan 
Špehonja. 

1. SKL: dvakrat 
vodili, na koncu 
remizirali

REZULTATI 17. KROGA: Aluminij 
– Maribor 2:2, Rudar Velenje – 
Mura 05 3:0, NOGA Triglav – HIT 
Gorica 0:3, Domžale – Šampion 
2:0, Krka – Nissan Ferk Jarenina 
2:0, Bravo Publikum – IB Inter-
block 2:0, Jadran Dekani – Koper 
0:1, Celje – Olimpija 1:2

1. DOMŽALE 17 13 3 1 44:10 42
2. KOPER 17 11 4 2 38:13 37
3. HIT GORICA 17 12 0 5 43:18 36
4. MARIBOR 17 10 4 3 36:12 34
5. IB INTERBLOCK  17 10 3 4 42:32 33
6. BRAVO PUBLIKUM 17 9 1 7 27:23 28
7. NOGA TRIGLAV 17 6 6 5 28:25 24
8. KRKA 17 8 0 9 23:34 24
9. OLIMPIJA 17 6 3 8 19:23 21
10. CELJE 17 5 5 7 24:25 20
11. ALUMINIJ 17 5 4 8 24:27 19
12. JADRAN DEKANI 17 4 6 7 18:23 18
13. RUDAR VELENJE 17 5 3 9 17:26 18
14. ŠAMPION 17 4 3 10 17:35 15
15. N. F. JARENINA 17 3 0 14 14:49 9
16. MURA 05 17 2 1 14 8:56 7

ALUMINIJ – MARIBOR 2:2 (2:1)
STRELCI: 1:0 Bela (7.), 1:1 Kur-

nik (9.), 2:1 Novak (29.), 2:2 Kur-
nik (78.)

ALUMINIJ: Pungartnik, Petek, 
Novačan, Brodnjak, Rogina (Sto-
pajnik), Novak (Dobaj), Ahec, Bela, 
Zorec, Knez, Pintarič. Trener: Tomi-
slav Grbavac.  

Danilo Klajnšek
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2. SFL
LESTVICA: 1. Veplas Velenje 42, 

2. Sevnica 42, 3. Brezje Maribor 
36, 4. FSK Kebelj Mibus prevozi 
33, 5. Fragmat Extrem Sodražica 
30, 6. Stripy Škofja Loka 30, 7. 
Kix Ajdovščina 26, 8. Krt Ilirska 
Bistrica 26, 9. Velike Lašče 25, 
10. Tomaž Pizzeria Ozmec 15, 11. 
Benedikt 8.

Nogomet � 1. SNL
PARI 24. KROGA – SOBOTA ob 15.00: Gorica – Luka Koper; ob 

17.30: Olimpija – Celje; ob 20.00: Maribor – Domžale; NEDELJA ob 
15.00: Mura 05 – Aluminij, Rudar Velenje – Triglav.

2. SNL
PARI 16. KROGA – SOBOTA ob 13.00: Šampion – Kalcer Rado-

mlje; ob 15.00: Krško – Zavrč; NEDELJA ob 15.00 Roltek Dob – Dra-
vinja, Garmin Šenčur – Šmartno 1928, Bela krajina – Krka.

LIGA U-14
18. KROG: NŠ Poli Drava – Krško (sobota ob 10.00), Pobrežje – 

Aluminij (sobota ob 13.30)

1. SLOVENSKA ŽENSKA LIGA
11. KROG: Jevnica – Dornava (nedelja ob 15.00)

3. SNL – VZHOD
PARI 14. KROGA – SOBOTA ob 15.00: Farmtech Veržej – Kovinar 

Štore, Šmarje pri Jelšah – Tromejnik G Sukič, AHA EMMI Bistrica – 
Odranci, Koroška Dravograd – Rakičan, Zreče – Avto Rajh Ljutomer; 
NEDELJA ob 15.00: Agroservis Beltinci – Malečnik, Grad – Čarda 
Martjanci

MNZ PTUJ – SUPER LIGA
PRELOŽENA TEKMA 14. KROGA: Stojnci – NŠ Drava Ptuj (V SOBO-

TO ob 15.00 v Dornavi)

Rokomet 

1. A SRL (m) – OD 7. DO 12. MESTA
1. KROG: Jeruzalem Ormož – Krško (V PETEK ob 19.30)

1. A SRL (ž)
21. KROG: Mlinotest Ajdovščina – Mercator Tenzor Ptuj (sobota 

ob 20.00)

1. B SRL (m)
16. KROG: Dobova – Moškanjci Gorišnica, Šmartno – Velika Nede-

lja Carrera Optyl (obe v soboto ob 19.00)

2. SRL (m)
20. KROG: Drava Ptuj – Loka 2012 (sobota ob 19.00, v ŠD Center)

Odbojka � 2 DOL vzhod (ž)
18. KROG: Prevalje – AC Prstec Ptuj (sobota ob 18.00)

Namizni tenis � 1. SNTL (m)
15. KROG: Ptuj – Krka (sobota ob 17.00)

3. SNTL (m)
8. KROG: Štrernmatik Cirkovce – Branik Markezit (sobota ob 

10.00), Šternmatik Cirkovce – Vesna Zalog (sobota ob 16.00)

Kegljanje � 2. SKL vzhod (ž)
17. KROG: Drava Deta Center – Nafta (sobota ob 13.30)

3. SKL vzhod (m)
17. KROG; Drava Deta Center – Rile servis (sobota ob 17.30)

Danilo Klajnšek

Športni napovednikKarting

Dve prvi mesti v Italiji

Futsal � 2. SFL

Nogomet � 1. SML, 1. SKL

Vid Pšajd (AMD Hajdina) – zmagovalec v razredu R-5

Ekipa OŠ Olge Meglič

»Dravaši« osvojili 
turnir v Račah

V soboto, 2. 3., je selekcija U-8 
NŠ Poli Drava iz Ptuja nastopila 
na turnirju v Račah, kjer se je med 
seboj merilo 15 ekip (3 skupine). 
Modri so nastopili v skupini B. S 
štirimi zmagami in razliko v zadet-
kih 9:1 so zasedli 1. mesto ter si s 
tem zaslužili uvrstitev med tri fina-
liste. Prvo tekmo proti NK Rače so 
mladi »dravaši« dobili po streljanju 
kazenskih strelov, potem ko se je 

redni del končal z izidom 1:1. V 
zadnji tekmi proti Rudarju pa so 
nogometaši NŠ Poli Drava zadetek 
dosegli 20 sekund pred koncem, 
zmagali z 1:0 ter zasedli 1. mesto 
na turnirju.

Finale: NK Rače 1 – NŠ Poli 
Drava Ptuj 1:1 (2:3, po kazenskih 
strelih), NK Rudar Trbovlje 1 – NŠ 
Poli Drava Ptuj 0:1.

Rok Marinič, trener NŠ Poli Dra-
va U-8: »Z razpletom sem seveda 
zelo zadovoljen, saj je to naš prvi 
osvojen turnir.«

tp

Nogomet � NŠ Poli Drava U-8

Šolski šport � Košarka

Kegljanje

Ženske uspešne v derbiju

da je še druga zmaga odšla na 
Štajersko. Primož Matelič 
(AMD Hajdina) je v isti konku-
renci zasedel tretje mesto. V 

R-7 je Maks Mlakar (AMD Haj-
dina) osvojil drugo mesto, Jan 
Skledar pa šesto.

Danilo Klajnšek

Ekipa NŠ Poli Drava je zmagala na turnirju v Račah.
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Sprva so v študijskem krož-

ku načrtovali plesti izdelke iz 

vrbe, breze in drugih materi-

alov, vendar je bila zima letos 

obilna s snegom in to ni bilo 

mogoče. Komaj na zadnji dan 

njihovega druženja je bilo 

primerno vreme za nabiranje 

materialov v naravi, kar so 

udeleženke tudi naredile. Do 

takrat pa so si čas krajšale z 

izdelavo rož iz krep papirja, 

po katerih je bilo veliko pov-

praševanje. Ker je bilo veliko 

vprašanj in kreativnih idej, so 

se njihova druženja raztegnila 

v ure. Poleg izdelave rož so 

namreč tudi klepetale in pele, 

si pripovedovale o tem, kako 

se je živelo nekoč, kaj vse so 

doživele v mladih letih. Na 

začetku je na delavnice prišlo 

10 žensk, med tečajem pa je 

število udeleženk naraslo na 

17, ker se je vsakič pridružila 

še kakšna prijateljica. Vsako 

srečanje je bilo hkrati tudi 

kulinarični užitek, saj so ude-

leženke prinesle tudi kakšno 

pečeno dobroto, ki so jo delile 

z drugimi. Tako so se v prije-

tnem delovnem vzdušju izme-

njevali tudi recepti in ideje.

Izdelovale so predvsem 

spomladanske rože. Nasta-

lo je veliko krasnih cvetočih 

breskovih in jabolčnih vejic, 

tulipani, krokusi, marjetice, 

trobentice, narcise. Nastalo je 

tudi nekaj poletnega cvetja, a 

poudarek je bil na pomladi. 

„Udeleženke so se pokazale 

kot prave umetnice. Bile so 

tako ustvarjalne, da se je kar 

kresalo. Na začetku sem po-

kazala osnovo izdelovanja tuli-

panov, pa je v trenutku nasta-

lo kar nekaj variacij glede na 

obliko, večbarvni in večcvetni 

tulipani. Milica Kosi si je za-

mislila kombinacijo posebnih 

rož, ki so sestavljene iz lesene-

ga peclja, zavitega v krep pa-

pir, in listov, na pecelj pa smo 

nataknile cvet iz testa. Tako 

kot je na študijskem krožku to 

leto cvetelo, ni še nikoli. Imele 

smo toliko cvetja, da nismo ve-

dele več kam z njim. Podarjale 

smo ga na vse strani,“ je pove-

dala Ana Ratek.

Udeleženke študijskega 

krožka so aktivne v različnih 

društvih, in da bi svoj krožek 

in delo predstavile širšemu 

krogu, so naredile cvetje za 

društvo osteoporoze ob nji-

hovi desetletnici, za aktiv 

kmečkih žena, ob 8. marcu so 

skupaj s članicami Prosvetne-

ga društva Janeza Trstenjaka 

Hum šle v CSO, kjer so izde-

lovale in podarjale rože. Na 

koncu so izdelovale še rože 

za dobravsko športno-kultur-

no društvo za materinski dan, 

mimogrede pa so obdarile še 

goste ormoške gledališke sku-

pine iz Izlak.

Na vprašanje, koliko časa 

vzame izdelava cveta, je Ana 

Ratek povedala, da njej vrtnica 

vzame eno uro, a to je izdelek, 

ki tudi zares predstavlja vrtni-

co: „Pri tem je zelo pomemb-

na praksa. Obstajajo cvetovi, 

ki jih lahko tudi začetniki do-

kaj hitro naredijo. Zahtevnejši 

Komedijo so v dramski sek-

ciji prvič zaigrali že pred 30 

leti, in kot je povedala režiser-

ka komedije Ida Markež, tudi 

predsednica KPD Staneta Pe-

troviča Hajdina, predstavlja iz-

ziv tudi zdajšnji generaciji gle-

daliških ustvarjalcev. V sezoni 

1983/1984 je bila to najboljša 

predstava domačega gledali-

šča, ki se z najnovejšo posta-

vitvijo Držičeve komdije želi 

pokloniti takratnemu režiserju 

Maksu Kamplu, ki je tudi častni 

član KPD Staneta Petroviča 

Hajdina. Pri 93 letih je najsta-

rejši član društva in tudi častni 

član društva, v katerem deluje 

že več kot 60 let. S predstavo 

Tripče de Utolče se zdajšnja 

generacija hajdinskih gleda-

liščnikov poklanja tudi Cvetki 

Vratič, ki v skupini in društvu 

sodeluje že več kot 30 let, igra-

la pa je že tudi v prvi postavitvi 

te Držičeve komedije.

Sodeč po prvih odzivih gle-

dalcev so ponovno izbrali do-

bro. V teh kriznih časih ljudje 

potrebujejo smeh in sprosti-

tev. S tremi dosedanjimi pred-

stavami te komedije, ki vsebu-

je veliko klasične situacijske 

komike, ki je za amaterje izje-

mno zahtevna, tako s scenske 

kot kustomugrafske plati, so 

uspeli na premieri, 8. marca, in 

dveh ponovitvah, 9. in 10. mar-

ca, napolniti dvorano DU Haj-

dina. Tekst je nekoliko prirejen 

in posodobljen (jezik, število 

oseb, nekateri prizori, velikost 

scene), vsebina in sporočilo 

vsebine, pa je ostalo nespre-

menjeno in sledi avtorjevemu 

sporočilu. Moški se lahko tudi 

v tej komediji »poučijo« o tem, 

da imajo ženske, kljub svoji šib-

kosti, povsod in zmeraj ne gle-

de na čas in kraj vedno prvo in 

zadnjo besedo.

V jubilejnem letu so prvič 

razpisali tudi abonma, za od-

rasle je bil v celoti razprodan, 

nekoliko manj so zadovoljni z 

odzivom na otroški abonma, 

ki ga sicer niso razprodali v 

celoti, a starši, kljub nakupu 

le-tega, otrok niso pripeljali na 

predstave.

V najnovejši komediji dram-

ske sekcije KPD Staneta Petro-

viča Hajdina Tripče de Utolče 

znanega hrvaškega pisca rene-

sančnih iger in komedij pod 

režisersko taktirko Ide Markež 

igrajo Sebastjan Dobnik, Mate-

ja Tomašič, Katja Markež, Ma-

tjaž Markež, Nina Kokol, Katja 

Rudolf, Cvetka Vratič, Marino 

Cešek in Andreja Trop Češek. 

Šepetalka je Barbara Zajc, za 

sceno in kostume sta poskrbeli 

Ida in Katja Markež.

Komedijo Tripče de Utolče 

si na hajdinskem odru (dvora-

na DU Hajdina) lahko ogledate 

še nocoj (15. marca), jutri (16. 

marca) in v nedeljo (17. marca) 

ob 19. uri. Prvo ponovitev, ki je 

bila dan po premieri, 9. marca, 

si je ogledala tudi selektorica 

za uvrstitev prestave za območ-

no srečanje gledaliških skupi v 

organizaciji JSKD Ptuj.

V sto letih so hajdinski gle-

dališčniki na oder postavili 

več kot 150 različnih dram in 

komedij, v katerih je nastopilo 

več kot 1000 igralcev. V tem 

času so prejeli priznanja in po-

hvale obiskovalcev in stroke. V 

zadnjih petnajstih letih dram-

ska sekcija KPD Staneta Petro-

viča sodeluje na Linhartovih 

srečanjih v organizaciji JSKD 

Ptuj. V tem času se je šestkrat 

uvrstila na regijsko srečanje. 

Avtorski projekt Ide Markež 

Tajnica Lolita je posnela tudi 

RTS, doslej so ga predvajali že 

petnajstkrat.

Osrednja slovesnost ob 

100-letnici delovanja KPD Sta-

neta Petroviča Hajdina bo 24. 

junija na trgu pred PSC Hajdi-

na.

MG

Hajdina � 100 let KPD Staneta Petroviča

Jubilej z Držićevo komedijo
Dramska sekcija KPD Staneta Petroviča Hajdina praznuje skupaj z društvom v letošnjem letu 100-letnico 
delovanja. Ob jubileju so pripravili premiero komedije Tripče de Utolče.

Ormož � Študijski krožek za zimske večere

Zacvetela je pomlad
V ponedeljek se je na Ljudski univerzi Ormož končal odlično obiskan študijski 
krožek Zimski večeri na vasi. Vodila ga je Ana Ratek, ki je po svojem izdelovanju 
rož iz krep papirja znana po vsej Sloveniji.

Foto: Viki Ivanuša

Udeleženke študijskega krožka so bile zelo delovne, saj je to le delček rož, ki so jih naredile, veliko 
večino so podarile.

Foto: Črtomir Goznik

Hajdinski gledališčniki so po 30 letih ponovno postavili na oder Držićevo komedijo Tripče de Utolče.

Ljutomer � Sprejem junakov na Policijski postaji

Predlagani za priznanje policije
Kot smo poročali v torkovi števili našega časnika, so policisti in občan Janko Veršič v četrtkovi eksploziji 
plina iz gorečega stanovanja rešili 64-letno žensko ter se pri tem izpostavili tveganju za lastno življenje.

Junake bliskovite akcije re-

ševanja so sprejeli na policijski 

postaji v Ljutomeru, kjer so no-

vinarjem podrobneje opisovali 

svoja dejanja. Janko Veršič, ki 

prebiva v stanovanjskem blo-

ku nasproti bloka, v katerem 

je gorelo, je povedal, da se 

nerad spominja dogodka, žen-

sko pa so iz objema ognjenih 

zubljev rešili le zaradi hitrega 

posredovanja. Zatrdil je, da bi 

v primeru podobne nesreče 

brez oklevanja znova poma-

gal. Hitro in učinkovito so na 

pomoč priskočili tudi policisti 

ljutomerske policijske postaje, 

saj se poslovni objekt nahaja v 

neposredni bližini bloka, v ka-

terem je prišlo do eksplozije. 

Policisti Sašo Ferenček, Boris 

Kumer, Borut Skuhala in Peter 

Dovečar so se podali v gore-

če stanovanje in pričeli gasiti 

požar. Ta se je po stanovanju 

izredno hitro širil, zato je bil 

dostop do ponesrečene ženske 

otežen. Pa vendar so jo uspe-

šno izvlekli iz kopalnice in jo 

spravili do reševalnega vozila. 

Zaradi pogumnega dejanja bo 

vseh pet reševalcev komandir 

ljutomerske policijske postaje 

Roman Zver predlagal za pri-

znanje policije.
NŠ

Foto: NŠ

Roman Zver (skrajno levo) s peterico junakov četrtkove reševalne akcije v Ljutomeru

kot je cvet, dalj časa traja izde-

lava. Za hijacinto si je že treba 

vzeti več ur. Ali pa za zlatico z 

drobnimi nežnimi cvetovi.“

Za konec so udeleženke na-

redile še košarice za rože, pi-

ščančke in jajčka, ter izdelale 

lepe velikonočne dekoracije.

Viki Ivanuša



Praženi lešniki so okusen 
dodatek pikantnim jedem. 
Vso lupinasto sadje in tako 
tudi lešniki vsebujejo kar ne-
kaj olj, zato jih moramo zmle-
ti in temeljito zmešati z ostali-
mi sestavinami, da se maščo-
ba ne izloči in da mešanica 
ne postane lepljiva. Lešniki 
zaradi velike količine maščob 
radi postanejo žarki, zato jih 
shranjujemo v hladnem pro-
storu, lahko tudi v hladilniku, 
posebej hitro pokvarljivi so 
fino sesekljani in mleti lešni-
ki. Lešniki so zraven mandljev 
najbolj vsestransko lupinasto 
sadje, v manjših količinah jih 
lahko dodamo k muslijem, z 
njimi lahko zgostimo oma-
ko, prav vsi pa jih uporablja-
mo kot dodatek pri sadnem 
kruhu, pecivu, kot okras pri 
tortah in ruladah. Sesekljane 
dodajamo tudi beljakovim 
masam ter jih dodajamo za 
boljši okus sadnim solatam in 
celo mesnim solatam, ki jih 
ponudimo kot uvodne jedi.

Zmlete lešnike pa lahko 
predelamo tudi v lešnikov 
namaz, jih damo kot osnov-
no sestavino pri lešnikovih 
rogljičkih ali so dodatek za 
lešnikov sladoled in zmrzli-
no. Preden jih uporabimo, 
jim moramo odstraniti rahlo 
grenko zunanjo kožico, ki jo 
odstranimo le s praženjem. 
Ko zunanja koža porjavi, jih 
zavijemo v krpo in krpo moč-
no drgnemo, da se odlušči 
grenka zunanja lupina. S pra-

ženjem lešnikov pa lešnikom 

poudarimo okus in so jedi, 

h katerim dodamo lešnike, 

še bolj aromatične. Pecivo, v 

katerem imamo večjo količi-

no lešnikov, nam uspe, če so 

lešniki primerno sesekljani 

ali zmleti, če so močno fino 

zmleti, dobimo zbite goste 

biskvite, zato je bolje, da jih 

sesekljamo s kuhinjskim no-

žem, pa čeprav je postopek 

dolgotrajen.

Lešniki pa niso samo drago-

cen dodatek pecivu, po okusu 

se ujemajo tudi s perutnino 

in divjačino, svežo in pečeno 

papriko, ribami, še posebej 

se ujemajo s postrvjo, nepre-

pražene lahko potresemo po 

surovih solatah in kuhanem 

ter dušenem sadju. Lahko jih 

kombiniramo tudi z gobjimi 

jedmi, zelenjavo, po okusu se 

ujemajo še z brstičnim ohrov-

tom. Lešniki so kot živilo in 

dodatek cenjeni tudi v ostali 

državah, tako kot posebnost 

na Madžarskem pripravlja-

jo lešnikovo torto, Španija 

pozna številne lešnikove pi-

škote, v Franciji pripravljajo 

kolačke iz lešnikov, v Avstriji 

jabolčni zavitek izboljšajo 

z mletimi lešniki, prav tako 

pogosto pripravljajo kvašene 

rogljičke z lešnikovim nade-

vom, poznamo vendar pri nas 

manj pogosto pripravljamo 

tudi karamelizirane lešnike in 

lešnikovo-češnjevo solato kot 

sladki poobedek.

Pri nas lešnike še vedno 

najpogosteje uporabljamo 

kot dodatke pri pripravi sla-

ščic. Tako lahko iz lešnikov 

pripravite lešnikove pralineje 

ali kroglice. Pripravimo jih 

tako, da 15 dekagramov slad-

korja pražimo tako dolgo, da 

karamelizira, nato prilijemo 

¼ litra sladke smetane. V kara-

melno smetanovo zmes nato 

umešamo 30 dekagramov 

marcipana, 25 dekagramov 

fondanta in 20 dekagramov 

grobo sesekljanih lešnikov. 

Zmes gladko premešamo in 

pustimo, da se ohladi. Nato 

iz mase oblikujemo enako 

velike kroglice jih prelijemo z 

ogreto čokolado in povaljamo 

v drobno zmletih lešnikih. 

Lahko pripravimo tudi slad-

ke lešnikove štruklje. Pripra-

vimo jih tako, da najprej nare-

dimo iz pol kilograma moke 

vlečeno testo. Testo zgnete-

mo z mlačno vodo, soljo in 

mu dodamo malo stopljenega 

surovega masla ali olja. Glad-

ko testo premažemo z oljem 

in ga damo počivat vsaj 20 

minut. Posebej pripravimo 

nadev. 25 dekagramov olu-

pljenih zmletih lešnikov po-

parimo s 1/4 litra vrele sladke 

smetane ali vrelim mlekom. 

Mešamo, da se nadev do mlač-

nega ohladi, nato lešnikom 

dodamo sladkor v prahu po 

okusu. Spočito vlečeno testo 

razvlečemo, ga pokapljamo s 

stopljenim surovim maslom, 

2/3 testa premažemo z nade-

vom in ohlapno zavijemo. Po 

vrhu prav tako premažemo z 

maslom in v pečici pri 220 °C 

zlato rumeno zapečemo. Pred 

serviranjem štruklje po želji 

potresemo z mešanico slad-

korja v prahu in cimeta.

Z lešniki pa lahko izbolj-

šamo tudi pečeno postrv 

in ciplje, ki so na slovenski 

Obali v tem času pogosto na 

jedilniku, in sicer tako, da 

ribo klasično spečemo in jo 

damo na krožnik. Posebej na 

maslu spražimo grobo sese-

kljane lešnike. Ko zadišijo, jih 

prelijemo čez postrv in takoj 

ponudimo.

Vlado Pignar

Ponovno bom napisal ne-

kaj osnovnih podatkov o tej 

nevarni neozdravljivi bolezni 

iz dveh razlogov. Nabralo se 

je precej vprašanj s tematiko 

levkoze pri mucah, prihaja 

pomlad, ko se muce parijo in 

na tak način intenzivno širijo 

bolezen preko novorojenih 

mladičkov, zaradi ugrizov pri 

mačjih bojih za naklonjenost 

samičk in zaradi okužbe pri 

samem parjenju.

Bolezen povzroča FELV-vi-

rus ali virus mačje levkemije 

in bolezen je neozdravljiva. 

Virus je zelo problematičen 

in nevaren, saj v organizmu 

povzroči odpoved delovanja 

imunskega sistema in s tem 

izpostavi organizem najra-

zličnejšim infekcijam in bo-

leznim. Za imunski sistem 

vemo, da je tako kot pri člo-

veku tudi pri živalih glavni 

obrambni zid in branik pred 

najrazličnejšimi boleznimi, 

tudi rakom. Prav tako vemo, 
da proti virusom antibiotiki 
ne delujejo, viruse lahko pre-
maga samo močan imunski 
sistem, vendar ne vseh, neka-
teri ga uničijo, kar pomeni, da 
delujejo imunosupresivno in 
tako si lahko predstavljamo te-
žavnost in nevarnost okužbe 
s takšnim virusom. Podobno 

deluje pri ljudeh virus aidsa, 
pri muckih so včasih levkozo 
imenovali mačji aids, danes 
pa vemo, da obstaja tudi virus 
mačjega aidsa, tako imenova-
ni mačji FIV-virus.

Muce se okužijo z virusom 
levkoze preko sline, z ugri-
zi, najpogosteje s parjenjem 
in tudi intrauterino. Virus 

najpogosteje povzroči rast 

bezgavk po telesu, raka be-

zgavk, imenovanega limfo-

sarkom, pogosti so tumorji 

na črevesu, vranici, v pljučih. 

Virus uničuje rdeče krvnič-

ke in povzroča slabokrvnost, 

uniči tudi kostni mozeg. Obo-

lela žival ima pogosto razjede 

v ustih in po jeziku in tudi v 

grlu, tako da zelo težko uživa 

hrano in pije vodo. Breje živa-

li pogosto abortirajo. Lastniki 

največkrat opazijo neješčnost 

in slinjenje živali, zraven tega 

otipajo povečane bezgavke 

predvsem na spodnji čeljusti, 

kasneje pa se pojavita tudi 

bruhanje in driska. Inkuba-

Vir: http://www.pfalzgraf.de

Lešnikova smetanova torta

Tačke in repki

Mačja levkoza
Mačja levkoza je tretja od nevarnih mačjih bolezni, zraven mačjega FIV in mačje kuge, o 
kateri sem pisal pred kratkim.

Kuharski nasveti

Lešniki
Lešniki spadajo v skupino lupinastega sadja, tako kot orehi, mandlji, pistacije, in drugo 
sadje. Za lupinasto sadje velja, da je zelo hranljivo in ima izrazit okus. Zato že manjše 
količine lešnikov, mandljev, orehov jedi obogati in dopolni okus. Po okusu se lupinasto 
sadje med seboj močno razlikuje. Lešniki so prijetno nežnega aromatičnega okusa in 
jih zato radi uporabljamo za izboljšanje peciva. Fino mleti lahko v pecivu nadomestijo 
moko in tudi maščobo, pecivo pa je zardi tega bolj sočno in okusnejše.
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Vprašanja v zvezi z nego 
in zdravjem hišnih ljubljen-
čkov pošljite na naslov:  
nabiralnik@radio-tednik.si ali 
po pošti na: Uredništvo Šta-
jerskega tednika, Raičeva 6, 
2250 Ptuj, za Tačke in repke.

Davek na dodano vrednost na kmetijah
DDV in osnovna kmetijska 
dejavnost

Kmetije plačujejo predvsem 
dva davka, dohodnino in da-
vek na dodano vrednost (DDV). 
DDV je v bistvu prometni davek 
in ga plačujemo pri nakupih in 
prodaji svojih proizvodov. Kme-

tije so pri DDV lahko pavšalisti ali so v sistemu DDV.
Pri DDV ločimo vstopni in izstopni davek. Vstopni je tisti, ki ga 

plačamo, ko kupujemo blago ali storitve. Kmetija, ki je v sistemu, 
dobi ta davek vrnjen. Izstopni davek kmetija zaračuna kupcu in 
ga nato v bistvu posreduje državi. Na koncu davčnega obdobja 
naredi poračun davka. Če je več izstopnega davka, kmetija razli-
ko nakaže državi, sicer dobi vrnjeno.

Kmetija, ki je pavšalist, ne dobi vrnjenega vstopnega davka. 
Kot delno nadomestilo ji kupec, ki je v DDV, prizna pavšalno na-
domestilo v višini 8 % vrednosti proizvodov.

Vsaka kmetija lahko v DDV vstopi prostovoljno. Obvezno mo-
rajo vstopiti tiste kmetije, ki so obdavčene po katastrskem do-
hodku in je ta, vključno s polovico obdavčljivih subvencij, višji 
kot 7.500 €.

Kmetija, ki vodi davčno knjigovodstvo, nima katastrskega do-
hodka. Obdavčena je na temelju dejanskih prihodkov (prometa) 
in dejanskih ali normiranih odhodkov. Če je v tem primeru pri-
hodek višji kot 50.000 € (ta vrednost velja od 1. aprila naprej), 
potem mora obvezno vstopiti v sistem DDV. Če je prihodek nižji, 
lahko vstopi prostovoljno. Pavšalnega nadomestila pri davčnem 
knjigovodstvu ni.
DDV in druge dejavnosti na kmetiji

Kmetije, ki imajo poleg osnovne kmetijske dejavnosti tudi dru-
go (dopolnilno) dejavnost, morajo plačevati davke seveda tudi 
od te dejavnosti. Tukaj ni katastrskega dohodka. Kmetije so za 
to dejavnost lahko obdavčene samo na temelju davčnega knjigo-
vodstva ali evidenc. Za DDV veljajo ista načela kot pri kmetijah, 
ki so pri dohodnini obdavčene po dejanskih prihodkih. Meja za 
obvezen vstop bo torej 50.000 € prihodkov. Ne glede na višino 
prihodkov lahko vstopijo prostovoljno. Pavšalnega nadomestila 
tukaj ni.
Kombinacija osnovne kmetijske in dopolnilne dejavnosti 
ter DDV

Če je kmetija s svojo osnovno kmetijsko dejavnostjo v sistemu 
ddv (vseeno, ali prostovoljno ali obvezno), mora v sistem DDV 
obvezno vstopiti tudi z dopolnilno dejavnostjo.

Če kmetija s svojo osnovno kmetijsko dejavnostjo ni v DDV, 
potem ji z dopolnilno dejavnostjo ni treba vstopiti v sistem DDV, 
lahko pa vstopi prostovoljno. Če ima kmetija v dopolnilni dejav-
nosti letni prihodek višji kot 50.000 €, mora vseeno vstopiti v 
sistem DDV.

Svetovalci Javne kmetijske svetovalne službe brezplačno nu-
dimo kmetom vso svetovanje o gospodarnosti vstopa v sistem 
DDV kakor tudi o dohodnini. Oglasijo se lahko pri svojem kmetij-
skem svetovalcu.

Kmetije, ki želijo, da jim vodimo tudi davčno knjigovodstvo, 
lahko pokličejo Janjo Šauperl na telefon 02 749 36 47.

Stanislav Leskovar

Kmetijska svetovalna služba

Foto: Emil Senčar

cija, kar pomeni dobo od 

okužbe do izbruha kliničnih 

znakov, je lahko tudi dve do 

tri leta. V tem času je mačka 

klicenoska. Bolezen danes 

sorazmerno lahko diagno-

sticiramo s posebnimi testi, 

za katere odvzamemo živali 

malo krvi. Pozitiven rezultat 

pri bolni živali pomeni potr-

ditev bolezni, pri zdravi živali 

pa pomeni, da bo v nekem do-

ločenem času klinično zbole-

la, saj ima virus v sebi, vendar 

je še neaktiven. Kdaj se bo to 

zgodilo, je zelo težko napove-

dati. Ukrepi in zdravljenje so 

odvisni od zdravstvenega sta-

nja, v katerem je žival, in od 

odziva na zdravljenje. Živali, 

pri katerih se v soglasju z la-

stnikom odločimo za zdravlje-

nje, moramo osamiti, izolirati 

od drugih živali, podpreti z 

vsakodnevnimi infuzijami in 

udarnimi terapijami z antibi-

otiki in ostalimi zdravili. Po-

gosto nam uspe, da se stanje 

izboljša in s skrbjo za imunski 

sistem lahko obolele muce ži-

vijo še leto ali dve. Vsekakor 

pa je evtanazija zelo realna 

opcija pri klinično obolelih 

živalih, saj predstavljajo re-

lativno nevarnost, da bodo 

okužile še druge muce, če jih 

lastniki ne osamijo. Klinično 

zdravih živali, ki so sicer po-

zitivne na levkozo, pa se ne 

evtanazira.

Zelo pozitivno pri tej bole-

zni je, da se ji lahko s preven-

tivo popolnoma izognemo. 

Obstajajo kakovostna cepi-

va zoper levkozo, muce se 

cepijo že pri osmih tednih 

starosti, potem ponovno po 

mesecu dni in kasneje enkrat 

letno do konca življenja. Če 

poskrbimo še za sterilizacijo 

in kastracijo živali, smo naše 

mucke v popolnosti zaščitili 

pred to nevarno in neozdra-

vljivo boleznijo.

Emil Senčar, dr. vet. med.



Naši najmlajši radi razisku-
jejo svet s čutilom okusa, po-
gosto ob tem še veselo dirjajo 
naokoli in nemalokrat se zgo-
di, da jim ob tem tujki (koščki 
hrane, kocke ...) zaidejo v dihal-
ne poti. V 95 % primerov bodo 
tujki zamašili dihalne poti 
le delno. Otrok bo ob tem še 
vedno lahko dihal, jokal, govo-
ril, dihanje bo slišno, draženje 
tujka pa ga bo sililo h kašljanju. 
V takšnih primerih je naloga 
bližnjih, da otroka spodbujamo 
h kašljanju. To počnemo toliko 
časa, da otrok tujek izkašlja. Če 
otrok medtem izgubi zavest, 
preneha kašljati, ukrepamo 
kot v primeru popolne zapore 
dihalne poti.

Kadar tujek popolnoma 
zapre dihalno pot, posta-
ne kašelj neučinkovit. Zaradi 
neprehodnosti dihalnih poti 
otrok ne more zajeti zraka, ki 
bi ga nato eksplozivno iztisnil 
in torej kašljal. Naše ukrepanje 
je odvisno od tega, ali je otrok 
pri zavesti ali ne. Takoj po zapo-
ri bo pri zavesti. Takrat je naša 
naloga, da otroka nagnemo na-
prej in ga petkrat udarimo med 
lopaticama. Če ob tem tujek ne 
izpade, pritisnemo petkrat na 
spodnjo polovico prsnice, da 
se ta udre za nekaj centimetrov. 
Če tudi s tem manevrom tujek 
ne izpade, sledi ponovno pet 
udarcev med lopatici. Če tujek 

še vedno ni izpadel, izvedemo 
eno izmed različic Heimlicho-
vega prijema. Lahko sede, stoje 
ali leže. Bistvo Heimlichovega 
prijema je, da izvedemo mo-
čan, sunkovit pritisk na pre-
del zgornjega dela trebuha. 
Izvedemo ga tako, da dlan ene 
roke stisnemo v pest in jo ob 
pomoči druge roke pritisne-
mo v predel med popkom in 
spodnjim robom prsnice. Silo 
pritiska usmerimo proti otro-
kovi hrbtenici/glavi, t.j. nazaj 
in navzgor. Heimlichovega pri-
jema ne izvajamo pri otrocih 
mlajših od enega leta. Pri teh 
izmenično izvajamo le udarce 

med lopatici in stiske na pr-
snico. Po tem, ko smo petkrat 
izvedli Heimlichov prijem in 
tujek še vedno ni prišel na pla-
no, ponovno sledi pet udarcev 
med lopatici in nato ponovno 
pet pritiskov na prsnico, pet 
udarcev med lopatici, ponov-
no Heimlich … To izvajamo 
toliko časa, da tujek izpade. Če 
pa nismo uspešni, bo prej ali 
slej nastopila nezavest. Tako 
imamo otroka, ki je nezavesten 
in ne diha … Otroka v takšnem 
stanju bomo iz krempljev smr-
ti iztrgali le, če bomo pričeli z 
oživljanjem; zvrnemo mu glavo 
nazaj in damo pet začetnih vpi-

hov (naša usta na otrokova usta 

ali naša usta na otrokova nos in 

usta (odvisno od velikosti otro-

ka)). Sledi kardiopulmonalno 

oživljanje v sklopu katerega 

30-krat pritisnemo na spodnji 

del prsnice, da se ugrezne za 

1/3 debeline prsnega koša. 

Srce masiramo s frekvenco 

100–120 stisov/minuto. 30 sti-

som sledita dva vpiha in nato 

spet 30 stisov, dva vpiha itn. do 

prihoda strokovne pomoči.

Naj pred koncem prispevka 

opozorim, da v nobenem pri-

meru, ko tujka ne vidimo, v 

usta ne segamo na slepo. Samo 

kadar tujek vidimo in menimo, 

da ga bomo lahko izvlekli, tu-

jek tudi poskusimo izvleči z 

orokavičenim prstom.

Situacija, ko se otrok prične 

dušiti zaradi tujka v dihalnih 

poteh, vsem v njegovi bližini 

nažene strah v kosti. A ta nas ne 

sme onesposobiti, saj je takšna 

situacija za otroka lahko življe-

nje ogrožajoča ter zato zahteva 

pravilno in odločno ravnanje. 

Nemalokrat pa se bomo potre-

bi po ravnanju, navedenem v 

prispevku, izognili, če bomo 

poskrbeli, da naši mali rado-

vedneži ne bodo hkrati jedli, 

tekali naokrog, govorili …

Matej Serdinšek, dr. med.
Viri: Samuels M, et al. Advanced Pediatric 

Life Support, Fifth edition. West Sussex: 
Wiley-Blackwell, 2011.
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Zdravstveni nasvet (2.)

Kako ravnati, ko otroku zaide tujek v dihala
Otroci, ta majhna in prikupna bitja vnašajo veselje in smeh v naša življenja. A mladi razposajenci in navihanke znajo s svojo razigranostjo in neprevidnostjo poskr-
beti tudi za grozo v naših očeh. Slednje gotovo povzroči dušenje otroka zaradi tujka v dihalnih poteh.

Vir: http://www.123rf.com/photo_7369548_heimlich-maneuver.html

Heimlichov prijem: na zgornji del trebuha izvedemo odločen gib v 
smeri navzgor in nazaj.

Foto: DŠ

oči in želeli zadeve videti bolj 

rožnato, kot so dejansko bile. 

Trpljenje je v vašem primeru 

stvar osebnega dojemanja in 

dejstvo je, da imate mnogo 

več ambicij, kot se to opazi na 

prvi pogled. Stvari gredo ko-

rak za korakom na bolje. Žal 

ste si na svoja ramena naložili 

huda bremena in rešitev se 

skriva v počasnem reševanju. 

Kajti dejstvo je, da se tudi po-

časi daleč pride. Problemov, 

povezanih z denarjem ne bo-

ste smeli več prelagati iz kupa 

na kup, ampak se odločiti in 

oditi pogumno naprej po za-

stavljeni poti. Pri tem naj vas 

opozorim, da lažjih poti ni in 

jih ne bo. Zavedati si morate, 

da noben problem ne pride 

čez noč in tako se boste mo-

rali pogumno soočiti s tistim, 

kar vam bo ponudilo življe-

nje. Nekatera odrekanja so 

morda tudi spodbudna. Bolje 

je, da znate živeti s tistim, kar 

imate in si lahko privoščite. 

Na žalost vam mož ne more 

pomagati, ampak vse je za ne-

kaj dobro. Okoli vas so tudi 

ljudje, ki vam lahko z vese-

ljem pomagajo in priskočijo 

za pomoč. Vaša naloga je, da 

jih najdete in da se krog uso-

de obrne v vašo korist. Nikoli 

niste sami, ampak ste v prene-

senem pomenu obdani z vi-

dnimi in nevidnimi prijatelji. 

Preden se bo koledarsko leto 

zasukalo, se bo našla paleta 

ugodnih rešitev in tedaj bo 

življenje postalo mnogo lažje 

in bolj harmonično. Srečno!

Šifra: Mož
Vprašanje: Imam trma-

stega moža in zanima me, 
kako naj ga spreobrnem?

Odgovor: Vaše vprašanje 

je v globalnem smislu zanimi-

vo in vendarle ljudem ni bilo 

nikoli dano, da bi imeli čarob-

no palčko za spreminjanje. 

Čeprav je sleherni človek na 

tej preljubi Zemlji na svoj na-

čin dober, ima v sebi temno 

in svetlo plat. Potem je od 

vzgoje, določenih življenjskih 

vzorcev, značaja in še dru-

gih drobnih podrobnosti, ki 

vdihnejo in poudarijo neko 

plat – naj bo temna ali sveta. 

In če bi imeli moč čarobne 

palčke, bi delali stvari po svo-

je in bi zgubili tisto bistvo, za 

kar je nekdo poslan na planet 

Ljubezni – imenovan Zemlja. 

Torej vam lahko počasi po-

staja jasno, da svojega moža 

ne boste morali spremeniti 

na tisti način, kot ste si to že-

leli in pričakovali. Bolje bo, 

da ga boste sprejeli. Drug 

drugemu sta ogledalo. Imate 

veliko pozitivnih lastnosti in 

ugodno je, da jih najdeta vsak 

zase in jih pomagata razvijati. 

Trma je lahko pozitivna, če jo 

znate uporabiti sebi v korist. 

Z svojim ljubljenim možem se 

boste morali več pogovarjati 

in stvari sprejeti, da takšne 

so. Pomembno bo, da ga bo-

ste znali tudi motivirati in 

Šifra: Denar
Vprašanje: Za menoj so 

hude osebne preizkušnje, 
povezane z možem. Spra-
šujem vas, ali mi bo uspe-
lo urediti finančne težave, 
zaradi katerih zelo trpim.

Odgovor: Spoštovana 

bralka, iz karte trenutka vpra-

šanja je jasno razbrati, da vam 

v življenju ni lahko in da ste 

preživeli marsikatero nevihto 

in osebno krizo. Toda ostalo 

vam je upanje in moč univer-

zalne ljubezni. Naravnani ste 

tako, da največ moči in oseb-

ne volje pokažete v kriznih 

situacijah, še posebej tedaj, 

ko ste na tleh. Omenjeno je 

dobro in vam pomaga zade-

ve spraviti v ravnovesje. Vaš 

največji problem je v tem, da 

iščete krivca v svojem možu 

in da zelo radi s prstom kaže-

te nanj. Resnica je, da ste bili 

zavedeni in vendarle ste si od 

časa do časa tudi sami zatiskali 

Astrolog Tadej svetuje Tadej Šink, horarni astrolog, 
svetuje osebno in pisno:
- odgovori na konkretno vpra-
šanje
- interpretira rojstno karto
- nakaže smernice za eno leto 
naprej v prihodnosti
Naslov: Grenc 24, Škofja Loka, 
tel. 04 51 52 601, GSM 041 
428 966.
V Štajerskem tedniku za bral-
ce odgovarja brezplačno! Pri 
vprašanju napišite točen čas 
(ura, datum) in kraj, ko ste si 
vprašanje zastavili.

Otroška depresija
Marjetin sin se pogosto pritoži, da ga 

nihče ne mara, in Marjeta vprašuje, ali ne 
gre morda pri njenem sinu za otroško de-
presijo.

Taka pritožba je pogosta med šolarji in 
močno poudarja pomen priljubljenosti med 

vrstniki. Dolgotrajni občutek osamljenosti pa je lahko znak 
otroške depresije, čustvene motnje, ki presega običajno, 
začasno žalost. Zanjo je značilen dolgotrajni občutek osa-
mljenosti, nezmožnost zabave in koncentracije, utrujenost, 
ekstremna dejavnost ali apatija, občutki manjvrednosti, 
spremembe telesne teže, telesne bolečine in misli na smrt 
ali samomor.

Vsakdo je lahko kdaj otožen, vendar je lahko otrokova 
kronična depresija in samotarstvo znak za nevarnost in jo je 
treba jemati resno, še zlasti, ko povzroči izrazito spremem-
bo v otrokovem vedenju.

Če Marjeta opaža katere od naštetih znakov, ki trajajo več 
kot dva tedna, pri svojem sinu, je dobro, da ga čimprej pelje 
na posvet k psihologu.

mag. Bojan Šinko

Duševno zdravje

Tudi vas zanima katero vprašanje in ne poznate odgovora 
nanj? Potem mi pišite in poiskali ga bomo skupaj. Zavedajte 
se, da tam, kjer je volja, je tudi pot. Seveda boste sami 
tisti, ki se boste odločili. Pismu ne pozabiti priložiti šifre 
in vsega skupaj postati na naslov Štajerskega tednika in 
kmalu boste prejeli odgovor. Svoj položaj na kratko opišite 
in zapišite točen datum, uro in kraj vprašanja. Zvezde 
sreče bodo sijale visoko nad oblaki in vam pošiljale 
nevidne signale ljubezni.

razvijati tisto, kar vas veseli. 

Prijetna beseda bi vam dala 

krila, kajti ste ženska, ki je ne-

žna in romantična. Vaš dragi 

mož je na to pozabil in tako 

vam ne preostane drugega, 

kot da ga spomnita. Tudi v 

tretjem življenjskem obdobju 

je lahko lepo in harmonično. 

Čas tedaj mora teči bolj po-

časi in vse se dela z užitkom. 

Ne vidim razloga, zakaj bi 

morali hiteti in si ustvarjati 

navidezne ovire. Bolje je, da 

se odpravita tudi na kakšen 

izlet, sprehod in se tam pogo-

vorita o tistem, za kar ni časa 

ali priložnosti doma. Dejstvo 

je, da lepa beseda lepo mesto 

najde. Drug drugega konec 

koncev potrebujeta za duhov-

no in osebno rast. Življenje 

je mnogo prekratko za skrbi 

in razočaranje. Vodi naj vaju 

Ljubezen!

Obiščite me lahko na sple-

tni strani: www.tadej-sink.si

Tadej Šink, horarni astrolog

Predsednica organizacije 
Marija Filipič je predstavila 
številne celoletne projekte in 
aktivnosti: razdeljevanje pake-
tov, pomoč družinam in posa-
meznikom, srečanje krvodajal-
cev ter akcija finančne pomoči 
šibkim družinam in prizadetim 
Drobtinica; lani so pomagali 
družini Ošlaj. Občni zbor je z 
obiskom počastil predsednik 
območnega združenja RK Ptuj 
Aleksander Solovjev. Zbranim 
je veliko povedal o vrednotah, 

solidarnosti in pomoči sočlove-
ku, nato pa s predsednico Ma-
rijo Filipič podelil priznanja. 
Plaketo za 90-kratno darovanje 
krvi je prejel Vladimir Fras iz 
Hlaponcev, za 60-kratno Dani-
jel Bec, za 50-kratno Alojz Hor-
vat, za 30-kratno Marta Rajh, 
35-krat so kri darovali: Pavla 
Vesenjak, Robert Majcen in Ma-
rija Žmauc, 25-krat pa Marjan 
Munda, Katarina Holc in Kle-
men Žmauc.

DŠ

Juršinci � Občni zbor RK

Priznanja krvodajalcem
Občinska organizacija Rdečega križa Juršinci je v soboto, 
2. marca, ob 18. uri organizirala 17. občni zbor. Pred pričet-
kom so srečanje popestrile ljudske pevke iz Juršincev.



vtisnili v spomin številnih glas-
benikov, obiskovalcev in medi-
jev, ki so ga označili za nekaj 
najbolj svežega v festivalskem 
smislu v Sloveniji, lani pa je še 

enkrat presegel samega sebe. 
Neverjetno dobro vzdušje, ka-
kovosten glasbeni in ostali pro-
gram ter prijaznost Belokranj-
cev pripomorejo k temu, da se 

na festivalu počutijo odlično 
prav vsi. Seveda so k temu pri-
pomogli tudi odlična organiza-
cija, podpora medijev, lokalne 
skupnosti in Krajinskega parka 
Kolpa. Kot pravijo organizator-
ji iz KUD Bela krajina, se vsako 
leto naučijo nekaj novega in v 
novem letu odpravljajo napake 
ter poskušajo še bolj ustreči 
razvajanju obiskovalcev, saj jim 
je interes, da festival postane še 
bolj prepoznaven in dovršen za 
vse. Tako so tudi lani postregli 
z bogato spremljevalno ani-
macijo, v obliki svojevrstnega 
zabaviščnega parka, ki je bil 
postavljen za vse mlade in mla-
de po srcu, z organizacijo špor-
tnih iger, gledaliških predstav, 
raznih delavnic in dogajanja na 
plaži: z didžeji, stand up komi-
ki in mnogimi drugimi. Namen 
festivala je dobra volja oziroma, 
kot pravijo organizatorji: to je 
festival zvoka, sonca in zabave.

MZ

Festival, ki se je v petih letih 
razvil v največji kamping pop 
rock festival v Sloveniji, bo tudi 
letos postregel z odlično bero 
nastopajočih in še bogatejšim 
spremljevalnim programom 
kot prejšnja leta. Tudi lanski 
Schengenfest je potrdil, da 
lahko ljubiteljem različnih glas-
benih zvrsti ponudi najboljše 
– od popa, rocka, elektronike 
in drugih glasbenih žanrov. 
Temu primerno se iz leta v leto 
večajo tudi prizorišče in odri. 
Lani je festival zabeležil obisk 
že okoli 23.000 obiskovalcev 
v treh dneh. Izbor mnogih naj-
boljših domačih in nekaterih 
tujih izvajalcev je Schengenfest 
lani postavil še nekaj stopničk 
višje kot minula leta. Zvest svo-
ji lokaciji v prekrasnem okolju 
Krajinskega parka Kolpa ohra-
nja svoje primarno sporočilo, 
ki ga v sebi nosi že vsa leta ob-
stoja – festival zvoka, sonca in 
zabave. Pretekli festivali so se 

Foto: Goran Lizdek

Znani sta dve skupini, ki bosta nastopili na letošnjem Schengen-
festu. Ena od teh je zasedba Dubioza Kolektiv.
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Obetajo se prijetnosti in spremlja-
la vas bo sreča. Čustveno boste 
morda nekoliko bolj nestabilni in 
hitro boste povedali svoje mne-
nje. Če ste vezani, boste plesali po 
taktu srčnega izvoljenca. Sprostila 
in z dodatno energijo vas bodo 
napolnili narava in sprehodi. Vaš 
dan v službi bo četrtek. 

Pred vami je čas zvedavosti, rado-
vednosti in odkrivanje novih do-
godivščin. Seveda bo teden neko-
liko prehiter in preprosto ne boste 
našli časa za umiritev. Naravna 
sprostitev vam bo glasba. Službe-
ne obveznosti se bodo stopnjevale. 
Ugodno bo, da niste pretirano tr-
masti. Poiskali boste alternativo. 

Prijatelji vam bodo pokazali pravo 
pot. Usmerili se boste v družabne 
dejavnosti in zelo boste darežljivi. 
Ugotovili boste, da lahko s svojim 
znanjem pomagate drugim lju-
dem. Spremembe, po katerih boste 
tako hrepeneli, se bodo zgodile po-
stopoma, korak za korakom. Obi-
skala vas bo vila kreativnosti.

Zapluli boste v mirne in harmo-
nične vode. V ospredju bodo lju-
bezen, prijateljstvo in harmonija. 
Vsekakor se bodo zadeve postopo-
ma uredile v vašo korist. Močno bo 
izstopala služba in na omenjenem 
področju boste morali reči bobu 
bob. Lažjih poti ne bo. Dodatno 
energijo boste našli v naravi.

Notranje boste zelo močni in in-
tenzivni. Tako boste zadevam in 
zastavljenim nalogam kos. Ži-
vljenje vas bo postavilo v ospredje 
in soočiti se boste morali s paleto 
novih izzivov. V ljubezni bo pri-
jetno, toda pričakovali boste več. 
Pozitivno bo, da boste svoje občut-
ke zapisovali.

Svoje mnenje boste povedali jasno 
in glasno. Na delovnem mestu 
boste poželi aplavz. V osnovi bo 
to čas notranjega nemira in ravno 
zaradi tega se sproščajte. Zdrav 
način življenja s čim manj stre-
sa bo dobra popotnica trdnega 
zdravja. Konec tega tedna bo dan 
za fi nančni uspeh (petek).Zv
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BIK
(21. 4. – 20. 5.)

OVEN
(21. 3. – 20. 4.)

DVOJČKA
(21. 5. – 20. 6.)

RAK
(21. 6. – 22. 7.)

LEV
(23. 7. – 22. 8.)

DEVICA
(23. 8. – 22. 9.)

Vsebina: Šarlatanski iluzio-

nist in serijski osvajalec strtih 

src mora na hitro pobegniti 

pred ljubosumnim možem. Z 

balonom poleti pod oblake, 

a zaide v tornado, ki ga izvrže 

v drugem, pravljičnem svetu. 

Tam že dlje časa kroži legenda, 

da bo z neba padel mogočni ča-

rovnik Oz, ki bo odrešil deželo 

in postal kralj …

Sam Raimi je, tako kot Peter 

Jackson, konec osemdesetih in 

v začetku devetdesetih snemal 

poceni, toda efektivne in sila 

Filmski kotiček

Mogočni Oz

Oz: The Great and 
Powerful
Igrajo: James Franco, 
Michelle Williams, Rachel 
Weisz, Mila Kunis, Bruce 
Campbell, Zach Braff, 
Abigail Spencer, Martin 
Klebba, Bill Cobbs, Tony 
Cox
Režija: Sam Raimi
Scenarij: Mitchell Kapner 
in David Lindsay-Abaire po 
romanu L.Franka Bauma
Žanr: družinska 
domišljijska pustolovščina
Dolžina: 125 minut
Leto: 2013
Država: ZDA

priljubljene grozljivke, zato ni 
čudno, da kasneje, kot sta oba z 
Jacksonom pristala na holivud-
ski A-listi režiserjev, nista razvi-
la vzajemnega občudovanja, sta 
pa zato oba v svojih zelo dragih 
filmih kljub močnim studijskim 
pritiskom vseeno uspela obdr-
žati vsaj kanček svojega sloga 
in senzibilitete svojih zgodnjih 
krvavih filmov.

Film Mogočni Oz je v tem 
smislu zlasti pomenljiv, saj je na 
prvi pogled tipična pocukrana 
Disneyjeva družinska in pra-
vljična pustolovščina, vendar 
razgradnja zgodbe pokaže, 
da gre za popolno preslikavo 
Raimijeve mojstrovine iz leta 
1992, krvave komedije Army of 
Darkness, kar je konec koncev 
le priča univerzalnosti osnov-
nih arhetipskih prazgodb. Žanr 
je torej je ovitek, ki enim in is-
tim zgodba daje pridih raznoli-
kosti.

Za film Mogočni Oz lahko 
rečemo, da je prav takšen kot 
čarovnik Oz v izvirniku iz leta 
1939. Spomnimo se, čarovnik 
je takrat s pomočjo sodobne 
tehnologije dajal iluzijo vse-
mogočnosti, v resnici pa je bil 
samo ostareli možic za zaveso. 
Takšen je tudi ta film. Tehnič-

Glasbeni kotiček

Avgusta šesti festival Schengenfest
Avgusta letos bo idilično okolje v Beli krajini, v neposredni bližini reke Kolpe, gostilo festival Schengenfest. Za festival 
zvoka, sonca in zabave so v predprodaji že vstopnice po nižji ceni.

no je tako dovršen, da ves čas 
izvablja navdušenje, vzhičenje, 
osuplost in gledalca s svojimi 
učinki in neverjetno lepimi 
pejsaži spravi z zamaknjeno, 
skorajda hipnotično stanje. Če 
je to prihodnost kina, lahko 
samo vriskamo. V tehničnem 
smislu poleg vseh drugih čude-
žev izstopa tudi 3D, ki je v tem 
filmu naredi tako velik korak 
naprej, da film postreže z enim 
od tistih redkih trenutkov, ki 
jih ne pozabimo vse življenje 
(in v tem leži čarobnost filma 
kot medija): za hip pomislimo, 
da v kinodvorani sneži, šele 
potem se zavemo, da je to le 
učinek.

Toda kaj od filma ostane, ko 
ga slečemo vseh teh učinkov? 
Bore malo. Prva težava je vse-
kakor pogojena kulturološko. 
Čarovnik iz Oza je izven Ame-
rike zgolj zanimiv film, a nič 

več kot to, medtem ko je v ZDA 

eden izmed temeljev filmske 

umetnosti, ki navdušuje vedno 

nove generacije. Tudi če odmi-

slimo to težavo, film poleg tega 

trpi za malce okornim scenari-

jem. Čustvena pretvorba dobre 

čarovnice v zlobno je naivna in 

nedodelana, hkrati pa so drugi 

deli preveč razvlečeni.

Kljub avtorjevi precej izraziti 

ljubezni do filmov pa Mogočni 

Oz kot predzgodba vseeno trpi 

za podobnim sindromom kot 

Lucasova trilogij predzgodb k 

Vojnam zvezd: film predstavi 

prečudoviti svet, ki pa je zaradi 

svoje preveč očitne digitalnosti 

oropan pristnosti, zato je svet 

prejšnjih filmov kljub svoji teh-

nološki zaostalosti veliko bolj 

zanimiv, zabaven, dodelan in 

bogat.

Matej Frece

Na slovensko glasbeno prizorišče je stopila nova 

glasbena skupina z imenom Flora&Paris. Simpatič-

na pevka Flora Ema Lotrič, poznana iz oddaje Misija 

Evrovizija, je združila svoj talent z že uveljavljenimi 

glasbeniki na slovenski sceni. Zasedbo sestavljajo trije 

člani skupine Orlek: Jure Tori na harmoniki, Matej Fele 

na kitari in Mitja Tori na basu. V začetku letošnjega 

leta sta se jim pridružila še odlična saksofonistka Tja-

ša Perigoj in znani tolkalist ter producent Blaž Celarec. 

Flora&Paris so izdali svojo prvo skladbo z naslovom 

Jutranja rosa, katere avtor je Matej Fele, besedilo pa je 

napisala znana kantavtorica Jana Sen.

***
Polona Kasal te dni predstavlja pesem Cesta s pri-

hajajočega albuma Na cesti. Izid skladbe je pospremil 

tudi video, ki je ustvarjen kot kolaž zasebnih posnet-

kov. Polonin solo prvenec Na cesti je zbirka atmosfe-

ričnih indie pop pesmi, kjer pevka svojo naklonjenost 

do Tomaža Pengova, trubadurja slovenske glasbene 

scene sedemdesetih let, zlije v kolekcijo priredb njego-

vih skladb. Kasalova se tokrat predstavlja kot avtorica 

priredb, aranžerka in soproducentka, pri snovanju in 

ustvarjanju albuma pa je sodelovalo kar nekaj zna-

nih imen slovenske glasbene scene, kot so Aldo Ivančič 

(Borghesia), Luka Jamnik (Laibach, Kamerad Kriva-

toff), Peter Dekleva (Srečna mladina, Adam, Gušti, Go-

lem) in drugi.

Album Na cesti bo izšel maja pod okriljem glasbene 

zadruge Celinka.

MZ

Slo glasbene novice

10. EVIL EVE – PREPOZNO
9. PANDA – PREMAKNI SE K MENI

8. NATALIJA VERBOTEN – ŽIVLJENJE GRE NAPREJ
7. TINKARA KOVAČ – RASTEMO

6. ALEX VOLASKO – NAJIN TRENUTEK
5. DEJAN DINEC & SLAVKO IVANČIČ – LUČI UMAZANEGA 

MESTA
4. MI2 – ŠE EN DAN

3. NUDE – DAN LJUBEZNI
2. REBEKA DREMELJ – FANTJE IZPOD TRIGLAVA

1. ALYA – ZLAŽI SE MI



SESTAVIL 
EDI

KLASINC

NAŠ KOLESAR 
(ALEŠ)

OLESENELA 
RASTLINA 
Z DEBLOM

HRVAŠKA 
OPERNA 
PEVKA 

(MARIJANA)

SOZVOK ZASTOPSTVO

ODSEV 
RAZMER

SAMICA 
LOVSKEGA 
PSA BRAKA

VELIKO 
REŠETO, 
REHTA

TENISAČICA 
(CHRIS)

KOROŠKI 
PLES

Štajerski
TEDNIK

DOGOVOR 
ZA SODE-
LOVANJE

MANJŠI 
SESTAV 
ENOTE

RAJKO 
DOLINAR

IZPITJE NA 
DUŠEK

VAS PRI 
LIMBUŠU SEČNI 

ORGAN
KURIVO 

ZA PLAVŽE
SORODNICA 

SRŠANA
KAREL 
ERBEN

TV
POROČILA

MESTO
V ŠPANIJI

RJAV KONJ

PREPLET 
KORENIN

SVEŽENJ 
URADNIH 
SPISOV

ALENKA 
ZIDAR

POVRŠINSKI 
KOP PESKA

ROJENJE 
ČEBEL

POKOPALIŠČE 
PRI VELENJU

POKLON POPOLNI 
BREZIMNEŽ

NAŠA OP. 
PEVKA (IRMA)

KOVINSKI 
SPOJ

OSEBNI 
DOHODEK

PLOD VABILO NA 
POROKO

ZORAN 
MARTIČ

TENIŠKA IGRA 
V DVOJE MAJDA ARH OKULIST 

(JOŽE)

ŠOLSKA 
OCENA

MIMIČNI 
IGRALEC ŽE UMRLA 

PEVKA JOPLIN

PRAVOSLAVNI 
DUHOVNIK

KRAJ PRI 
DUGEM OTOKU

REZILNO 
ORODJE

KONČNI DEL 
ČREVESA, 
ZADNJIK

CILINDER POSLANKA 
(EVA)

PROGRAMSKI 
JEZIK

BIVŠI POLITIK 
ŠEŠERKO

RIBJA 
KOŠČICA

POLDRAG 
KAMEN

ZOBNA 
PROTEZA 
(ŠALJIVO)

ZVIJAČA, 
PREVARA

VAS PRI 
KAMNIKU

BRANE 
OBLAK RIMSKA 6

UTELEŠENJE, 
INKARNACIJA UBOŽICA

FRANCOSKI 
FILMSKI 

OGRALEC 
DELON

VAS PRI 
POSTOJNI

GROBA 
IN TEŽKA 
VOLNENA 
TKANINA

PREBIVALKA 
DANSKE

petek � 15. marca 2013 Za kratek čas 19

UGANKARSKI SLOVARČEK: DUBEL = teniška igra v dvoje, JANIS = že umrla ameriška pevka Joplin, MIMOS = mimični igralec, OBREHT = slovenski kolesar (Aleš, 1986-), PAMPLONA = mesto v Španiji, znano po biko-
borbah po ulicah, POLLAK = slovenska operna sopranistka (Irma, 1875-1931), POZOVIČKA = vabilo na poroko, PRAM = rjav konj, RADEV = hrvaška operna mezzosopranistka (Marijana, 1913-1973).

REŠITEV TE KRIŽANKE. Vodoravno: odraz, braka, redos, Evert, Vrhov dol, spreplet, peskokop, Podkraj, dar, neoseba, OD, sad, pozovička, ZM, red, mimos, Janis, pop, anus, valj, Irgl, perl, zobalo, lest, Rožično, utelesba, 
reva, Alain, Mali otok, tvid, Danka.

SOBOTA, 16. marec:
5.00 SOBOTNO JUTRO: 5.15 Na 

današnji dan. 5.30 NOVICE (še ob 
6.30, 7.30, 8.30, 10.30, 11.30, 
13.30, 14.30, 15.30, 17.30 in 
19.00). 6.15 Kmetijski nasvet (po-
novitev). 6.45 HOROSKOP. 7.45 
ROJSTNI DNEVI. 8.00 Odprti tele-
fon. 8.45. Sobotni športni napove-
dnik. 9.00 Oddaja za male in veli-
ke. 10.00 OBVESTILA (še 11.00, 
13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 
19.05). 10.15 Mali oglasi (še 10.45, 
17.15 in 17.45). 11.05 Kuharski 
nasveti (ponovitev). 12.00 SREDI 
DNEVA: Pogovor ob kavi (Tjaša Mr-
gole Jukič). 13.10 Šport. 13.45 Po 
študentsko (Aleks Horvat). 14.00 
SOBOTNO POPOLDNE NA RADIU 
PTUJ in ČESTITKE POSLUŠALCEV. 
20.00 Sobotni večer na Radiu Ptuj. 
24.00 SKUPNI NOČNI PROGRAM. 
(Radio Murski val).
NEDELJA, 17. marec: 

5.00 NEDELJSKO JUTRO: 5.15. 
Na današnji dan. 5.30 NOVICE (še 

ob 6.30, 7.30, 8.30, 11.30, 15.30 
in 19.00).6.00 OBVESTILA (še 7.00, 
9.00, 11.00, 15.40 in 19.05). 6.45 
HOROSKOP. 7.45 ROJSTNI DNEVI. 
8.00 Odprti telefon. 8.40 Svetloba 
duha. 9.10 Mali oglasi (še 9.50). 
9.15 Kuharski nasveti z Vladom 
Pignarjem. 10.00 Vrtičkarije (po-
novitev). 11.40 Kmetijska oddaja 
(Marija Slodnjak). 12.00 Opoldan 
na radiu Ptuj: Te domače viže 
(Natalija Škrlec), 12.30 Komentar 
tedna (pon.). Z zimzelenimi melo-
dijami v nedeljski popoldan. 13.00 
NEDELJSKO POPOLDNE NA RADIU 
PTUJ: Čestitke poslušalcev in javlja-
nja s karnevalske povorke. 18.00 
Pregled tedna (ponovitev). 19.00 
Lestvica Naj 11. 20.00 do 24.00 
ure GLASBENE ŽELJE s Tonetom 
Topolovcem. 24.00 SKUPNI NOČNI 
PROGRAM. (Radio Murski val).
PONEDELJEK, 18. marec:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA. 5.15 
Na današnji dan. 5.30 NOVICE 
(še ob 6.30, 7.30, 8.30, 10.30, 
13.30, 14.30, 15.30, 19.00 in 
22.00). 6.45 HOROSKOP. 7.10 
S poslancem Državnega zbora 
RS. 7.45 ROJSTNI DNEVI. 08.00. 

Varnost na Ptuju. 9.00 Odmevi iz 
športa Janko Bezjak). 9.50 NAPO-
VED PROGRAMA. 10.00 Obvestila 
(še 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 
18.00 in 19.05). 10.15 Mali oglasi 
(še 10.45, 17.15 in 17.45). 11.05 
GOSPODARSKI IZZIV (Mojca Ze-
mljarič). 11.30 POROČILA. 12.00 
SREDI DNEVA: 12.40 Napovednik 
tedenskih dogodkov. 13.10 Šport. 
13.45 Aktualno v Podravju. 14.15 
Melodija dneva. 14.40 Povejte 
svoje mnenje. 15.10 Utrip Podrav-
ja. 16.30 Mala štajerska kronika. 
17.30 POROČILA. 18.00 ODDAJA 
O KULTURI (Majda Fridl). 19.10 Z 
glasbo v ponedeljkov večer. 19.50 
Z naših odrov (Davorin Jukič)20.00 
VEČERNI PROGRAM: Gospodarski 
izziv (ponovitev).21.00 Lestvica 
Naj 11. 24.00 SKUPNI NOČNI PRO-
GRAM (Radio Murski val).
TOREK, 19. marec:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA. 
5.15. NA DANAŠNJI DAN. 5.30 
NOVICE (še ob 6.30, 7.30, 8.30, 
10.30, 13.30, 14.30, 15.30, 19.00 
in 22.00. 6.45 Kakšen dan se nam 
obeta. 7.45 ROJSTNI DNEVI. 08.00 
Varnost na Ptuju. 10.00 Obvestila 

(še 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 
18.00 in 19.05). 10.15 Mali oglasi 
(še 10.45, 17.15 in 17.45). 11.00 
ZDRAVNIŠKI NASVETI (Marija Slo-
dnjak).11.30 POROČILA. 12.00 
SREDI DNEVA. 13.10 Šport. 13.45 
Aktualno v Podravju. 14.15 Melodi-
ja dneva. 14.40 Povejte svoje mne-
nje. 15.10 Utrip Podravja. 17.30 
POROČILA. 18.00 Rajžamo iz kraja 
v kraj. 19.10 Z glasbo v torkov ve-
čer. 19.50 Z naših odrov (Davorin 
Jukič) 20.00 Oddaja o slovenski za-
bavni glasbi (z Elo). 22.10 Glasba 
za lahko noč. 24.00 SKUPNI NOČNI 
PROGRAM (Radio Murski val).
SREDA, 20. marec:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 
9.00. 5.15 NA DANAŠNJI DAN. 
5.30 NOVICE (še ob 6.30, 7.30, 
8.30, 10.30, 13.30, 14.30, 15.30, 
19.00 in 22.00). 6.45 Horoskop. 
7.45 ROJSTNI DNEVI. 8.00 Varnost 
na Ptuju. 09.00 Pomagajmo si. 
10.00 Obvestila (še 11.00, 13.00, 
15.00, 17.00, 18.00 in 19.05). 
10.15 Mali oglasi (še 10.45, 17.15 
in 17.45). 11.30 POROČILA. 12.00. 
Sredi dneva: Slovenija in Evropska 
unija. 13.10 Šport. 13.45 Aktualno 

v Podravju. 14.15 Melodija dneva. 
14.40 Povejte svoje mnenje. 15.10 
Utrip Podravja. 17.30 POROČILA. 
18.00 Vrtičkarije z Mišo Pušenjak 
in Karolino Putarek. 19.10 Z glasbo 
v sredin večer 19.50 Z naših odrov 
(Davorin Jukič)20.00 Večer na Ra-
diu Ptuj: Modne čvekarije (ponovi-
tev) in Pogovor ob kavi (ponovitev). 
24.00 SKUPNI NOČNI PROGRAM 
(Radio Ptuj).
ČETRTEK, 21. marec:

5.00 ŠTAJERSKA BUDILKA, do 
9.00. 5.15 Na današnji dan. 5.30 
NOVICE (še ob 6.30, 7.30, 8.30, 
10.30, 13.30, 14.30, 15.30, 
19.00 in 22.00). 6.45 Horoskop. 
7.10. Gost Štajerske budilke. 7.45 
ROJSTNI DNEVI. 8.00 Varnost na 
Ptuju. 10.00 Obvestila (še 11.00, 
13.00, 15.00, 17.00, 18.00 in 
19.05). 10.15 Mali oglasi (še ob 
10.45, 17.15 in 17.45). 11.00 Mo-
dne čvekarije z Barbaro Cenčič 
Krajnc. 11.30 POROČILA. 12.00. 
Sredi dneva. 12.15 Komentar te-
dna. 13.10 ŠPORT. 13.45 Aktualno 
v Podravju. 14.15 Melodija dneva. 
14.40 Povejte svoje mnenje. 17.30 
POROČILA. 18.00 Vroča linija Ra-

dia Ptuj. 19.10 Z glasbo v četrtkov 
večer: Te domače viže (ponovitev) 
19.50 Z naših odrov (Davorin Ju-
kič). 20.00 ORFEJČEK. 24.00 Sku-
pni nočni program (Radio Ptuj).
PETEK, 22. marec:

5.00 JUTRANJI PROGRAM do 
9.00. 5.15. Na današnji dan. 
5.30 NOVICE (še ob 6.30, 7.30, 
8.30, 10.30, 11.30, 13.30, 14.30, 
15.30, 16.30, 19.00 in 22.00). 
6.45 Horoskop. 7.45 ROJSTNI 
DNEVI. 8.00 Odprti telefon. 9.15. 
Kmetijski nasvet. 9.40 Astročvek (s 
Tadejem Šinkom). 10.00 Obvestila 
(še 11.00, 13.00, 15.00, 17.00, 
18.00 in 19.05). 10.15 Mali ogla-
si (še ob 10.45, 17.15 in 17.45). 
11.05 Minute za rekreacijo. 12.00 
Sredi dneva: Napovednik kulturnih 
in drugih prireditev. 13.10 Šport. 
13.45 Aktualno v Podravju. 14.15 
Melodija tedna. 18.00 PREGLED 
TEDNA. 19.10 Z glasbo v petkov 
večer. 19.50 Z naših odrov (Davo-
rin Jukič)20.00 Z glasbo do srca 
(Marjan Nahberger). 24.00 SKUPNI 
NOČNI PROGRAM. (Radio Ptuj).

Rajžamo iz kraja v kraj, ta to-
rek med 18. in 19. uro. 

Sledili boste svoji resnici in ome-
njeno tudi vneto zagovarjali. 
Zdelo se bo, da se vam bo odprlo 
mnogo novih poti in s tem prilo-
žnosti. Zvezde omenjajo tudi sre-
čo in blagostanje. Ljudje vas bodo 
pomirili z določenim upanjem in 
harmonijo. Služba: paleta novo-
sti.

Duhovna znanja vam bodo po-
darila moč. Uvideli boste lepote 
življenja in doživeli razcvet. Pred-
vsem v čustvenem življenju bo čas 
namenjen harmoniji in povečani 
romantiki. Amorjeva puščica bo 
na delu za samske predstavnike. 
Ne boste smeli pozabiti na svoje 
srce in prisluhniti lastni intuiciji.

Korak za korakom boste bližje svo-
jim sanjam. Svojo pot boste usme-
rili v določene točke in tako dožive-
li kar nekaj uspehov na delovnem 
mestu. Sprehodi po gozdni poti in 
pogovor na sončni jasi vam bodo 
podarili krila. Finančno se bodo 
stvari obrnile v vašo korist. Ozna-
čevala vas bo magnetična energija.

Veliko svoje energije boste usmeri-
li v svoj dom in družino. Zvezde 
bodo na vaši strani. Vsekakor bo 
čas namenjen določeni prenovi 
in kolo usode se bo zavrtelo v vašo 
korist. Ugodno je, da sledite novi 
viziji na delovnem mestu. Od časa 
do časa so tudi spremembe pravi 
balzam.

V vaše življenje bodo prihajali 
ljudje, ki vas osrečijo. Družabne 
dejavnosti bodo tiste, ki vam pri-
našajo veselje in motivacijo. Na 
delovnem mestu boste uspeli skozi 
skupinsko delo. Paradni konj te-
dna bo prav gotovo komunikacija 
in izmenjava mnenj. V srčnem iz-
voljencu poiščite zaupnika.

Označevala vas bo romantična 
energija. Tako boste opazili ma-
lenkosti in našli tudi notranje 
veselje. Močno bodo v pozitivnem 
smislu izstopali služba in obve-
znosti. Zanimivo bo, da se fi nanč-
no ne boste smeli pritoževati in da 
si postavite neke omejitve.

TEHTNICA
(23. 9. – 23. 10.)

ŠKORPIJON
(24. 10. – 22. 11.)

STRELEC
(23. 11. – 21. 12.)

KOZOROG
(22. 12. – 20. 1.)

VODNAR
(21. 1. – 18. 2.)

RIBI
(19. 2. – 20. 3.)
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Pri kisih sta dve ocenjevalni 
komisiji, eno je vodil dr. An-
drej Plestenjak (članici sta bili 
Cvetka Pintar in Irena Kos), 
drugo pa dr. Janez Hribar 
(člana Miran Reberc in Tadeja 
Vodovnik Plevnik), ocenjeva-
li bistrost, barvo, vonj in okus, 
pomembna je tudi kislinska 
struktura, pri kompotih pa 
barvo, vonj, okus, čvrstost in 
videz. Do odprtja razstave, ki 
bo 16. maja in bo trajala do 19. 
maja, bodo strokovne komisi-
je ocenile skupaj 1154 izdel-
kov. Večina od devetih oce-
njevanj bo potekala na Ptuju, 
le sončnično, bučno in ostala 
olja, razen oljčnih, ter mesne 
izdelke bodo ocenili na Bio-
tehnični fakulteti v Ljubljani. 
Največja rast je letos opazna 
pri mlečnih in mesnih izdel-
kih. Devetnajstega marca bo 
na Ptuju potekalo ocenjevanje 
marmelad, džemov in kompo-
tov, 26. marca pa še žganja. 
V Ljubljani bodo 21. marca 
ocenili bučno, sončnično in 
ostala olja ter v dneh od 11. 
do 13. aprila mesne izdelke. 
Sedemnajstega aprila bodo na 
Ptuju ocenili sadjevce in del 
vin, ocenjevanje vin bodo na-
daljevali še 18. aprila, 8. in 9. 

maja bodo ocenjevali mlečne 
izdelke, nazadnje pa 14. maja 
izdelke iz žit, ki je že tradici-
onalno najmočnejša skupina 
dobrot vsakoletne razstave. 
Iz leta v leto se povečuje ka-
kovost izdelkov slovenskega 
podeželja, ki so označeni z 
blagovno znamko Dobrote 
slovenskih kmetij.

Osrednje mesto na 24. raz-
stavi bo imela gorenjska pokra-
jina, poznana po kakovostnih 
tradicionalnih krušnih izdel-
kih, pridelavi mesnih, mleč-
nih, sadnih in drugih dobrot 
ter s čudovitim razgibanim 

podeželskim prostorom. Kot 
je povedal predsednik organi-
zacijskega odbora 24. razstave 
Dobrote slovenskih kmetij, se 
bodo na letošnji razstavi pose-
bej predstavili KGZS – Zavod 
Kranj, Biotehniški center Na-
klo in Biotehniška šola Ptuj, ki 
že tradicionalno vsako leto so-
deluje pri organizaciji razsta-
ve. Sestavni del razstave bodo 
tudi letos strokovna srečanja 
in bogat kulturni program ter 
prodaja dobrot na dvorišču 
minoritskega samostana in na 
nekaterih trgih v mestu.

MG

Ptuj � 24. Dobrote slovenskih kmetij

Dobrote že s priznanji za kakovost
V prostorih Kmetijsko-gozdarskega zavoda Ptuj so v torek, 12. marca, izvedli že drugo 
ocenjevanje dobrot v okviru priprav na 24. državno razstavo Dobrote slovenskih kmetij. 
Ocenili so 25 vzorcev kisa in 64 vzorcev vloženih vrtnin. Na prvem ocenjevanju, ki je bilo 
8. marca, so ocenili suho sadje in sokove.

Foto: Črtomir Goznik

Prve dobrote – suho sadje in sokovi, vložene vrtnine in kisi – so 
že ocenjene.

Na tridnevnem sejmu, ki bo 
od petega do sedmega aprila, 
bodo svoje storitve in izdelke 
prikazali ponudniki pogreb-
nih storitev in izdelkov, ka-
mnoseki, cvetličarji, aranžerji, 
fotografi, svečarji, kulturniki 
ter druga panožna podjetja, in-
stitucije, organizacije in posa-
mezniki iz Slovenije in tujine. 
Med drugim bodo na ogled 
postavljena tudi pogrebna 
oprema in vozila, oprema za 
pokopališča in mrliške veži-
ce, stroji za pokopališka dela 
in vzdrževanje, pokopališka 
umetnost, pokop živali in hi-
šnih ljubljenčkov ...

„Zaradi svoje specifičnosti 
bo sejem Post viva namenjen 
predvsem strokovni in po-
slovni publiki, odprt pa bo 
tudi za ostale zainteresirane 
obiskovalce. Ti se bodo lahko 
na njem seznanili z različnimi 
oblikami posmrtnih obredov 
ter s sodobnimi storitvami in 
izdelki, ki jih ponuja trg za po-
grebno dejavnost in urejanje 
grobov. Našli bodo pomoč in 
informacije, ki jih potrebujejo 
ob izgubi svojcev ter opremo 
in izdelke, s katerimi bodo skr-
beli za njihova poslednja biva-
lišča,“ so med drugim sporoči-
li iz družbe Pomurski sejem.

Med zanimivejšimi dogod-

ki, ki bodo spremljali prvi to-

vrstni sejem, posvečen živim 

za mrtve, bodo gotovo tudi 

napovedana svetovanja; tako 

bo na sejmu na voljo brezplač-

no pravno svetovanje s podro-

čja dednega prava, svetovali 

in pomagali bodo tudi pred-

stavniki slovenskega društva 

Hospic, predstavljen pa bo še 

program socialne gerontolo-

gije, ki ga izvaja Evropski cen-

ter Maribor.

Sicer pa bodo na sejmu še 

številne okrogle mize z zani-

mivimi temami, kot npr.: Kaj 

sporočajo obsmrtne in zunaj-

telesne izkušnje, Delo mrli-

škega oglednika ob naravni 

in nasilni smrti, Slovo pred 

upepelitvijo, Vloga pogrebne 

dejavnost in pokopališč v pre-

teklosti, danes, jutri ipd.

Na ogled bo tudi razstava 

fotografij najlepših slovenskih 

pokopališč, prav tako pa bo 

mogoče izvedeti več o alterna-

tivnih oblikah pokopov.
SiM

Gornja Radgona � Novost med sejmi

Pogrebne in pokopališe dejavnosti
Vodstvo družbe Pomurskega sejma se je odločilo za organizacijo nekoliko neverjetne-
ga, a vendar zanimivega sejma: prvič bodo namreč na sejmu, ki so ga poimenovali Post 
viva, predstavili pokopališko – pogrebno in spremljajoče dejavnosti.

Foto: SM

Inovativni organizatorji prvega sejma pogrebnih in pokopaliških 
dejavnosti v Gornji Radgoni obljubljajo zanimiv program in pester 
nabor razstavljavcev (fotografija je simbolična).

Govedoreja je v Sloveniji 
najpomembnejša panoga ži-
vinoreje, večinoma pa temelji 
prav na lisasti pasmi, ki obse-
ga 37-odstotni delež. Črno-be-
la pasma, najbolj razširjena na 
Gorenjskem, ji sledi z dobrimi 
16 odstotki, rjava pasma pa z 
devetimi.

Lisasta pasma je najbolj raz-
širjena prav na severovzho-
dnem delu države, namenje-
na pa je tako prireji mesa kot 
tudi mleka. „Prav to sta dve 
bistveni lastnosti in predno-
sti te pasme; se pravi visoka 
proizvodnja mleka in hkrati 
velika sposobnost za prirejo 
mesa. Krave lisaste pasme so 
ob dobrem menedžmentu 
sposobne proizvajati zelo ve-
like količine mleka, po drugi 
strani pa so primerne tudi 
za rejo krav dojilj, ker njiho-
vi potomci dosegajo odlične 
rezultate prirastka,“ je pouda-
ril Jože Smolinger, strokovni 
vodja za lisasto pasmo v službi 
za živinorejo pri KGZ Ptuj in 
izpostavil še druge prednosti 
lisaste pasme: „Gre za pasmo, 
ki je najbolj razširjena v drža-
vi, tudi v kontroli proizvodno-
sti mleka, je zelo primerna za 
naše pogoje reje, tako za inten-
zivno rejo v modernih hlevih 

kot tudi za rejo krav dojilj na 

paši. Prednosti pasme so zra-

ven omenjene kombinirane 

prireje tudi zdravje vimena, 

odlična molznost, nižje števi-

lo somatskih celic in odlične 

vsebnosti maščob in beljako-

vin v mleku. Hkrati pa imajo 

te živali ob dobri oskrbi velik 

potencial za dolgo življenjsko 

proizvodnjo.“

Smolinger pa je opozoril 

tudi na nekaj težav oziroma 

bolj na neizkoriščene po-

tenciale te pasme: „Pasma 

prinaša odlične sposobnosti 

za prirejo mesa, vendar ugo-

tavljamo, da te možnosti pri 

nas niso popolnoma izkori-

ščene. V vseh razvitih gove-

dorejskih državah pa je viden 

še trend slabšanja plodnosti. 

Povečanje mlečnosti namreč 

negativno vpliva na rezultate 

plodnosti. V Sloveniji je, če 

pogledamo parameter med 

telitvama, pri lisasti pasmi ta 

doba dolga 408 dni, je boljša 

kot pri drugih pasmah, a s tem 

ne moremo biti zadovoljni. Ti-

sta zaželena doba med telitva-

ma, gledano v ekonomskem 

smislu, je med 360 do 380 

dni. Sicer s prvo osemenitvijo 

uspemo obrejiti približno po-

lovico plemenic, vse ostale pa 

z naslednjimi pripusti. Razlo-

gi za težave pri osemenitvah 

so večplastni; od tega, da so 

morda živali slabše oskrbo-

vane do raznih bolezni. Zelo 

velika težava, kot opažamo, je 

tudi v tem, da rejci ne opazijo 

ponovnih pojatev pri kravah 

in na račun tega je potem ta 

interval predolg.“ Smolinger 

ob tem dodaja, da je za dobro 

prirejo zelo pomembna pre-

hrana krav, zlasti v obdobju, 

ko imajo živali največjo proi-

zvodnjo, izravnava obroka in 

izravnava mineralno-vitamin-

skih dodatkov v obrokih. Nič 

manj pomembno ni udobje 

živali, torej dovolj veliki in 

svetli hlevi. Sicer pa je pasma 

po Smolingerjevih besedah 

primerna tako za rejo v hle-

vu kot za pašo, ki zadnje čase 

spet postaja vse bolj aktualna.

„Drugi potencial lisaste pa-
sme, poleg prireje mesa, pa 
je mlečnost. Ta bi se lahko še 
povišala, prav tako se lahko 
poviša še dolgoživost, kjer 
sploh zelo zaostajamo. Pri 
nas je življenjska proizvodnja 
pri lisasti pasmi nekoliko pod 
20.000 kilogramov mleka, 
ekonomski cilj pa je 30.000 
kilogramov mleka. To posle-
dično pomeni več proizvo-
dnje telet po eni kravi, pa tudi 
možnost vzreje plemenskih 
telic in s tem boljši ekonom-
ski položaj naših kmetij.“

Govedoreja kot kmetijska 
panoga v Sloveniji je zaenkrat 
še dokaj stabilna, čeprav se 
ni mogla izogniti splošnim 
trendom razvoja kmetijstva: 
„To pa pomeni opuščanje ozi-
roma zmanjševanje čred na 
majhnih kmetijah, ki počasi 
ugašajo, in povečevanje čred 
na velikih kmetijah. So pa kar 
velike razlike glede zastopa-
nosti lisaste pasme med po-
sameznimi območji. Najšte-
vilčnejše je pasma zastopana 
prav na Štajerskem oziroma v 
Podravju, sicer je zelo močno 
zastopana tudi v Prekmurju, 
kjer pa je viden precejšen 
trend upadanja čred nasploh. 
V drugih območjih je lisaste 
pasme manj, na gorenjskem 
pa bolj prevladuje črno-bela 
pasma,“ je še povedal Smolin-
ger in dodal: „Najbolj inten-
zivna panoga v kmetijstvu je 
prireja mleka, kjer pa se raz-
mere lahko hitro spreminjajo. 
Prednost rejcev lisaste pasme 
v primeru krize v mlekarstvu 
je tako v tem, da poleg mleka 
daje tudi meso.“

SiM

Podravje � S strokovnega posveta rejcev lisaste pasme

Neizkoriščeni potenciali lisaste pasme
Zveza društev rejcev govedi lisaste pasme je prejšnji teden organizirala strokovni posvet z naslovom Dan slovenske lisaste pasme. Na 
posvetu, ki je bil namenjen tako rejcem kot strokovnim službam, so govorili o rezultatih plodnosti, ocenjevanju kakovosti mesa, vplivu 
prehrane na molznost, pa tudi o praktičnih težavah pri reji.

Foto: SM

Strokovni vodja za lisasto pasmo govedi pri KGZ Ptuj Jože Smo-
linger pravi, da je lisasta pasma najprimernejša za naše razmere 
reje: „Prednost te pasme je v tem, da daje ob dobri oskrbi visoko 
proizvodnjo mleka in hkrati mesa, vendar bi morala ta dva poten-
ciala pasme rejci še bolje izkoristiti.“ 

Foto: SM

Govedoreja je v Sloveniji najpomembnejša panoga živinoreje, ve-
činoma pa temelji prav na lisasti pasmi, ki obsega 37-odstotni 
delež. Črno-bela pasma, najbolj razširjena na Gorenjskem, ji sledi 
z dobrimi 16 odstotki, rjava pasma pa z devetimi.
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Sobota ob 21:00, nedelja ob 10:00 Alpski 
večer, druženje muzikantov alpskih dežel, na-
stopajo: Ansambel Alpski kvintet; Ansambel 
Franca Miheliča; Ansambel Miha Klinca; Ansambel Robija Zupana; 
Ansambel Rosa; Igor in Zlati zvoki; Čuki; Pred male ekrane vas vabi 
Televizija Ptuj, Videoprodukcija

POLAGANJE TLAKOVCA – iz-
kopi, priprava terena, prevozi 
gramoza, prevozi in razkladanje 
z dvigalom, izvedba kanaliza-
cijskih priključkov. Janez Ploj, 
s. p., Dornava 79 a, Dornava. 
Tel.: 02 755 27 40, GSM: 041 
612 929.

Petek, 15. marec
18:00 Polenšak, gasilsko-kulturni dom: redna letna skupščina Domoljubne-

ga slovenjegoriškega društva General Maister
18:00 Ptuj, dvorana Doma krajanov Budina-Brstje: Zdravo življenje, preda-

vanje Olge Popov, Vrednote, skriti zaklad v družini
18:00 Skorba, Dom krajanov: tradicionalna prireditev Športnik leta občine 

Hajdina 2012
19:00 Cirkulane, gostišče Krona: redni letni OZ Društva za oživitev gradu 

Borl
19:00 Draženci, Dom vaščanov: občni zbor KD Draženci
19:00 Gerečja vas, gasilski dom: občni zbor ŠD Gerečja vas
19:00 Hajdina, dvorana DU: predstava KPD Staneta Petroviča Hajdina – 

Tripče de Utolče
19:00 Lenart, Dom kulture: predavanje Kaj storiti, ko pozablja in več ne 

zmore in ne zna, dr. Milica Gregorič Kramberger, nevrologinja UKC 
Ljubljana, o demenci

19:00 Maribor, Narodni dom: Pomoči in izcelitve po duhovni poti, zdravni-
ki, psihologi in zdravilci informirajo

19:00 Maribor, Narodni dom: predavanje Pomoči in izcelitve po duhovni 
poti, medicinsko dokazljivo, dr. E. Doggendorf in dr. M. Kolanowitsch 
iz Avstrije

19:00 Ptuj, CID: odprtje razstave del fotografskega natečaja Prebudi mistič-
no v sebi, prenos etnografske tradicije na mlade

19:00 Slovenska Bistrica, viteška dvorana gradu: 2. pomladni abonmajski 
koncert, Klapa Kampanel

19:00 Središče ob Dravi, gasilski dom: skupščina gasilske zveze Središče ob 
Dravi

19:30 Ptuj, Metno gledališče: odprtje razstave KUD Jaga baba Ptuj, Sre-
dnjeveški stavbar, za izven

19:30 Ptuj, slavnostna dvorana gradu: koncert, Virtuozni klavir Irene Vene-
ziano

Sobota 16. marec
10:30 Slovenska Bistrica, DPD Svoboda: lutkovna predstava Majhen, pa 

kaj!, za izven in abonma
15:00 Draženci, Dom vaščanov: občni zbor Društva upokojencev
15:00 Studenice, ob Toplem potoku: Gregorjevanje
16:00 Ptuj, Fitnes center Zdravo: dan odprtih vrat
17:00 Kidričevo, restavracija Pan: 6. glasbena humanitarna prireditev 

Veselo na Jožefovo, za mamograf ptujske bolnišnice
18:00 Hajdoše, gasilski dom: prireditev ob dnevu žena in materinskem 

dnevu, gost Saša Županek, KD Valentina Žumra Hajdoše in VO 
Hajdoše

18:00 Ptuj, DomKULTure, Muzikafe: odprtje razstave fotografi j Sandre 
Požun, Na moji poti drevo, glasba Žiga Golob in DJ Puppa Robbie

18:00 Zg. Ložnica, večnamenski prostor: 5. etnološki večer, Pleničke je 
prala pri mrzlem studenc, TD Zg. Ložnica

18:30 Ptuj, prostori krščanske adventistične cerkve, Belšakova 71: fi lmski 
večer za pare, Preverjeno v ognju

19:00 Hajdina, dvorana DU: predstava KPD Staneta Petroviča Hajdina – 
Tripče de Utolče

19:00 Mala Nedelja, kulturna dvorana: predstava KUD Vitomarci, Šah mat-
gotova si

19:00 Obrež, Dom kulture: Folklorni večer z gosti iz Hrvaške, Bosne in 
Italije

19:00 Studenice, Dom kulture: komedija Gosposka kmetija
19:00 Velika Nedelja, kulturna dvorana: mladinska predstava učencev 9. 

a- in 9. b-razreda, Dnevnik str. 69
19:30 Ptuj, Mestno gledališče: predstava Liferanti, Gledališča Glej, SNG 

Nova Gorica, KD TNK in VŠU Nova Gorica, za izven

Nedelja, 17. marec
10:00 Ptuj, grad: muzejski vikend za starše in otroke, izdelava piščančkov iz 

volne
11:00 Sveti Trije kralji v Slovenskih goricah: 8. rez Čolnikove trte, Turistično-

vinogradniško društvo Benedikt
15:00 Lovrenc na dr. Polju, dvorana: Dobrote podeželja
15:00 Zg. Velka, dvorana: predstava KUD Vitomarci, Šah mat-gotova si
16:00 Kidričevo, pri cerkvi Sv. Družine: križev pot in maša za žrtve taborišč 

in med- ter povojnega nasilja
18:00 Maribor, dvorana Tabor: dobrodelni koncert Za prvi korak, za 

pomoč otrokom z gibalnimi težavami
19:00 Hajdina, dvorana DU: predstava KPD Staneta Petroviča Hajdina – 

Tripče de Utolče

Ponedeljek, 18. marec
9:00 Slovenska Bistrica, Slomškov kulturni dom: 16. gledališki dnevi, 

območno srečanje otroških gledaliških skupi
16:30 Ptuj, Gimnazija: začetni gobarski tečaj, Slavko Šerod, Gobarsko 

društvo Ptuj, do 19:30

Torek, 19. marec
9:00 Slovenska Bistrica, Slomškov kulturni dom: 16. gledališki dnevi, 

območno srečanje otroških gledaliških skupin
16:30 Ptuj, Gimnazija: začetni gobarski tečaj, Slavko Šerod, Gobarsko 

društvo Ptuj, do 19:30
17:00 Ormož, galerija Grajske pristave: odprtje razstave slik Zlatice Becci
18:30 Ptuj, prostori krščanske adventistične cerkve, Belšakova 71: fi lmski 

večer za pare, Preverjeno v ognju

Mestni kino Ptuj
Petek, 15., sobota., 16., in nedelja, 17. marec: 16:00 Brez nadzora staršev; 

18:00 Zadnji obhod; 20:00 Nemogoče

Prireditvenik 

IZPOSOJA IN IZDELAVA bir-
manskih, obhajilnih, poročnih 
ter svečanih oblek ... Šiviljstvo 
Ne-ja, Senešci 2a. Velika Ne-
delja. Gsm: 031 258 704 www.
brunaricenadstreski.com

Mali oglasi
STORITVE

PVC OKNA in VRATA, FASADE ter iz-
vedba predelnih sten, spuščenih stro-
pov in izdelava mansardnih stanovanj 
– ugodno. Sandi Cvetko, s. p., Lešni-
ca 52, Ormož, telefon 041 250 933.

IZVAJAMO adaptacije, inštalacije, vse 
vrste zaključnih gradbenih storitev v 
poslovnih in stanovanjskih objektih. 
Voh, d. o. o., Muretinci 65 a, 2272 
Gorišnica, telefon 041 457 037.

KAM NA PTUJU na kakovostno 
masažo, ko imate bolečine ali se 
želite znebiti stresa ?V Milumed, 
d. o. o., Langusova ulica 8. Tel. 
02 745 01 43, www.milumed.si.

FASADE – IZOLACIJSKE iz stiro-
pora – volne. V prednaročilu po-
pusti. Barvanje fasad, zaključni 
ometi, pomoč pri subvencijah, 
vsa notranja slikopleskarska 
dela. Jože Voglar, s. p., Zabovci 
98, telefon 041 226 204.

GOTOVINSKA POSOJILA NA 
POLOŽNICE, posojila za zapo-
slene in upokojence, izplačilo 
gotovine takoj, tudi za osebe 
z nižjimi dohodki. Info-kredit, 
d. o. o., Mlinska ulica 28, 2000 
Maribor, telefon 051 70 10 20 
ali 02 25 27 363.

UGODNO: vse iz inoxa, ogra-
je – deli, okovja za kabine, 
cevi, vijaki, dimniki, litoželezni 
kamini, gorilniki na pelete. Ra-
mainoks, d. o. o., Kopališka 3, 
Kidričevo, tel. 02 780 99 26, 
www.ramainox.si.

ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, tudi embalažno – to-
pol, jelšo, brezo, lipo ... Opravi 
pa tudi sečnjo in spravilo lesa. 
Nudi žagan les, letve, morale, 
obloge in drva za kurjavo. Tel. 
041 403 713.

PRODAM odojke, težke od 30 do 40 
kg. Tel. 040 764 020.

KUPIMO jalove krave in telice, plačilo 
takoj. Tel. 040 727 779.

ZAMENJAM vino za drva. Tel. 782 
86 41.

PRODAMO tri prašiče 130 kg ter dva 
60 kg. Tel. 764 51 81.

PRODAM tri svinje domače reje, tež-
ke od 120 do 130 kg. Tel. 041 789 
914.

MENJAM bikca simentalca, 220 kg, 
za silažne bale. Gsm 041 848 359.

PRODAM dva bikca in teličko, črno-
belo, ter telico simentalko, staro 17 
mesecev. Gsm 041 599 567.

NEPREMIČNINE

PRODAM hišo v Kicarju. Informacije 
na tel. 004971 52 358 758.

PRODAM enosobno stanovanje, 45 
m2, ali menjam za hišo ali vikend v 
okolici Vidma. Tel. 031 669 145.

PRODAM vinograd v Velikem Vrhu 
86, v velikosti 34 arov, žični nasad. 
Tel. 761 15 91.

PRODAM več apartmanov v velikosti 
od 40 do 65 m2, otok Murter – Ti-
sno, 30 metrov od morja. Cena cca. 
2.500 €/m2. Telefon 00385 98 33 
61 40.

PRODAM apartman, otok Murter – Ti-
sno, 60,5 m2. Cena 2000 €/m2. Tele-
fon 0038641 604 301.

SM nepremičnine, Milena Jančič s.p.
Trstenjakova ulica 7, 2250 Ptuj,

 M: 031 310 803

Pozidljive parcele na

Ptuju, Dedinje, 1680 m2, rahel na-
gib, prečudoviti pogled na mesto, 
PC 126.000 €.
Grajeni, 792 m2, blizu OŠ, pov-
sem ravna, PC 33.264  €.
Gorišnici, 753 m2, povsem ravna, 
PC 25.602 €.
V zvezi s prodajo Vaše nepremični-
ne nas lahko pokličete na 031 310 
803 in se dogovorite za termin.

DELO

IŠČEM delo kot pomoč v gospodinj-
stvu, pomoč starejšim osebam, var-
stvo otrok ... Kontakt 051 319 574.

RAZNO

KUPIM starine: pohištvo, slike, boge-
ce, ure, steklo, lonce, razglednice in 
drobnarije. Plačam takoj. Telefon 041 
897 675.

PROSIM dobre ljudi, če mi kdo po-
dari starejšo rabljeno harmoniko (di-
atonično ali klavirsko). Tel. 051 236 
302.

UGODNO prodam fantovsko obleko 
za obhajilo (rabljeno 2 uri) in eno za 
birmo. Tel. 031 575 720.

POPRAVEK
RAZPISA ZA RAVNATELJA/RAVNATELJICO 
OŠ OLGE MEGLIČ
Svet zavoda Osnovne šole Olge Meglič, Prešernova 31, 2250 PTUJ v 
Štajerskem tedniku številka 20, dne 12. marca 2013 razpisuje delovno 
mesto RAVNATELJA/RAVNATELJICE.
Izbrani kandidat/kandidatka bo imenovan/a za dobo 5 let.

PRAVILNO JE:
 * razpisuje PROSTO delovno mesto RAVNATELJA/RAVNATELJICE
 * Izbrani kandidat/kandidatka bo imenovan/a za dobo 5 let.
Delovno razmerje z njim/njo se sklene za določen čas (za čas 
trajanja mandata).

Osnovna šola Podlehnik, Podlehnik 7a, 2286 Podlehnik, na podla-
gi 20. člena Zakona o vrtcih (Uradni list RS, št. 12/96) in Zakona o 
spremembah in dopolnitvah zakona o vrtcih (Uradni list RS, št. 36/10)

objavlja

JAVNI RAZPIS
novincev v vrtec Podlehnik pri OŠ Podlehnik

za šolsko leto 2013/2014
Starše predšolskih otrok obveščamo, da bo javni vpis novincev za novo 
šolsko leto 2013/2014 potekal od 18. 3. 2013 do 30. 4. 2013 od 
8. do 15. ure v pisarni šolske svetovalne službe ali tajništvu Osnovne 
šole Podlehnik.
Vloge za sprejem otroka v vrtec lahko dobite na spletni strani šole ali 
na sedežu šole Podlehnik. Vlogo za sprejem otroka lahko oddate po 
pošti, v šolski svetovalni službi ali v tajništvu šole.
Z VESELJEM VAS PRIČAKU JEMO!

UPRAVA VRTCA PODLEHNIK

KMETIJSTVO

KUPIM traktor IMT, Zetor, Ursus ali 
podobno in vso kmetijsko mehaniza-
cijo. Telefon 041 923 197.

PRODAM bukova drva, razcepljena, 
dolžine 1 meter, 50, 33 in 25 cm, in 
visoko kakovostne pelete, brezplačna 
dostava, ugodna cena. Tel. 051 667 
170.

PRODAM rjave jarkice v začetku ne-
snosti, opravljena vsa cepljenja. Bau-
man, Župečja vas, tel. 790 03 51 ali 
031 346 153.

UGODNO prodam bukova drva, de-
belo cepana, rezana in v hlodih z do-
stavo. Podam tudi pelete in brikete. 
Gsm 051 632 814.

NESNICE, rjave, grahaste, črne, pred 
nesnostjo. Vzreja nesnic Tibaot, Ba-
binci 49, Ljutomer. Tel. 02 582 14 
01.

PRODAM drva v hlodih, kamionska 
dostava. Tel. 041 767 760.

PRODAMO jabolka za ozimnico, mo-
žna dostava, Sadjarstvo Ber, Kočice 
38, Žetale. Tel. 769 26 91.

KUPIM tračni obračalnik SIP 220, paj-
ek na štiri vretena, in kosilnico BCS z 
malimi kolesi. Tel. 041 392 007.

PRODAM 20 kubičnih metrov konj-
skega gnoja. Tel. 031 623 079.

PRODAM trosilec mineralni gnojil z 
nihalno cevjo. Tel. 031 207 156.

� � 
� � � 

V torek je bila v hotelu Mitra 
na Ptuju tiskovna konferenca, 
na kateri so predstavili aktivno-
sti pri pripravi tradicionalne, 
letos že 12. regate Ptujčanke. 
Ta bo letos v Biogradu na moru 
potekala od četrtka do nede-
lje, od 11. do 14. aprila. Orga-
nizatorji so štirje: Yacht club Bi-
ograd n/m, BD Ranca Ptuj, JŠD 
Felnar Ptuj in Euronautic yacht 
club. Tekmovanje (5 plovov) s 
prijetnim druženjem bo v bliži-
ni Biograda in otoka Žut (tam 
sta predvideni dve nočitvi).

Liljana Rogina, predsedni-
ca organizacijskega odbora, je 
pojasnila, da so se poskušali 
prilagoditi težjim gospodar-
skim razmeram, zato so znižali 
prijavnino, obenem pa udele-
žencem ponudili še nekaj do-

datnih ugodnosti (topel obrok
vsak dan …). Predsednik rega-
tnega odbora Emil Mesarič je 
pojasnil novosti v tekmovalnem
delu: »Tekmovanje bo letos po-
tekalo samo v enem razredu, po 
sistemu Open. To pomeni, da
lahko sodelujejo jadrnice, dol-
žine od 9,5 do 12 metrov, vsaka 
bo glede na dolžino imela ko-
rekcijski faktor, s katerim bodo
izračunavali vrstni red po vsaki 
regati. Tekmovalci se lahko ude-
ležijo regate tudi s svojo jadrni-
co, s čimer želimo udeležencem 
zmanjšati stroške.«

Doslej so že prejeli 15 prijav,
osem ekip se še odloča. Zadnji 
rok za prijavo je začetek aprila, 
medse pa posebej vabijo ženske
ekipe (dve sta že prijavljeni).

JM

Jadranja � 12. Ptujčanka

Letos v drugem terminu in 
po spremenjenih pravilih

Foto: Črtomir Goznik

Emil Mesarič (prvi z leve) in Liljana Rogina (prva z desne) sta pred-
stavila podrobnosti letošnje regate Ptujčanke.
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V SLOVO
Poslovili smo se od drage mame, babice 
in tašče

Marije Aleksandre 
Strojnik
IZ PTUJA

Od nje smo se poslovili dne 12. marca 2013 v ožjem dru-
žinskem krogu.

Žalujoči: sin in hčerka z družinama
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Smrt se izlila je v bledo obličje,
pogled je zaplaval v neznani pokoj,
ni več trpljenja, ne bolečine,
življenje je trudno končalo svoj boj.
  (S. Gregorčič)

ZAHVALA
ob boleči izgubi naše drage žene, 
mame, babice, prababice in tašče

Jožefe Pukšič
IZ LOČKEGA VRHA 65
Iz srca se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
znancem, vsem, ki ste z nami delili bolečino, izrekali tola-
žilne besede, darovali cvetje, sveče, za svete maše, za vežico 
ter jo pospremili na njeni zadnji poti. Posebna zahvala 
negovalkam CS Ptuj – pomoč na domu, ki ste s svojim 
delom lajšale njene dneve bolezni in trpljenja. Hvala tudi 
patronažni službi Ptuj ter dr. Schaubachu iz Trnovske vasi. 
Hvala sodelavcem Perutnine Ptuj – PC kmetijstvo, sodelav-
cem oddelka intenzivne nege Splošne bolnišnice Ptuj ter 
sodelavcem Občinske uprave Trnovska vas.
Hvala g. župniku Jožefu Škofi ču za mašo zadušnico in 
opravljen cerkveni obred, molivki, pevcem kvinteta Zarja, 
gospe govornici za besede slovesa, godbeniku za odigrano 
melodijo ter pogrebnemu podjetju Almaja – Jančič za opra-
vljene storitve.
Iskrena hvala vsem.

Žalujoči: vsi njeni najdražji

Še vidimo tvoj obraz in slišimo tvoj glas,
še korak tvoj nam je znan, ko sprašu-
jemo se zaman … Zakaj te več ni?
Le solza po licu nam polzi.
Le ljubeč spomin nate še živi –
tega razdalja nam ne rani.

ZAHVALA
V 79. letu nas je po kratki in hudi 
bolezni zapustila draga žena, mama, 
tašča, babica in prababica

Štefanija Žmauc
IZ GRLINCEV 22
26. 12. 1934–27. 2. 2013
Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
prijateljem in znancem za izrečeno sožalje in tople stiske rok, 
besede tolažbe, za podarjeno cvetje, sveče in darovane svete 
maše. Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.
Hvala gospodu župniku Antonu Frasu za lepo opravljen 
pogrebni obred in mašo zadušnico, pogrebni službi Mir iz 
Vidma, govornikoma Francu Čehu in Mariji Filipič za poslo-
vilne besede, gospodu Janku za opravljeno molitev, zasta-
vonošema Občine Juršinci in Društva upokojencev Juršinci 
ter cerkvenim pevcem. Posebna zahvala celotnemu kolektivu 
Ivana Slačka iz Dragoviča, Mestni občini Ptuj, podjetju ČIS-
TEAM Ptuj in podjetju Mercator.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči tvoji najdražji

Hotel si uloviti ptico, pa je odletela, hotel si odtrgati cvet, pa je ovenel.
Hotel si nam nekaj reči, pa si tiho odšel.
Ni res, ne more biti res, da več ne boš doživljal jutra in večera.
Bil si naš vzor, naša moč, naša ljubezen, skupaj s tabo smo se življenja veselili.
Dober, plemenit človek, ki je z nami živel, nam ne more biti odvzet,
kajti v našem srcu si zapustil svetlo sled svoje dobrote in plemenitosti.

ZAHVALA
ob neizmerno boleči izgubi dragega moža, očeta, sina, brata, botra, svaka 
in sorodnika

Martina Meznariča
IZ MARKOVCEV 67 C
31. 10. 1964–17. 2. 2013
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, znancem in prijateljem, ki ste ga v tako 
velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti, darovali cvetje, sveče, za svete maše, nam pa 
pisno ali ustno izrekli najgloblje sožalne besede in nas tolažili. Posebna zahvala sodelavcem Pal-
fi nger, d.  o.  o., Maribor, Klima Ptuj, Davčnemu uradu Ptuj, kolektivu OŠ Majšperk, ribiškim 
prijateljem iz ŠRD Markovci, ŠRD Krap, ŠRD Gorišnica, ribiški sekciji Borovci, Ligi Špad, Mar-
tinovim sošolcem iz osnovne šole, Občini Markovci, OO N.Si Markovci, Saševim prijateljem. 
Zahvala tudi govornikoma za ganljive besede slovesa, ge. Ivanki za opravljeno molitev, zastavo-
noši, godbeniku za odigrano Tišino, pevcem za odpete žalostinke, g. župniku za opravljen obred 
ter pogrebnemu podjetju Mir.Hvala vsem in vsakemu posebej, ki ste nam stali ob strani.

Žalujoči: žena Dragica, sin Saško, mama, sestra Mira z družino ter ostali sorodniki

Ni te več na pragu, ni te več v hiši,
nihče več tvoj glas ne sliši,
da zaman te čakamo, ne moremo dojeti,
a spomini nate dajejo nam moč,
da brez tebe učimo se živeti.
Zdaj bivaš vrh višave jasne,
kjer ni mraku, kjer ni noči,
tam sonce sreče ti ne ugasne,
resnice sonce ne stemni.
  (S. Gregorčič)

SPOMIN
13. marca mineva leto žalosti, odkar nas je za zmeraj zapu-
stil naš dragi mož, ati, sin, brat, svak, stric in boter

Albin Marin ml.
IZ POLENCEV 31 A
*17. 12. 1963   † 13. 3. 2012

Hvala vsem, ki z lepo mislijo, svečko ali cvetom počastite 
spomin nanj.

Tvoji najdražji

Niti zbogom nisi rekel, niti roke nam podal,
a v naši srcih za vedno boš ostal ... 

ZAHVALA
Ob boleči in mnogo prerani izgubi 
moža, očeta, dedka, zeta in tasta

Milana Malnarja
IZ NOVE VASI PRI MARKOVCIH 28
20. 1. 1955–2. 3. 2013
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prija-
teljem in znancem, ki ste ga v tako velikem številu pospre-
mili na njegovi zadnji poti, darovali cvetje, sveče in za sv. 
maše ter nam pisno in ustno izrazili sožalje.
Hvala gospodu župniku Janezu Maučcu za opravljen obred 
in sv. mašo ter cerkvenemu zboru za odpete žalostinke.
Hvala govorniku g. Francu Panikvarju in govornici ge. 
Mariji Prelog za ganljive besede slovesa ter pogrebnemu 
zavodu Mir. 
Hvala osebju Splošne bolnišnice Ptuj, posebej dr. Perdiju. 
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: žena Silva, sin Robert z Almo, Marcelom in Vanesso, 
hčerka Viktorija z Matjažem in Valentinom ter tašča Neža

Niti zbogom nisi rekel,
niti roke nam podal.
A v naših srcih
za vedno boš ostal.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega brata, strica, 
botra in atija

Janeza Milošiča
IZ MALE VARNICE 20

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji 
poti, darovali sveče, cvetje, za svete maše ter nam izrazili 
sožalje.
Posebej se zahvaljujemo podjetju Veolia. Hvala duhovniku 
za opravljen obred, pevcem za odpete žalostinke ter godbe-
niku za odigrano Tišino.
Hvala zastavonošem, govorniku in ZŠAM Ptuj ter pogreb-
nemu podjetju Mir.

Žalujoči: bratje, sestri in hčerka

Dom je prazen in otožen,
ker te več med nami ni.
Solza, žalost, bolečina te zbudila ni.
Ostala je večna praznina,
ki močno boli.

ZAHVALA
V 58. letu starosti nas je zapustil

Branislav Cafuta
IZ STRAJNE 4 A
Ob boleči in nenadni izgubi našega atija, moža, tasta, sina 
in brata se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sose-
dom, sodelavcem iz podjetja Revital - Talum Kidričevo in 
znancem za izrečena sožalja in besede tolažbe, za podar-
jeno cvetje, sveče in darovane svete maše.
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. 
Posebna zahvala župniku Tinetu Gašpariču od sv. Trojice 
za lepo sveto mašo in pogrebni obred ter pevcem za odpete 
žalostinke, ge. Zdenki Golub za lepe besede slovesa in pod-
jetju Mir za pogrebne storitve.

Žalujoči: žena Alojzija, sin Dejan, hči Lidija 
z Rupertom ter mama in brat

Solza, žalost, bolečina
te zbudila ni,
a ostala je tišina,
ki močno boli.
 (T. Pavček)

SPOMIN
15. marca mineva leto žalosti, odkar 
nas je za vedno zapustil naš dragi

Anton Hrženjak
IZ DRENOVCA 2, ZAVRČ

Kogar imaš rad, nikoli ne umre, le daleč je …

Njegovi najdražji

Sleherni čas si zraven nas.
Povsod, kjer smo mi, si tudi ti.
Opazuješ nas nemo, z veliko topline.
Misel na tebe nikoli ne mine in nihče 
    je ne more vzeti.
In to, kar je neskončno dragoceno,
Nikoli in nikdar ne more umreti.

Tiha bolečina spremlja spomin na 17. 
marec 2012, ko je za vedno prenehalo 
biti plemenito srce naše najdražje žene, mame in babice

Barbare Mesarič
IZ STAROŠINC 27

Hvala vsem, ki z lepo mislijo ohranjate spomin nanjo, 
postojite ob njenem grobu in ji prižgete svečko.

Njeni najdražji

Vse na svetu mine,
vse se spremeni,
le spomin na tebe
ostaja in živi.

SPOMIN

Minilo je leto dni, odkar nas je za vedno zapustila naša 
draga mama, oma in tašča

Ivana Koren
IZ VELIKE VARNICE 88

Hvala vsem, ki prinašate rože, sveče ter z lepo mislijo 
postojite ob njenem grobu.

Vsi njeni

Takrat, ko se bodo lastovke vrnile,
bom jaz že dolgo, dolgo spal,

nekje bom sanjal, daleč, daleč vstran.

SPOMIN

Z RIBIŠKE POTI 13
Hvala za lepo misel, prižgano svečko ali podarjen cvet.

Hčerka oziroma sestra Marija z družino

Elizabeta Merc
6. 1. 2012

Anton Merc
10. 3. 2012



Danes bo delno jasno z obča-
sno povečano oblačnostjo, spr-
va tudi pretežno oblačno. Pihal 
bo severni veter, a bo počasi 
slabel. Burja na Primorskem 
bo popoldne večinoma poneha-
la. Najnižje jutranje temperatu-
re bodo od -5 do 0, v alpskih 
dolinah do okoli -10, v krajih z 
burjo in severnim vetrom okoli 
2, najvišje dnevne od 1 do 6, na 
Primorskem do 8 stopinj C.

Obeti
V soboto bo pretežno jasno 

in zjutraj mrzlo. Popoldne se 
bo na Primorskem nekoliko 
pooblačilo. V nedeljo se bo od 
zahoda postopno pooblačilo. 
Zapihal bo jugozahodnik. Po-
poldne bo v zahodnih krajih ob-
časno rahlo deževalo. Nekoliko 
topleje bo.

V ovinku s ceste v smrt
9. marca ob 14.30 uri je na re-

gionalni cesti zunaj Grlincev, na 
območju UE Ptuj, zgodila prometna 
nesreča, v kateri je bil udeležen 
42-letni državljan Slovenije kot 
voznik osebnega avtomobila. Voz-
nik je vozil iz smeri Juršincev proti 
Zagorcem. Ko je z vozilom pripeljal 
do dela, kjer cesta poteka v ostrem 
desnem nepreglednem ovinku, hi-
trosti vozila ni prilagodil lastnosti 
ceste. Med vožnjo v ovinku je zape-
ljal v levo preko nasprotnega vozi-
šča, zatem pa z vozišča, kjer je trčil 
v cestna plastična smernika in nato 
s sprednjim levim bočnim delom v 
travnato nabrežino. Po trčenju je vo-
zilo obrnilo preko strehe in ga odbilo 
v zrak. Po prevračanju je obstalo na 
kolesih obrnjeno v smer, odkoder je 
voznik pripeljal.Voznik je bil v nesre-
či telesno poškodovan, zaradi česar 
je bil z reševalnim vozilom odpeljan 
v Splošno bolnišnico na Ptuju, kjer 
mu je bila nudena zdravniška po-
moč. Iz bolnišnice so ob 21.45 spo-
ročili, da je zaradi poškodb umrl. 
V prometni nesreči je nastala tudi 
materialna škoda, ki po nestrokovni 
oceni znaša 10.000 evrov.

Zajeli ilegalce
12. marca ob 22.45 so policisti 

Policijske postaje Ormož v Središču 
ob Dravi prijeli tri državljane Turčije 
in enega državljana Sirije, stare od 
25 do 33 let. Ugotovili so, da so 
tujci prestopili državno mejo izven 
mejnega prehoda. Naslednji dan 
so jih vrnili hrvaškim varnostnim 
organom. V neposredni bližini so 
izsledili tudi 24-letnega moškega iz 
okolice Ptuja, za katerega obstaja 
sum, da je nezakonito spravil tujce 
čez mejo. Moškega so pridržali in 
bodo zoper njega podali kazensko 
ovadbo pristojnemu državnemu 
tožilstvu.

Vlomi, tatvine
Med 6. in 9. marcem je neznan 

storilec vlomil v stanovanjsko hišo 
na Zgornji Polskavi. Iz notranjosti je 
odtujil nakit. Premoženjska škoda 
znaša okoli 13.000 evrov.

Neznani storilec je v nočnem 
času med 7. in 8. marcem na po-
čivališču Polskava iz tovornega av-
tomobila, v katerem je spal 29-le-
tni slovaški voznik, odtujil gorivo. 
Storilec je rezervoar za gorivo s 
tovornega avtomobila odmontiral 
in odvlekel 10 metrov vstran. Pre-
moženjska škoda znaša okoli 500 
evrov.

Med 1. in 12. marcem je neznan 
storilec na Spodnji Polskavi odtujil 
delovni stroj ICB -3CX, letnik izde-
lave 2011. Premoženjska škoda 
znaša okrog 40.000 evrov.

Črna kronika

… soncni zarki in 
odlicen sladoled…
… soncni zarki in 
odlicen sladoled…

na terasah 
vseh Pomaran�

na terasah 
vseh Pomaran�

Napoved vremena za Slovenijo

Spodnje Podravje � Redarji opozarjajo voznike traktorjev

Pred vključitvijo v promet očistite vozilo
Redarji medobčinskega redarstva na območju občin Spodnjega Podravja opozarjajo, da bodo tako kot v preteklih letih 
v spomladanskih mesecih pogosteje nadzirali ceste.

Foto: M. Ozmec

Vozniki traktorjev so pred vključitvijo na prometno cesto dolžni s 
koles očistiti večje kose zemlje in blata.

Kot poudarja vodja medob-

činskega redarstva Robert 
Brkič, so se za strožji nadzor 

odločili, ker se zavedajo, da je 

večji del občin na našem ob-

močju kmetijskih in se v tem 

času na njivah in poljih priče-

njajo dela. Večina kmetijskih 

površin leži neposredno ob 

cestah, zato voznike traktor-

jev in kmetijske mehanizacije 

opozarjajo, da je pred vklju-

čevanjem v promet obvezno 

očistiti kolesa traktorjev in 

druge kmetijske mehanizaci-

je. Žal mnogi tega ne storijo in 

na cesto navozijo zemljo, bla-

to ali gnoj. Ker je v zgodnjih 

spomladanskih mesecih vla-

žnost zraka visoka, navoženi 

material cesto hitro naredi 

spolzko in nevarno za druge 

udeležence v prometu. Zgodi 

se, da zaradi neodgovornosti 

posameznika postane ude-

leženec prometne nesreče 

drugi voznik, povzročitelje, 

ki so cesto onesnažili, pa so 

občinski redarji zelo pogosto 

ugotovili po sledovih umaza-

nih gum, ki so vodili od polja 

po cesti do domačije.

Tokrat na težave s kanaliza-

cijo, oziroma z vdori in zali-

tjem kanalizacijskih jaškov, ki 

jih povzročata deževje in viso-

ka podtalnica, opozarja Janez 

Lah iz dornavskega naselja 

Mezgovci.

„Jaški so kar naprej polni 

vode, podtalnice, ki je pri nas 

že tako ali tako visoka in to 

bi moralo biti upoštevano že 

pri sami izgradnji kanalizacije 

oziroma pri polaganju cevi. 

Razmere se sicer nekoliko iz-

boljšajo, ko podtalnica pade, 

ko je suho vreme. Ampak zdaj 

je stanje res obupno, že pre-

cej časa. Potrebno je neneh-

no izčrpavanje vode iz jaška, 

razlog pa je v slabi izvedbi va-

kuumske kanalizacije pri nas. 

Posledice pa nosimo občani; 

pri nas je v stranišču ves čas 

prisoten smrad, splakovanje je 

slabo, voda enostavno ne sči-

sti cevi, ki ostajajo polne. Tudi 

potem, ko podtalnica pade in 

vakuum začne delovati polno, 

cevi niso popolnoma čiste. To 

pa za nas pomeni, da moramo 

poklicati komunalo, da nam 

prečisti cev od našega jaška do 

hiše,“ pravi Lah in dodaja, da 

težava ni sveža, ampak se z njo 

srečuje že od samega začetka 

oziroma prvega leta delovanja 

kanalizacijskega sistema.

Nadalje pojasnjuje, da ne 

gre zgolj za to, da bi bil zama-

šen le njegov jašek do hiše: 

„S temi težavami se srečujejo 

praktično vsi občani v Me-

zgovcih, tudi drugod je tako; 

tudi del občanov v Dornavi je 

na istem, saj so jaški povsod 

polni vode.“

Rešitve pravzaprav ni, ozi-

roma Lah meni tako: „Edina 

možna rešitev je kompletna 

sanacija sistema v tem delu, 

se pravi, odkopati vse jaške in 

položiti cevi na novo. Očitno 

je bila pač narejena napaka v 

izvedbi, dejstvo pa je,da je naš 

kanalizacijski sistem še vedno 

v garancijski dobi, kar pome-

ni, da bi ga izvajalec moral sa-

nirati.“

Laha pa ob omenjeni težavi 

v slabo voljo spravlja tudi lu-

knja na cesti, ki je ostala, po-

tem ko so izvajalci ob name-

ščanju pokrova na jašek izre-

zali precejšen del asfalta, nato 

pa vse skupaj pustili v takem 

stanju: „Luknja, ki je ostala, ni 

majhna in se je morajo krepko 

izogibati vsi, ki zapeljejo po tej 

cesti. Na to sem vodstvo obči-

ne tudi že večkrat opozoril, a 

je bil odgovor, da se bo to sa-

niralo v okviru nadgradnje že-

lezniške proge, kar pa nikakor 

ne dočakamo in ne vemo, kdaj 

sploh bo. Pa bi bilo dovolj, če 

bi se pripeljali kakšni dve sa-

mokolnici grobega asfalta.“

Župan: očitno je 
nestrokovno položena 
cev po lastni parceli

Izgradnjo kanalizacijskega 

sistema v občini Dornava je 

začel že bivši župan Franc Še-

gula, ki se je, z večinskim stri-

njanjem takratnega občinske-

ga sveta, odločil za izgradnjo 

dotičnega vakuumskega siste-

ma. Sedanji dornavski župan 

Rajko Janžekovič je potem za-

četi projekt izgradnje celovi-

tega kanalizacijskega sistema 

dokončal, o problematiki za-

livanja jaškov s podtalnico pa 

je povedal naslednje: „S kana-

lizacijskim sistemom imamo 

nekaj problemov predvsem 

ob velikem deževju ali ko se 

topijo večje količine snega. 

Voda namreč zaliva gravita-

cijske jaške, nato pa ta čista 

voda vdira v vakuumske jaške. 

Problem nastaja zgolj v čistil-

ni napravi, kjer pride preveč 

čiste vode in se ruši sistem 

čiščenja. Največji krivec za to 

je prečrpavanje čiste vode v 

kanalizacijske jaške (česar se 

občani ne zavedajo) in nepra-

vilna izvedba kanalizacije od 

jaška do hiše, kar pa so si mo-

rali uporabniki zgraditi sami. 

Kot pravi Lah, da bi bilo treba 

odkopati cevi in jih na novo 

položiti, ne bo držalo oz. sam 

ne pozna delovanja vakuuma. 

Problem, ki ga ima, da mora 

klicati komunalo, da mu očisti 

cev do jaška, pa je na njegovi 

strani. Očitno si je nestrokov-

no položil gravitacijsko cev, 

ki jo mora vsak uporabnik 

pripeljati do jaška na njegovi 

parceli. Smrad in splakovanje 

stranišča pa pod nobenim po-

gojem ne more biti povezano 

s kanalizacijskim sistemom, 

saj vakuum ne sme biti direk-

tno povezan z uporabnikom. 

Kjer pa so se direktno prikla-

pljali na vakuumske jaške, pa 

bi morali upoštevati navodila 

projektanta. V takšnih pri-

merih so namreč morali biti 

montirani ustrezni odduški, 

česar seveda nekateri niso 

upoštevali, so pa zato morali 

to vgrajevati naknadno.“

Janžekovič še dodaja, da 

je sam kanalizacijski sistem 

zgrajen dobro: „Napake smo 

odpravljali takoj, ko so se po-

javile. Vedeti pa je treba, da 

smo na območju, kjer je pod-

talnica zelo visoka in niti si ne 

upam pomisliti, kaj bi bilo, če 

bi imeli klasično gravitacijsko 

kanalizacijo (nenehni vdori 

vode, odtekanje v podtalnico 

itd.). Dejstvo je, da je takšen 

sistem zagotovo za takšno po-

Dornava � Težave s kanalizacijo

Podtalnica zaliva jaške
Da razvoj sodobne infrastrukture pogosto s seboj prinaša nove težave, še zlasti, če ne-
kaj ni narejeno tako, kot bi moralo biti, ni novost. 

Foto: SM

Janez Lah iz Mezgovcev je jezen in razočaran zaradi nepresta-
nega zalivanja kanalizacijskega jaška: „Potrebno je nenehno iz-
črpavanje vode iz jaška, razlog pa je v slabi izvedbi vakuumske 
kanalizacije pri nas.“

Robert Brkič ob tem še 

pove: »V zakonu je za kršitelje 

predpisana globa v višini 1000 

evrov za posameznika in 4000 

evrov za pravno osebo. Pristoj-

nost za nadzor imajo poleg 

policije tudi občinski redarji 

in inšpektorji. Redarji smo do 

sedaj kršitelje teh prekrškov 

dolgo opozarjali, ker pa to ni 

prineslo ustreznih rezultatov, 

smo pričeli izrekati globe. 

Vse občane pozivamo, da po 

koncu del na polju in preden 

se vključijo v promet očistijo 

večje kose zemlje in blata s 

koles, saj potem ostane kvečje-

mu zelo kratka in plitva sled. 

Včasih pa smo na vozišču našli 

nekaj centimetrov debele slo-

je zemlje ali blata. Vedeti je tre-

ba, da s petminutnim delom 

zmanjšamo ogrožanje drugih 

udeležencev v prometu!«
-OM

dročje, s tako visoko podtalni-

co, najbolj primeren.“

Glede poškodbe ceste pa 

župan Janžekovič dodaja, 

da se bodo luknje krpale po 

zimski sezoni, kar je v obči-

ni stalna praksa, preplastitev 

celotne ceste pa bo urejena v 

sklopu nadgradnje železniške 

povezave.
SiM
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